
Porin Bridgekerho ry. Hallituksen kokoukset 1957-                                                      1 
 

Porin Bridgekerho ry:n hallituksen kokoukset 1957- 
 
16.9.1957 23.1.1958 23.9.1958 23.2.1959 7.3.1960 27.2.1961 27.3.1962 4.9.1962 

        
2.4.1963 31.3.1964 16.3.1965 30.3.1965 8.3.1966 29.3.1966 13.9.1966 7.2.1967 

        
14.2.1967 4.9.1967 6.2.1968 15.10.1968 28.1.1969 11.2.1969 3.2.1970 10.2.1970 

        
9.2.1971 15.2.1972 25.2.1975 2.3.1976 7.9.1976 21.9.1976 1.3.1977 28.2.1978. 

        
20.2.1979 12.2.1980 20.1.1981 17.2.1981 9.2.1982 8.2.1983 22.2.1983 13.12.1983 

        
31.1.1984 14.2.1984 6.3.1984 15.1.1985 12.12.1985 28.4.1987 16.2.1988 23.2.1988 

        
12.4.1988 9.1.1989 14.2.1989 22.5.1989 30.5.1989 19.9.1989 10.10.1989 13.2.1990 

        
22.1.1991 5.2.1991 12.3.1991 16.4.1991 16.1.1992 4.2.1992 7.4.1992 26.8.1992 

        
24.11.1992 22.12.1992 11.1.1993 19.1.1993 9.2.1993 5.4.1993 14.10.1993 15.3.1994 

        
25.8.1994 2.11.1994 13.1.1995 21.3.1995 14.9.1995 5.1.1996 5.3.1996 21.3.1996 

        
17.9.1996 10.12.1996 4.2.1997 11.3.1997 8.4.1997 19.8.1997 20.1.1998 3.3.1998 

        
24.9.1998 30.11.1998 11.12.1998 13.1.1999 9.3.1999 18.5.1999 2.2.2000 14.3.2000 

        
29.8.2000 12.9.2000 11.9.2001 11.09.2001 22.1.2002 21.5.2002 10.9.2002 4.2.2003 

        
4.3.2003 2.9.2003 23.9.2003 13.1.2004 23.3.2004 31.8.2004 9.11.2004 8.3.2005 

        
30.8.2005 11.10.2005 18.10.2005 29.11.2005 7.3.2006 2.5.2006 29.8.2006 21.11.2006 

        
27.2.2007 27.2.2007_2 17.4.2007 28.8.2007 20.11.2007 15.1.2008 11.3.2008 22.4.2008 

        
26.4.2008 2.9.2008 22.10.2008 18.11.2008 2.12.2008 30.12.2008 21.4.2009 16.6.2009 

        
11.8.2009 29.9.2009 20.10.2009 12.1.2010 4.5.2010 19.10.2010 25.1.2011 15.3.2011 

        
23.8.2011 4.10.2011 11.10.2011 25.10.2011 7.2.2012 15.5.2012 7.8.2012 25.9.2012 

        
8.1.2013 26.3.2013 25.6.2013 6.8.2013 5.11.2013 13.1.2014 4.2.2014 1.4.2014 

        
6.5.2014 19.8.2014 18.11.2014 24.2.2015 19.5.2015 26.5.2015 14.7.2015 1.9.2015 

        
26.4.2016 6.9.2016 24.10.2016 22.11.2016 10.1.2017 28.2.2017 10.4.2017 6.2.2018 

 
6.3.2018 

 
8.5.2018 

 
28.8.2018 31.10.2018 12.2.2019 

 
5.3.2019 2.4.2019 4.6.2019 

6.8.2019 3.9.2019 
 

3.12.2019      
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16.9.1957 
Porin Bridgekerhon johtokunnan I kokous 

 
 Pöytäkirja laadittu Porin BK johtokunnan kokouksesta 16.9.57 klo. 20.00 
hotelli Juhana Herttuassa. Läsnä: D. Fock, rva. Fock, O. Aaltonen, G Nor-
lund, A. Westerlund, R. Olofsson ja E. Nermes.  Puh.joht. Toimi D. Fock ja 
sihteerinä allekirjoittanut. 

 
1§ 

Luettiin ja hyväksyttiin perustavan kokouksen pöytäkirja. 
 

2§ 
Seuran varapuh. johtajaksi valittiin O. Aaltonen, sihteeriksi E. Nermes, taloudenhoitajaksi A. Westerlund ja 
pelinjohtajaksi R. Olofsson. 
 

3§ 
Käsiteltiin seuran rekisteröimistä ja Suomen Bridgeliittoon liittymistä varten tarvittavat toimenpiteet.  Rekis-
teröimistä varten päätettiin hankkia malliksi Turun Bridgekerhon säännöt.  Asia jätettiin G. Norlundin ja sih-
teerin hoidettavaksi. 
 

4§ 
Päätettiin, että seuran nimi on Porin Bridgekerho – Björneborg Bridgeklubb ry. ja viralliset kielet suomi ja 
ruotsi. 
 

5§ 
Keskusteltiin seuran talouden järjestämisestä ja materiaalihankinnoista.  Tätä varten päätettiin, että johto-
kunnan jäsenet maksavat heti 500mk.  Jäsenmaksuksi hyväksyttiin 500mk josta kerho saa 300mk liitto 
200mk (= jäsenmaksu + kirjaamismaksu ).  Pelimaksuksi hyväksyttiin 100mk illalta, ei jäseniltä 200mk il-
lalta.  Päätettiin, että ne jotka suorittavat nyt 500mk eivät joudu maksamaan kirjaamismaksua (100mk) v. 
1958. 
 

6§ 
Päätettiin, että kerho järjestää syksyn kuluessa Bridgen alkeiskurssin.  Kurssin pitää R. Olofsson.  Osallistu-
mismaksu 1500mk.  Alkeiskurssilaiset ovat vapaat jäsenmaksuista. 
 

7§ 
Keskusteltiin Peli-iltojen järjestämisestä.  Kerhon peli-illaksi sovittiin torstai.  Toistaiseksi pelataan Satakun-
nan Kabinetissa.  Sopivaksi huoneistoksi ajateltiin mm., Suomalaista Klubia tai Kauppaseuraa.  Korttien, 
brikkojen ja guide-korttien hankintoja päätettiin tehdä niin pian kuin kerhon talous sen sallii. 
 

Vakuudeksi 
E.O. Nermes 
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23.1.1958 
Porin Bridgekerho – Björneborg Bridgeklubb ry. Johtokunnan II kokous 

 
 Pöytäkirja laadittiin Porin BK:n johtokunnan kokouksesta 23.01.58. Suomalaisella 
klubilla.  Läsnä: D. Fock, rva. Fock, O. Aaltonen, G. Norlund, A. Westerlund, R. Olsson 
ja E. Nermes.  Puhetta johti D, Fock, sihteerinä toimi allekirjoittanut. 

 
1§ 

Todettiin kokous laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

2§ 
Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
Keskusteltiin kerhon toimintakertomuksesta ja tilinpäätöksestä v.1957. kerhon tilinpäätös osoitti 11508:- 
ylimäärää. 
 

4§ 
Johtokunta päätti pyytää tilintarkastajiksi P.Sa+++ ja P.O.Lind+++ 
 

5§ 
Keskusteltiin tulo- ja menoarviosta v.1958.  Todettiin, että kerho on suorittanut välttämättömät materiaali-
hankinnat.  Tulo- ja menoarvio v.1958: 
 

Tulot  Menot 
Alkeiskurssi 
Jäsenmaksut 

Pelimaksut 
Säästö v. 1957- 

yht. 
 

2000:- 
3600:- 

20000:- 
11508:- 
37108:- 

 Kirjaamismaksut 
Jäsenmaksut 

Pelimaksut 
Ilmoitukset 
Sekalaiset 

Säästö v. 1958 
yht. 

2000:- 
2000:- 

10000:- 
4000:- 
1000:- 

18108:- 
37108:- 

 
6§ 

Pelinjohtajaksi valittiin edelleen R. Olofsson.   Pelinjohtajan velvollisuus on johtaa kerhon peli-iltoja, kilpai-
luja ja alkeiskurssin pito.  Pelinjohtaja on vapaa pelimaksuista. 
 

7§ 
Pelimaksut päätettiin pitää ennallaan siis 100mk jäseniltä ja 200mk ulkopuolisilta.  Alkeiskurssimaksuksi 
hyväksyttiin 200mk + peli-iltamaksu.  Alkeiskurssilaisilta peritään jäsenmaksu myöhemmin kurssien päätyt-
tyä.  
 

8§ 
Vuosikokoukselle päätettiin ehdottaa, että jäsenmaksu alennetaan 100mk:lla, ja on siis 300:-vanhalta ja 
400mk uudelta jäseneltä. 
 

9§ 
Keskusteltiin bridgeharrastuksen levittämisestä Porissa.  Päätettiin, että järjestetään toiset alkeiskurssit, al-
kaen helmikuun alussa.  Tästä ilmoitetaan Satakunnan Kansassa.  Kurssimaksua alennetaan huomattavasti 
kuten edellä on mainittu.  Mainontaa varten teetetään kerholle oma yhdistysmerkki, jota käytetään ilmoituk-
sissa.  Keskusteltiin Bridge-palstan saamisesta Satakunnan Kansaan. 
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10§ 
Todettiin, että kerhon pelihuoneisto järjestyi mainiosti ja on se lokakuusta 1957 alkaen ollut Suomalainen 
Klubi.  Päätettiin ehdottaa vuosikokoukselle, että peli-ilta muutetaan tiistaiksi. 
 
 

11§ 
Todettiin, että kerhon rekisteröinti hyväksyttiin 15.10.57 ja liittyminen Bridgeliittoon 11.12.57.  Bridgeliit-
toon on kerhon maksettava helmikuussa vuosittain kirjaamismaksuna 100mk (uudelta jäseneltä) ja jäsen-
maksua 100mk/jäsen vähintään 20jäseneltä (200mk).  Tämän lisäksi on kerhon maksettava liitolle pelimak-
suna 20mk per pelaaja per peli-ilta. 
 

12§ 
Todettiin, että kerho on hankkinut 40 pakkaa uusia kortteja ja n. 10 pakkaa vanhoja, 150 kpl brikkoja ja 4-8 
pöydän Howel-kortit. 
 

13§ 
Keskusteltiin ns. pokaalikilpailujen ja VP-kilpailujen järjestämisestä kerhon piirissä.  Päätettiin ettei aina-
kaan toistaiseksi näitä järjestetä, koska osaanottajia ei lienee tarpeeksi.  Päätettiin kevään kuluessa järjestää 
avoimet parikilpailut palkintoineen jonakin sunnuntaina. 
 

14§ 
Kokoukselle ilmoitettiin, että Raumalla järjestetään mp-kilpailut 16.3.58. 
 

15§ 
Kerhon vuosikokous päätettiin pitää 9.2.58 klo 14.00 Suomalaisella Klubilla. 
 

Vakuudeksi 
E.O. Nermes 
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23.9.1958 
Porin Bridgekerho – Björneborg Bridgeklubb ry.   

Johtokunnan III kokous 
 

 Pöytäkirja laadittiin Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta 23.9.58 
klo 18.00.  Suomalaisella klubilla.  Läsnä: D. Fock, A. Fock, O. Aaltonen, G. 
Nordlund, A. Westerlund, R. Olsson ja E. Nermes.  Pöytäkirjan laati allekirjoit-
tanut 

 
 

1§ 
Todettiin kokous laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

2§ 
Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
Peli-illat päätettiin 30.9.58 alkaen aloittaa puolituntia aikaisemmin eli klo 18.30. 
 

4§ 
Pelimaksuista päätettiin, että ns. lusikkakilpailuissa on maksu 100:- sekä kerhon jäseniltä että vierailta.  Ker-
hon keskeisissä kilpailuissa on maksu 50mk. kerhon jäseneltä. 
 

5§ 
Päätettiin, että pidetään bridgen jatkokurssi mikä aloitetaan tiistaina 7.10.58 klo18.00 klubilla.  Kurssi on 
ilmainen kerhon jäsenille. 
 

6§ 
Päätettiin hankkia pelikello, parineulat ja kerhon nimen leimasin. 
 

7§ 
Todettiin, että kerho on uusinut Howell-kortit ja hankkinut Mitschell-kortit. Edellisistä suoritettiin korvauk-
sena suklaarasia hinta 850mk. 
 

Vakuudeksi 
E.O.Nermes 
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23.2.1959 
Porin Bridgekerho – Björneborg Bridgeklubb ry.   

Johtokunnan IV kokous 
 

 Pöytäkirja laadittiin Porin BK johtokunnan kokouksesta 23.2.59 Kauppaseu-
ralla klo 19.30.  Läsnä: D. Fock, rva. Fock, O. Aaltonen, G. Nordlund, A. Wes-
terlund, R. Olofsson ja E. Nermes.  Pöytäkirjan laati allekirjoittanut 

 
1§ 

Todettiin kokous laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

2§ 
Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
Todettiin, että kerhon tilinpäätös vuodelta 1958 osoittaa 22014:- ylijäämää seuraavasti: 
 

Tulot  Menot 
Jäsenmaksut 

Kurssimaksut 
Pelimaksut 

Säästö v. 1957 
Yht. 

5400:- 
100:- 

44800:- 
11956:- 
63156:- 

 Bridge-liitolle 
Pelimateriaali 

Palkinnot 
Ilmoitukset 

Sekalaiset 
Säästö v. 1958 

Yht. 

10200:- 
11320:- 
13125:- 

5897:- 
600:- 

22014:- 
63156:- 

 
4§ 

Jäsenmaksuksi päätettiin vuosikokoukselle ehdottaa 200:- alennusta eli 100mk vanhalta ja 200:- uudelta jäseneltä 
(100mk kirjaamismaksu). 
 

5§ 
Päätettiin hankkia parineulat ja kerhon nimelle leimasin ja 9 pöydän Howell ja Mitschell- kortit. 
 

6§ 
Kilpailupöytäkirjoihin päätettiin sijoittaa sarake ”tarkastettu” erehdysten välttämiseksi. 
 

7§ 
Päätettiin, että kerho avustaa SM-karsintoihin lähtevää 4 paria 2000mk:lla. 
 

8§ 
Keskusteltiin pelipaikan muutoksesta.  Ehdotettiin kauppaseuraa, Mieslaulun Taloa tai jotakin ravintolaa.  Asia 
jätettiin pöydälle. 
 

9§ 
Päätettiin järjestää Firma-Bridgeotteluita johon osallistuisivat mm. Rosenlew, Metallitehdas, Porin Puuvilla, Tel-
jän Tehtaat, Harjavallan Kuparitehdas ja rikkihappotehdas.  Ne parit jotka jäävät niiden ulkopuolelle voivat yhtyä 
ja muodostaa nimellisen joukkueen. 
 

10§ 
Päätettiin, että liiton lähettämät kirjeet on oltava peli-illassa jäsenten nähtävänä. 
 

Vakuudeksi 
E.O. Nermes 
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7.3.1960 
Porin Bridgekerho – Björneborg Bridgeklubb ry.   

Johtokunnan V kokous 
 

 Pöytäkirja laadittiin Porin BK johtokunnan kokouksesta 7.3.60 klo 18.00.  
Yrittäjänaisten Talossa..  Läsnä: P. Sarakorpi, D. Fock, A. Westerlund, R. Olofs-
son ja E. Nermes.  Pöytäkirjan laati allekirjoittanut 

 
 

1§ 
Kokouksen avauksen suoritti kerhon puh. joht. P. Sarakorpi. 
 

2§ 
Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
Käsiteltiin v. 1959 tilinpäätös, mikä osoitti 21.146:- ylijäämää. 
 

4§ 
Käsiteltiin tulo- ja menoarvio vuodeksi 1960.  Tämä osoitti n. 2000:- alijäämää. 
 

5§ 
Pykälä 4§ johdosta, päätettiin ehdottaa vuosikokoukselle, että jäsenmaksu korotetaan 100mk:lla.  Siis uudet 
jäsenmaksut 200:- vuodelta ja 300mk uudelta jäseneltä. 
 

6§ 
Vuosikokous päätettiin järjestää 14.3.60 Yrittäjänaisten talossa klo 18.00. 
 

7§ 
Käsiteltiin liiton lähettämiä kirjelmiä. 
 

Vakuudeksi 
E.O. Nermes 
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27.2.1961 
Porin Bridgekerho – Björneborg Bridgeklubb ry.   

Johtokunnan V kokous 
 

 Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta laadittu pöytäkirja.  Kokous 
pidettiin Yrittäjänaisten talossa 27.2.61 klo 18.00.  Läsnä: P. Arvela, D. Fock, E. 
Roitto, R. Olofsson ja E. Nermes, Berg 

 
 

1§ 
Kokouksen avauksen suoritti kerhon puh.joht. P. Arvela ja todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 

2§ 
Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
Käsiteltiin edellisen vuoden (1960) tilinpäätös, mikä osoitti 36945:- ylijäämää.  Taseen loppusumma oli 
127.709:-. 
 

4§ 
V. 1961:n meno- ja tuloarviota ei ole voitu laatia, koska edellisen vuoden tilinpäätöstä ei ole ollut käytettä-
vissä.  Todettiin kuitenkin, että vuosikokoukselle ehdotetaan jäsenmaksut säilytettävän ennallaan (200 ja 
300mk.). 
 

5§ 
Vuosikokous päätettiin järjestää 13.3.61 Yrittäjänaisten talossa klo 18.00.  Tästä ilmoitetaan Satakunnan 
Kansassa. 
 

6§ 
Käsiteltiin liiton lähettämiä kirjelmiä ja tiedotuksia.  Todettiin, että kerho oli vuoden alusta saanut Bridge-
palstan Satakunnan Kansaan. 
 

7§ 
Päätettiin tutkia mahdollisuuksia järjestää avoimet parikilpailut huhtikuussa Porissa. 
 

8§ 
Tehtiin periaatepäätös laskukoneen hankkimiseksi kerholle sekä parhaan pelaajan palkitsemiseksi kerran 
vuodessa erikoispalkinnolla. 
 

Vakuudeksi 
E.O. Nermes 
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27.3.1962 
Johtokunnan V kokous 27.3.62 

 
 Pöytäkirja laadittu Porin BK:n johtokunnan kokouksesta 27.3.62 klo 18.00 Yrit-
täjänaisten talossa.  Läsnä: P. Arvela, D. Fock,  rva Berg ja E. Nesmes. 

 
1§ 

Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

2§ 
Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
Käsiteltiin edellisen v. 1961:n tilinpäätös.  Taseen loppusumma 221511:- ja ylijäämä 55323:-.  Tämän perusteella 
päätettiin ehdottaa vuosikokoukselle jäsenmaksujen pitämistä ennallaan (200/ ja 300 mk/v.). 
 

4§ 
Vuosikokous päätettiin pitää 3.4.62 Yrittäjänaisten talossa klo 18.00.  Tästä ilmoitetaan Satakunnan kansassa 
28.3.62. 
 

5§ 
Päätettiin ettei alle 5-pöydän kilpailussa jaeta lusikoita palkintoina. 
 

6§ 
Päätettiin tutkia mahdollisuutta MP-kilpailujen järjestämiseksi keväällä tai syksyllä. 
 

Vakuudeksi 
E.O. Nermes 

 

4.9.1962 
Porin Bridgekerhon – Björneborgs Bridgeklubb:in  

Ylimääräinen kokous 4.9.62 
 

 Pöytäkirja laadittu PB:n ylimääräisestä kokouksesta Yrittäjänaisten talossa 
4.9.62 klo 18.00.  Läsnä 14 kerhon jäsentä.  Puheenjohtajana ins. P. Arvela, siht. al-
lekirjoittanut. 

 
1§ 

Kokouksen avasi kerhon puh.joht. P. Arvela. 
 

2§ 
Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 

3§ 
Kokouksen sihteeriksi valittiin R. Myllärniemi. 
 

4§ 
Kerhon entisen sihteerin dipl.ins. E Nermeksen paikkakunnalta poismuuton johdosta valittiin hänen tilallensa 
kuluvaksi toimikaudeksi ins. Risto Myllärniemi. 
 

5§ 
Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin rva:t Fock ja Berg. 
 

Vakuudeksi 
Risto Myllärniemi 
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2.4.1963 
Johtokunnan kokous 2.4.63 

 
 Läsnä: Arvela, Berg, rva. Mannermaa, hra. Fock, Lehti, Myllärniemi. 

 
1§ 

 Kerhon puheenjohtaja dipl.ins. P Arvela avasi kokouksen. 
 

2§ 
 Luettiin edellisen kokouksen pöytäkirja ja havaittiin se yhtäpitäväksi kokouksen kulun kanssa. 
 

3§ 
 Esitettiin tilinpäätös vuosikokoukselle esitettäväksi. 
 

4§ 
 Luettiin vuosikertomus vuosikokoukselle esittämistä varten. 
 

5§ 
 Luettiin ja käsiteltiin talousarvio vuodelle – 63 vuosikokoukselle esitettäväksi. 
 

6§ 
 Jäsenmaksuksi päätettiin esittää entistä, siis uudelta jäseneltä 300:-, vanhalta 200:-. 
 

7§ 
 Päätettiin anoa Bridgeliitolta lupa järjestää MP-kilpailut syys-lokakuussa. 
 

Vakuudeksi 
R. Myllärniemi 

 
 

31.3.1964 
Johtokunnan kokous 31.3.64 

 
 Läsnä: Arvela, Fock, Myllärniemi. 

 
1§ 

 Todettiin kokous lailliseksi. 
 

2§ 
 Luettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
 Luettiin toimintakertomus ja päätettiin esittää se vuosikokoukselle. 
 

4§ 
 Luettiin tilikertomus ja päätettiin esittää se vuosikokoukselle. 
 

5§ 
 Päätettiin ehdottaa mestaripistekilpailuihin lähteville avustusta Tampereelle 20:- H:kiin 50:-. 
 

6§ 
 Päätettiin pitää mestarispistekilpailut. 
 

Vakuudeksi 
R. Myllärniemi 
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16.3.1965 
Johtokunnan kokous 16.3.65 

 
 Läsnä: 5 johtok. jäsentä. 

 
1§ 

Puh.joht. P. Arvela avasi kokouksen. 
 

2§ 
Ehdotettiin pidettäväksi kapt. Fockín muistokilpailut vuosittain.  Asiaa harkitaan. 
 

3§ 
Pelihuoneen vuokrauksen suhteen päätettiin, ettei n.s. pientä huonetta enää oteta. 
 

4§ 
Luettiin vuosikertomus ja toimintasuunnitelma ja päätettiin esittää ne vuosikok. hyväksyttäväksi. 
 

5§ 
Luettiin tilikertomus ja tilintarkastajien lausunto ja päätettiin esittää ne sellaisenaan vuosikokoukselle. 
 

6§ 
Jäsenmaksuksi päätettiin ehdottaa kahta markkaa (2:-) ja liittymismaksua poistettavaksi. 
 

7§ 
Päätettiin ehdottaa mestaruuskilpailuihin matka-avustukseksi entisiä, s.o. 20:- Tampereelle ja 50:- Helsinkiin. 
 

Vakuudeksi 
R. Myllärniemi 

 
  

30.3.1965 
Johtokunnan kokous 30.3.65 

 
 

1§ 
Kokouksen avasi puh.joht. P Arvela. 
 

2§ 
Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

3§ 
Johtokunnan varapuheenjohtajaksi valittiin hra. Vuorinen. 
 

4§ 
Kerhon sihteeriksi valittiin hra R. Myllärniemi. 
 

5§ 
Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin rva. Berg. 
 

6§ 
Keskusteltiin edellisen kokouksen päätöksestä ”pienen huoneen” vuokraamisesta.  Päätettiin palata syksyllä uudelleen 
asiaan. 
 

7§ 
Johtokunnan järjestäytymiskokouksen päätti P. Arvela. 
 

Vakuudeksi 
R. Myllärniemi 
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8.3.1966 
Johtokunnan kokous 8.3.66 

 
Läsnä: Arvela, rva Berg, Vuorinen, Myllärniemi 

 
1§ 

Kerhon puh.joht. P Arvela avasi kokouksen. 
 

2§ 
Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi. 
 

3§ 
Luettiin edellisen kokouksen pöytäkirja ilman huomautuksia. 
 

4§ 
Päätettiin pelata tarpeen vaatiessa myös n.s. pienessä huoneessa. 
 

5§ 
Luettiin vuosikertomus. 
 

6§ 
MP kilp. päätettiin pitää 17.4.66 hot. Otavassa klo 11.30. 
 

7§ 
Luettiin tilikertomus ja päätettiin esittää se vuosikokoukselle hyväksyttäväksi. 
 

8§ 
Jäsenmaksuksi päätettiin ehdottaa 2:- jäseneltä. 
 

9§ 
Pelimaksuksi päätettiin ehdottaa 2:-  
 

10§ 
SM parikilpailuista päätettiin ehdottaa vuosikokoukselle seuraavaa; Kerho maksaa korkeintaan kolmelta (3) 
”ylimääräiseltä” parilta alkukilpailumaksun.  Välieräpäivärahaa Tampereelle maksetaan kolmelle parhaalle 
halukkaalle parille 20:-/henkilö, edellytettynä, että heidän tulosprosenttinsa on vähintään 50 tai yli k.o. kar-
sinta iltana.  Helsingin loppukilpailuihin ehdotetaan 50:-/henkilö. 
 

11§ 
Puh.joht. P. Arvela päätti kokouksen. 
 

Vakuudeksi 
R. Myllärniemi 
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29.3.1966 
Johtokunnan kokousjärjestäytymiskokous 29.3.66 

 
Läsnä: Rvat. Berg, Tuominen, hrat. Mannermaa, Kankaanpää, Mäkeläinen, Jä-

kärä, Salonen 
 

1§ 
Pj. Mannermaa toivotti jäsenet tervetulleiksi kokoukseen. 
 

2§ 
Kokous todettiin päätösvaltaiseksi. 
 

3§ 
Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin her. Kankaanpää, rahastonhoitajaksi rva. Berg ja sihteeriksi hra. Salo-
nen. 
 

4§ 
Yhdistysrekisteriin päätettiin lähettää ilmoitus uudesta johtokunnasta. 
 

5§ 
Liittoon päätettiin lähettää ilmoitus 25 (kahdestakymmenestä viidestä) jäsenestä sekä muutosilmoitus uu-
desta johtokunnasta. 
 

6§ 
Keskusteltiin tulevasta MP-kilpailusta Porissa 17.4.66. Kutsu lähetetään ~ 40 lähiseudun kerholle.   Peli-
maksuksi päätettiin määrätä 6:- (sama kuin Raumalla). 
 

7§ 
Rauman MP-kilpailuihin päätettiin lähteä pelaajien omilla autoilla. 
 

8§ 
Porin Bridgekerho lähettää rva. Fock´in60-vuotispäivän johdosta onnittelukukat (rva. Berg). 
 

9§ 
Pelijohtajalta peritään pelimaksu. 
 

10§ 
Pj. käsitteli bridgen propagandakysymystä kehottaen jäseniä miettimään toimenpiteitä joihin tulisi ryhtyä 
tulevana pelikautena. 
 

11§ 
Pj. päätti kokouksen. 
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13.9.1966 
Johtokunnan kokous 13.9.66 klo 17.45 

 
 Läsnä: Rouva Berg, Herrat Mannermaa, Kankaanpää, Jäkärä ja Salonen 

 
1§ 

Pj. avasi kokouksen. 
 

2§ 
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 

3§ 
Propagandakilpailut päätettiin pitää, mikäli saadaan 6 paria kokoon.  ( Myöhemmin peli-illassa ilmeni, että 
raumalaiset järjestävät em. kilpailun Raumalla, jonne Porilaiset toivotettiin tervetulleiksi.) 
 

4§ 
Kerho osallistuu SM-parimestaruuskilpailuihin.  Kerho lähettää 3 paria välierä-otteluun Tampereelle, jolloin 
pelimaksu ja matkat Tampereelle maksetaan.  Matka suoritetaan kahdella henkilöautolla, jolloin kerho mak-
saa matkakustannuksena 20:-/auto.  Alkukilpailut suoritetaan kerhon puitteissa normaaleina peli-iltoina, jol-
loin 4.11 mennessä saavutetut voittopisteet ratkaisevat 3 lähtevää paria.  Kerho maksaa alkukilpailujen osal-
listumismaksun 6 parilta.  Loppukilpailuun päässeiden parien pelimaksu ja päiväraha suorittaa kerho.  Päivä-
rahaa maksetaan a 30:-. 
 

5§ 
Päätettiin laatia kerhon jäsenluettelo. 
 

6§ 
Voittopistelippuja ei toistaiseksi oteta käyttöön mikäli Bridgeliitto ei esitä pakotteita. 
 

7§ 
Bridgekurssit järjestetään kahden maksullisen opettajan voimalla alkaen 4.10. klo 17.30, mikäli tarpeellinen 
määrä osanottajia saadaan.  Opettajille maksetaan korvausta 6:-/tunti opettajaa kohden.  Kurssi sovittiin 9 
tunnin pituiseksi.  Kurssilaisille lainattavaksi hankitaan 3 kpl. Wernerin kirjaa Bridgeä 20:ssä tunnissa.  
Kursseista lähetetään n. 40 liikkeelle ja laitokselle kutsukirja. 
 

8§ 
V. 1966 ei järjestetä joulujuhlaa.  V. 1967 järjestetään kerhon 10v. juhlat. 
 

9§ 
Kelloa ei toistaiseksi oteta käyttöön.  Pelinjohtajaa kehotetaan kiinnittämään huomiota siihen, että pelaajat 
yrittävät pelata mahdollisimman nopeasti. 
 

10§ 
Pj. päätti kokouksen. 
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7.2.1967 
Johtokunnan kokous 7.2.67 klo 17.45 

 
 Läsnä: Rouva Berg, Herrat Mannermaa, Kankaanpää, Mäkeläinen ja Salonen 

 
1§ 

Pj. avasi kokouksen. 
 

2§ 
Vuoden 1966 parhaimmalle parille (Mörsky ja Grönroos) hankitaan palkintopokaalit, jotka luovutetaan vuo-
sikokouksessa. 
 

3§ 
Liitolta anotaan lupaa MP-parikilpailujen järjestämiseksi Porissa syys- lokakuussa 1967. 
 

4§ 
Vuosikokouksessa ehdotetaan talousarvio 2.50 pelimaksulla. 
 

5§ 
Jäsenmaksuksi ehdotetaan entinen 2:-. 
 

6§ 
Pj. päätti kokouksen 
 
 
 
 
 
 

14.2.1967 
Johtokunnan järjestäytymiskokous 14.2.67 

Läsnä: Kyllikki ja Keijo Mannermaa, Alpo Mäkeläinen, 
Reino Kankaanpää, Alf Salonen. 

 
1. 
Puheenjohtaja avasi kokouksen. 
 
2. 
Varapuheenjohtajaksi valittiin Reino Kankaanpää. 
 
3. 
Rahastonhoitajaksi valittiin Kyllikki Mannermaa. 
 
4. 
Sihteeriksi valittiin Alf Salonen. 
 
5.  
Puheenjohtaja päätti kokouksen 
 

Vakuudeksi 
Alf Salonen 
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4.9.1967 
Johtokunnan kokous 4.9.67 Mannermaalla. 
Läsnä: Kyllikki ja Keijo Mannermaa, Reino Kankaanpää, Alpo 
Mäkeläinen, Alf Salonen. 

 
1§ 

Pj. lausui jäsenet tervetulleiksi kokoukseen ja totesi kokouksen päätösvaltaiseksi. 
 

2§ 
MP-parikilpailut päätettiin pitää Klubilla alkaen klo 11.00 sunnuntaina 24.9.67.  Eri yhteisöiltä yritetään 
saada lahjoituksia käytettäväksi lähinnä kunniapalkintoina ym. 10-vuotiskilpailuissa. 
 

3§ 
Päätettiin osallistus SM-parikilpailuun.  Alkukilpailua ei pidetä, vaan välieriin Tampereelle lähtee 3 paria 
syksyn voittopisteiden perusteella.  Kerho maksaa alkukilpailumaksun kuudelta parilta.  Kerho suorittaa vä-
lieräpelaajien pelimaksun sekä maksaa matka-avustusta 20:-/auto.  Tällöin edellytetään, että matka suorite-
taan korkeintaan kahdella autolla. 
Loppukilpailuun selviytyneiden pelimaksu ja matka Helsinkiin maksetaan.  Lisäksi suoritetaan pelaajille 
päivärahaa 30:-/henkilö: 
 

4§ 
Koko maata käsittävään propagandakilpailuun 11.10.67 osallistutaan, mikäli vaadittavat 6 pöytää saadaan 
kokoon. 
 

5§ 
Kerhon 10-vuotiskronikan kirjoittaa yritetään löytää jäsenten joukosta. 
 

6§ 
Johtokunta oli sitä mieltä, että bridgen tunnetuksi tekemiseksi Porissa pitäisi esim. Satakunnan Kansaan 
saada bridgepalsta.  Kerhon jäsenten joukosta yritetään hakea halukasta bridgetoimittajaa. 
 

7§ 
Voittopisteet ilmoitetaan liittoon kuten ennenkin eikä ryhdytä käyttämään ns. voittopistelippuja. 
 

8§ 
Pikkujoulujuhla päätettiin pitää 2.12.67 Teljän Hovissa.  Asiasta keskustellaan paremmin myöhemmin. 
 

Vakuudeksi 
Alf Salonen 
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6.2.1968 
Johtokunnan kokous 6.2.68 klo 18.00-18.30 Yrittäjänaisten talossa. 
Läsnä: Kyllikki ja Keijo Mannermaa, Reino Kankaanpää, Alpo 
Mäkeläinen, Alf Salonen. 

 
1§ 

Pj. avasi kokouksen. 
 

2§ 
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 

3§ 
Käsiteltiin vuosikokouksessa esiintulevat asiat. 
 

4§ 
Alpo Mäkeläinen ehdotuksesta päätettiin kerhon varoista siirtää 500:- (viisisataa mk) invalidiliitolle. 
 

5§ 
Pj. päätti kokouksen 
 

Vakuudeksi 
Alf Salonen 

 
 
 

15.10.1968 
Johtokunnan kokous 15.10.68 
Läsnä: Keijo Mannermaa, Reino Kankaanpää, Alpo Mäkeläi-
nen, Alf Salonen. 

 
1§ 

Pj. avasi kokouksen. 
 

2§ 
Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Reino Kankaanpää. 
 

3§ 
Kerho päätti osallistua SM-parikilpailuun.  Alkukilpailuja Porissa ei pidetä, vaan välieriin Tampereelle lähe-
tetään 3 paria syksyn voittopisteiden perusteella.  Kerho maksaa alkukilpailumaksun kuudelta parilta.  Kerho 
suorittaa välieräpelaajien pelimaksun sekä maksaa matka-avustusta20:-/auto.  Tällöin edellytetään, että 
matka suoritetaan korkeintaan kahdella autolla. 
Loppukilpailuun päässeiden matkan Helsinkiin sekä pelimaksun suorittaa kerho.  Lisäksi suoritetaan päivä-
rahaa 30:-/pelaaja. 
 

4§ 
Maksamattomat voittopistemaksut sekä jäsenmaksu liitolle suoritetaan ensitilassa. 
 

5§ 
Pj. päätti kokouksen 
 

Vakuudeksi 
Alf Salonen 
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28.1.1969 
Johtokunnan kokous 28.1.69 
Läsnä: Reino Kankaanpää, Keijo Mannermaa, Alpo Mäkeläi-
nen, Hellin Mäkeläinen, Alf Salonen. 

 
1§ 

Pj. avasi kokouksen. 
 

2§ 
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 

3§ 
Kerhon vuosikokous päätettiin pitää 11.2.69 alkaen klo 17.30. 
 

4§ 
Vuosikokoukselle esitetään jäsenmaksun korotusta kolmeen (3:-) markkaan, koska liitto perii kerholta jäsen-
maksua 3:- pelaajalta. 
 

5§ 
Vuosikokoukselle ehdotetaan pelimaksuksi 2.50 ja palkintosysteemiä muutettavaksi siten, että voittajille 
maksetaan 6:-/pelaaja.  Voitot jaetaan ostokortteina pelikauden päätyttyä. 
 

6§ 
Matti Alho yritetään saada rahastonhoitajaksi. 
 

7§ 
Pelinjohtajiksi ehdotetaan 

Grönroos 
Kallioinen 
Vuorinen 

 
8§ 

Sihteerin laatima toimintakertomus v. 1968 hyväksyttiin esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

9§ 
MP-kilpailut pidetään syksyllä 1969.  Sihteeri anoo lupaa liitolta saada järjestää k.o. kilpailut lokakuun 19, 
26 tai marraskuun 9 pnä. 
 

10§ 
Pj. päätti kokouksen. 
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11.2.1969 
Johtokunnan järjestäytymiskokous 11.2.1969 
Läsnä: Keijo Mannermaa, Reino Kankaanpää, Erkki Kallioi-
nen, Kalervo Tenkanen, Yrjö vuorinen, Alf Salonen. 

 
1§ 

Pj. Mannermaa avasi kokouksen. 
 

2§ 
Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Reino Kankaanpää. 
 

3§ 
Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin Matti Alho. 
 

4§ 
Kerhon sihteeriksi valittiin Alf Salonen. 
 

5§ 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 
 

Vakuudeksi 
Alf Salonen 

 
 
 
 

3.2.1970 
Johtokunnan kokous 3.2.–70 
Läsnä: K. Mannermaa, M. Alho, R. Kankaanpää, K. Ten-
kanen, A. Salonen. 

 
1§ 

Pj. Mannermaa avasi kokouksen. 
 

2§ 
Sihteerin lukema toimintakertomus esitetään muuttamattomana vuosikokoukselle. 
 

3§ 
Hyväksyttiin rahastonhoitajan tilikertomus esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

4§ 
23.12.1969 pelatun peli-illan pelimaksuja ei peritä pelaajilta. 
 

5§ 
Keskusteltiin tulevan johtokunnan kokoonpanosta. 
 

6§ 
Pj. päätti kokouksen. 
 

Vakuudeksi 
Alf Salonen 
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10.2.1970 
Johtokunnan järjestäytymiskokous 10.2.1970 
Läsnä: A. Mäkeläinen, R. Kankaanpää, K. Mörsky, K. 
Tenkanen, M. Tenkanen. 

 
1§ 

Pj. Mäkeläinen avasi kokouksen. 
 

2§ 
Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin R. Kankaanpää. 
 

3§ 
Rahastonhoitajaksi valittiin Markku Tenkanen 
 

4§ 
Sihteeriksi valittiin Kalervo Tenkanen 
 

5§ 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 
 

Vakuudeksi 
Kalervo Tenkanen 

 
 
 
 
 
 

9.2.1971 
Johtokunnan järjestäytymiskokous 9.2.1971 
Läsnä 11 kerhon jäsentä joista 6 johtokunnan jäsentä. 

 
1§ 

Puheenjohtaja A. Mäkeläinen avasi kokouksen toivottaen uudet jäsenet tervetulleiksi. 
 

2§ 
Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin R. Kankaanpää. 
 

3§ 
Rahastonhoitajaksi valittiin Markku Tenkanen 
 

4§ 
Kerhonsihteeriksi valittiin Yrjö Tenkanen 
 

5§ 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 
 

Vakuudeksi 
Yrjö Tenkanen 
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15.2.1972 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho ryn hallituksen kokouk-
sesta 15.2.1972 klo 18.30.  
Läsnä olivat herrat Kallioinen, Kankaanpää, Mattlar, Sa-
lonen, Vuorinen, Angervuori ja K. Tenkanen.  Puhetta 
johto herra Kallioinen ja pöytäkirjan laati herra Mattlar. 

 
1. § Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin herra Vuorinen. 
 
2. § Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin herra Kankaanpää.. 
 
3. § Kerhon sihteeriksi valittiin herra Mattlar. 
 
4. § Päätettiin ilmoittaa Suomen Bridgeliitto ry:lle uusi puheenjohtaja, rahastonhoitaja ja sihteeri. 
 
5. § Puheenjohtaja ilmoitti, että Porin Yrittäjänaiset ry on kutsunut 1-2 kerhon edustajaa tutustumaan heidän 
uuteen huoneistoon 20.2.1972 klo 15.  Päätettiin, että herrat Kallioinen ja Kankaanpää edustavat kerhoa ti-
laisuudessa. 
 
6. § Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.45. 
 

Vakuudeksi  
Mattlar 

 
 
 
 
 
  
 
 

15.2.1972 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho ry:n johtokunnan järjestäy-
tymiskokouksesta 25.2.1975 
Läsnä 4 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Anders Kvarnström avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Yrjö Vuorinen. 
 
3. Rahastonhoitajaksi ja sihteeriksi valittiin Reino Kankaanpää. 
 
4. Puheenjohtaja päätti kokouksen 
 

Reino Kankaanpää 
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25.2.1975 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho r.y:n johtokunnan järjes-
täytymiskokouksesta 25.2.1975 
Läsnä 4 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Anders Kvarnström avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Yrjö Vuorinen. 
 
3. Rahastonhoitajaksi ja sihteeriksi valittiin Reino Kankaanpää. 
 
4. Puheenjohtaja päätti kokouksen 

Reino Kankaanpää 
 
 
 

2.3.1976 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho ry:n johtokunnan järjestäy-
tymiskokouksesta 2.3.1976 
Läsnä 5 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Anders Kvarnström avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Yrjö Vuorinen. 
 
3. Rahastonhoitajaksi ja sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen. 
 
4. Puheenjohtaja lopetti kokouksen 

Aulis Saarinen 
 
 
 

7.9.1976 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho ry:n johtokunnan kokouk-
sesta 7.9.–76 
Läsnä 7 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Anders Kvarnström avasi kokouksen. 
 
2. Päätettiin antaa Kalervo Tenkaselle jakamatta jäänyt parhaanpelaajan palkinto vuodelta -75 rahan 100,-, joka 
vastaa vuoden – 74 palkintoa suuruudeltaan. 
 
3. Päätettiin nostaa pelimaksu 6 markkaan 7.9.1976 alkaen. 
 
4. Päätettiin maksaa Suomen Bridgeliitolle voittopistemaksut, á 60 penniä per pelaaja, koko toimintavuodelta. 
 
5. Päätettiin pitää MP-kilpailut Hiitteenharjun Motellissa 14.9.–76. 
 
6. Päätettiin lunastaa aikaisempien vuosien nostamattomat palkinnot 15,- hinnasta. 
 
7. Puheenjohtaja lopetti kokouksen. 

Aulis Saarinen 
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21.9.1976 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho ry:n johtokunnan kokouk-
sesta 21.9.–76 
Läsnä oli Anders Kvarnström, Markku Tenkanen, Viljo 
Kaarnakorpi ja Aulis Saarinen. 

 
1. Puheenjohtaja Kvarnström avasi kokouksen. 
 
2. Päätettiin maksaa 10 parin karsintakilpailumaksu kerhokilpailuista Suomen Bridgeliitolle á 12 markkaa 
per pelaaja 
 
3. Puheenjohtaja lopetti kokouksen. 

 
Aulis Saarinen 

 
 
 
 

1.3.1977 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho ry:n johtokunnan järjestäy-
tymiskokouksesta 1.3.–77. 
Läsnä 4 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Anders Kvarnström avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Yrjö Vuorinen. 
 
3. Rahastonhoitajaksi ja sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen. 
 
4. Puheenjohtaja lopetti kokouksen 

 
Aulis Saarinen 

 
 
 
 
 

28.2.1978. 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho r.y:n johtokunnan järjes-
täytymiskokouksesta 28.2.1978.  Läsnä oli 6 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Yrjö Vuorinen avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Risto Myllärniemi. 
 
3. Rahastonhoitajaksi ja sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen. 
 
4. Puheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 

 
Aulis Saarinen 
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20.2.1979 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho r.y:n johtokunnan järjes-
täytymiskokouksesta 20.2.1979.  Läsnä oli 4 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Esko Nermes avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Risto Myllärniemi. 
 
3. Rahastonhoitajaksi ja sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen. 
 
4. Puheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 

 
Aulis Saarinen 

 

 
 

12.2.1980 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho ry:n johtokunnan kokouk-
sesta 12.2.1980. klo 17.40.  Läsnä oli 5 jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Esko Nermes avasi kokouksen. 
 
2. Käsiteltiin toimintakertomusesitys, joka hyväksyttiin. 
 
3. Käsiteltiin toimintasuunnitelmaesitys vuodelle 1980, joka hyväksyttiin. 
 
4. Käsiteltiin tulo- ja menoarvioesitys vuodelle 1980, joka hyväksyttiin. 
 
5. Puheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 
 

Aulis Saarinen 
 
 
 

12.2.1980 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho r.y:n johtokunnan järjes-
täytymiskokouksesta 12.2.1980. klo 18.30.  Läsnä oli 5 
jäsentä. 

 
1. Puheenjohtaja Esko Nermes avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Risto Myllärniemi. 
 
3. Rahastonhoitajaksi ja sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen. 
 
4. Puheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 
 

Aulis Saarinen 
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20.1.1981 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho r.y:n johtokunnan kokouk-
sesta 20.1 klo 18.00.  Läsnä oli 4 jäsentä. 

 
1. Varapuheenjohtaja Risto Myllärniemi avasi kokouksen. 
 
2. Keskusteltiin vuoden 1980 tulo- ja menoarvion toteutumisesta. 
 
3. Hyväksyttiin keskustelun jälkeen sihteerin laatima tulo- ja menoarvio sekä siihen liittyvä toimintasuun-
nitelma vuodelle 1981 esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 
4. Hyväksyttiin sihteerin laatima kerhon toimintakertomus vuodelta 1980 esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 
5. Päätettiin pitää vuosikokous pelipaikalla 10.2.1981 alkaen kello 18.00. 
 
6. Varapuheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 

 
Aulis Saarinen 

 
 

17.2.1981 
Pöytäkirja Porin Bridgekerho r.y:n johtokunnan järjestäyty-
miskokouksesta 17.2.1981. klo 18.15. 

 
1. Puheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2. Varapuheenjohtajaksi valittiin Risto Myllärniemi. 
 
3. Sihteeriksi valittiin Kalervo Tenkanen. 
 
4. Rahastonhoitajaksi valittiin Eero Valli-Jaakola. 
 
4. Puheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 
 

Kalervo Tenkanen 
 
 

9.2.1982 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta 
9.2 klo 18.30 Teollisuustalon Baarissa.  Läsnä 4 jäsentä. 

 
1. Varapuheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2. Varapuheenjohtajaksi valittiin Heikki Nieminen. 
 
3. Sihteeriksi ja rahastonhoitajaksi valittiin Jarmo Halonen. 
 
4. Puheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 
 

Jarmo Halonen 
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8.2.1983 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta 
8.2–83  klo 18.00 Teollisuustalon Baarissa.  Läsnä olivat 
Aulis Saarinen; Heikki Nieminen, Olli Kuosmanen, Seppo 
Roitto, Kalervo Tenkanen sekä Jarmo Halonen. 

 
1. Puheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2. Päätettiin Pitää vuosikokous pelipaikalla 22.2.1983 klo 18.00. 
 
3. Hyväksyttiin toimintasuunnitelma vuodelle 1983. 
 
4. Hyväksyttiin tulo- ja menoarvio vuodelle 1983. 
 
5.  Hyväksyttiin toimintakertomus esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 
6. Puheenjohtaja kiitti kokouksen osajanottajia ja päätti kokouksen. 
 

Jarmo Halonen 
 
 

22.2.1983 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan järjestäytymis-
kokouksesta 22.2.1983. klo 18.30 Teollisuustalon Baarissa. 

 
1. Kerhon puheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2. Varapuheenjohtajaksi valittiin Heikki Nieminen. 
 
3. Sihteeriksi valittiin Seppo Roitto. 
 
4. Rahastonhoitajaksi valittiin Jarmo Halonen. 
 
5. Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

Seppo Roitto 
 

13.12.1983 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta 
13.12.1983 klo 18.15 Teollisuustalon Baarissa.  Läsnä 4 jä-
sentä 

 
1. Puheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2. Keskusteltiin kannattaako 3 pöydän kilpailuja käydä.  Pelaajilla tuntuu olevan joulukiireitä. 
 
3. Päätettiin jättää 2 vuoden viimeistä tiistaita pelaamatta.  Seuraava peli-ilta on 3.1.1984. 
 
4. Puheenjohtajan tulee saattaa parhaaksi katsomallaan tavalla johtokunnan päätös pelaajien tietoon ennen tiis-
taita 20.12.1983. 
 
5.  Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

Seppo Roitto 
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31.1.1984 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta 
31.1.1984 kello 18.15.  Läsnä 3 jäsentä 

 
1. Puheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2. Päätettiin pitää vuosikokous pelipaikalla tiistaina 21.2.1984 kello 18.00. 
 
3.  Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

Seppo Roitto 
 
 
 
 
 

14.2.1984 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta 
14.2.1984  kello 18.15.  Läsnä 4 jäsentä 

 
1. Puheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2. Hyväksyttiin Porin Bridgekerhon toimintakertomus vuodelle 1983, tulo- ja menoarvio vuodelle 1984 ja 
toimintasuunnitelma vuodelle 1984 esitettäväksi vuosikokouksen hyväksyttäväksi. 
 
3.  Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 

Seppo Roitto 
 
 
 
 
 

6.3.1984 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan järjestäyty-
miskokouksesta 6.3–84. klo 18.15 Teollisuustalon Baa-
rissa.  Läsnä kaikki johtokunnan varsinaiset jäsenet. 

 
1§ ·Kerhon puheenjohtaja Aulis Saarinen avasi kokouksen. 
 
2§ ·Varapuheenjohtajaksi valittiin Heikki Nieminen. 
 
3§ ·Sihteeriksi valittiin Olli Kuosmanen. 
 
4§ ·Rahastonhoitajaksi valittiin Jarmo Halonen. 
 
5§ ·Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 

Olli Kuosmanen 
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15.1.1985 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan kokouksesta 15.1–
85  kello 18.00.  Läsnä olivat vp. Heikki Nieminen, siht. Olli 
Kuosmanen, rah. hoit. Jarmo Halonen, jäsen Seppo Roitto. 

 
1. Varapuheenjohtaja Heikki Nieminen avasi kokouksen. 
 
2. Päätettiin pitää kerhon vuosikokous 12.12–85 klo 17.50 pelipaikalla. 

 
Olli Kuosmanen 

 

12.12.1985 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon johtokunnan järjestäytymiskokouk-
sesta 12.12.1985. klo 18.05 Teollisuustalon Baarissa.  Läsnä 6 joh-
tokunnan jäsentä. 

 
1§ ·Kerhon puheenjohtaja Heikki Nieminen avasi kokouksen. 
 
2§ ·Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Seppo Roitto. 
 
3§ ·Kerhon sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen. 
 
4§ ·Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin Jarmo Halonen. 
 
5§ ·Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

Aulis Saarinen 
 
 

28.4.1987 
Johtokunnan kokouksen pöytäkirja 
Aika: 28.4.1987 
Paikka: Teollisuustalon lounasbaari 
 
1. Kokouksen laillisuus 

Todettiin kokous lailliseksi, koska paikalla oli pj Piirainen, Heikki Nieminen ja varajäsenet Hely 
Laaksonen ja Eero Valli-Jaakola. 

 
 
2. Kokouksen sihteerin valinta 

Valittiin kokouksen sihteeriksi pj. Piirainen 
 
3. Kerhon sihteerin valinta 

Kerhon sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen 
 
4. Varapuheenjohtajan valinta 

Varapuheenjohtajaksi valittiin Olli Kuosmanen 
 
5. Rahastonhoitajan valinta 

Rahastonhoitajaksi valittiin Heikki Nieminen, joka kerää peli-illoissa pelimaksun.  Varakerääjänä 
Kimmo Jokivuori 

Kokouksen puolesta 
Tytti Piirainen 
puheenjohtaja 
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16.2.1988 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon hallituksen kokouksesta 
tiistaina 16.2.1988 kello 22.00.  Läsnä Tytti Piirainen, 
Heikki Nieminen, Olli Kuosmanen ja Aulis Saarinen. 

 
 
1. Avaus ja päätösvaltaisuus 

Puheenjohtaja Tytti Piirainen avasi kokouksen ja koska ¾ hallituksesta oli paikalla, kokous to-
dettiin päätösvaltaiseksi. 

 
2. Pelimaksu 

Päätettiin esittää vuosikokoukselle pelimaksun korottamista 20 markkaan. 
 
3. Prikat 

Päätettiin esittää vuosikokoukselle uusien korttiprikkojen hankkimista Kai Gröhnin esityksen 
mukaa. 

 
4. Kurssitus 

Päätettiin esittää vuosikokoukselle erityisen kurssitoimikunnan nimeämistä.  Evästyksenä toimi-
kunnalle: Herätä vanhat – Hanki uusia. 

 
5. MP-kisapaikka 

Keskusteltiin Porin MP-kilpailujen pitopaikasta.  Pori olisi porilaisille oikea paikka, mutta to-
dettiin Hiitteenharjun Hotellin edullisuus sekä hintojen että sijainnin puolesta.  Pori on sivussa. 

 
6. Pelisysteemit 

Päätettiin esittää vuosikokoukselle keskusteltavaksi pelisysteemien kehittämistä.  Tavallisen pe-
rikilpailujunnaamisen lisäksi olisi saatava joukkis- ja henkilökohtaisia kilpailuja. 

 
7. Päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22.30. 
 

Aulis Saarinen 
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23.2.1988 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon hallituksen järjestäytymisko-
kouksesta pelipaikalla 23.2.1988 kello 22.40.  Läsnä hallituk-
sen varsinaiset jäsenet. 

 
1. Puheenjohtaja Jorma Piirainen avasi kokouksen. 
 
2. Valittiin varapuheenjohtajaksi Tytti Piirainen. 
 
3. Valittiin sihteeriksi Aulis Saarinen. 
 
4. Valittiin rahastonhoitajaksi Hely Laaksonen. 
 
5. Valittiin opetusministeriksi Olli Kuosmanen tehtävänään koota ja koordinoida iltakilpailujen kehittämi-
seen tarvittavat resurssit. 
 
6. Päätettiin järjestää joukkuekilpailu jokaisen kuukauden viimeisenä tiistaina.  Joukkuetoverit arvotaan 
pareittain.  Jos pareja on pariton määrä,  siirtyy joukkuekilpailu seuraavaan iltaan. 
 
7. Päätettiin antaa barometrin järjestäjälle vaivan palkaksi voittoa edellyttävät kerhopisteet. 
 
8. Valtuutettiin sihteeri järjestämään jonakin huhtikuun sunnuntaina kerhojen välinen joukkueottelu. 
 
9. Päätettiin lähettää yllytyskirja kaikille viime vuosina lopettaneille pelaajille. 
 
10. Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22.55. 

 
Aulis Saarinen 

 
 
 
 

12.4.1988 
Pöytäkirja Porin Bridgekerhon hallituksen kokouksesta tiistaina 
12.4. kello 18.00.  Läsnä Jorma Piirainen, Tytti Piirainen, Hely 
Laaksonen ja Aulis Saarinen. 

 
1. Avaus  

Puheenjohtaja Jorma Piirainen avasi kokouksen. 
 
2. Joukkuekilpailu 

Päätettiin muuttaa joukkuekilpailu pelattavaksi jokaisen kuukauden ensimmäisenä peli-iltana 
edellyttäen, että paikalla on parillinen määrä tasapöytiä.  Ellei näin ole, siirtyy joukkuekilpailu 
pelattavaksi seuraavana mahdollisena peli-iltana. 
 

3. Stipendit 
Päätettiin, että joukkuekilpailun voittajajoukkueelle jaettavaksi annetaan saman suuruinen sti-
pendi kuin parikilpailun voittajillekin, eli 80.-. 
 

4. Päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.10. 

 
Aulis Saarinen 
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9.1.1989 
Hallituksen kokous 
Aika: 9.1.1989 kello 22.30 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Aulis Saarinen, Tytti Piirainen ja Hely Laaksonen. 
 
1. Avaus  

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 

2. Vuosikokous 
Päätettiin pitää Porin bridgekerho ry:n vuosikokous 13.2.1990 kello 17.45 kerhon pelipaikalla Musan 
Paviljongissa. 
 

3. Riika-ottelu 
Päätettiin esittää Riikalaisten toivomuksen mukaan kutsu 7 pelaajalle. 
 
Majoitus ja ruokinta pyritään järjestämään vastavuoroisuusperiaatteella.  Majoita ja ruoki nyt – nauti 
vuoden kuluttua vastaava palvelu Riikassa. 
 
Päätettiin, että puheenjohtaja hoitaa kutsut. 
 

4. Kurssitoiminta 
Myönnettiin Erkeille Rahi ja Ruppa rahaa tarvittava määrä (kohtuullinen) opetuksessa tarvittavien mo-
nisteiden ottamiseen tekn. oppilaitoksella. 
 
Todettiin, että helmikuun 2 päivänä Tytti Piirainen ja Olli Kuosmanen aloittavat bridgen alkeiskurssin 
Porin Työväenopistolla ja Erkki Rahi – Erkki Ruppa Teknillisellä Oppilaitoksella. 

 
5. Päättäminen 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen päätti kokouksen kello 22.50. 
 

Aulis Saarinen 
 

14.2.1989 
Hallituksen kokous 
Aika 14.2–89 
Paikka Musan Paviljonki 
 
1. Kokouksen avaus  

Pj. Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 

2.  Sihteerin valinta 
Jo vuosikokous valitsi sihteeriksi Aulis Saarisen, mikä täten vahvistettiin. 
 

3. Varapuheenjohtajan valinta 
Varapuheenjohtajaksi valittiin Tytti Piirainen. 
 

4. Kokouksen sihteerin valinta 
Kokouksen sihteeriksi valittiin Tytti Piirainen. 
 

5. Rahastonhoitajan valinta 
Rahastonhoitajaksi valittiin Hely Laaksonen. 
 

6. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja Markku Tenkanen päätti kokouksen. 

 
Tytti Piirainen 
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22.5.1989 
Hallituksen kokous 
Aika: 22.5.1989 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Aulis Saarinen, Olli Kuosmanen, Hely Laaksonen, Tytti Piirainen ja Heikki Nie-
minen. 
 
1. Avaus  

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 

2. Pelipäivän siirto 
Aulis Saarinen esitti pelipäivän siirtämistä maanantaiksi. 
 

3. Gallup pelipäivän siirrosta 
Annettiin kerhon sihteerille Aulis Saariselle tehtäväksi tutkia kerhon jäsenten mielipide pelipäi-
vän siirrosta. 
 

4. Päättäminen 
Puheenjohtaja Markku Tenkanen Päätti kokouksen. 

 
Aulis Saarinen 

 
 

30.5.1989 
Hallituksen kokous 
Aika: 30. toukokuuta 1989 kello 21.50 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Tytti Piirainen, Hely Laaksonen, Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen ja Aulis Saarinen. 
 
1. Avaus  

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 

2. Pelipaikka 
Syksyn pelipaikan järjestää Markku Tenkanen, Musan Paviljonki siirtyy ilta-askioloon. 
 

3. Juhlavuosi 
Porin Bridgekerhon täyttäessä 30 vuotta syyskuun 12 päivänä, pidetään juhlalliset syyskauden ava-
jaiset. (Muistivirhe, ei ollutkaan 30v.). 
 

4. Rekisteröinti 
Saatetaan kerhon rekisteriasiat ajan tasalle. 
 

5. Kurssitus 
Tytti Piirainen järjestää syksyllä alkeiskurssit.  Sitä varten hän ottaa yhteyttä Porin radioon ym. mai-
nospaikkoihin. 
 

6. Ystävyyskaupunki 
Tutkitaan mahdollisia Riikan yhteysmahdollisuuksia.  Ystävyysbridgematkat.  Pyydetään Paavo Ar-
velaa hoitamaan asiaa. 
 

7. Päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22.00 toivottaen hyvää kesää ja Tytti Piiraiselta jäätiin odotta-
maan kutsua kesäbridgeen. 

 
Aulis Saarinen 
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19.9.1989 
Hallituksen kokous 
Aika: 19.9.1989 kello 21.45 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Aulis Saarinen, Olli Kuosmanen, Tytti Piirainen ja Hely Laaksonen. 
 
1. Avaus la laillisuus 

Markku Tenkanen avasi kokouksen, joka todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

2. Kaupunkiottelu Riika-Pori 
Päätettiin pyrkiä luomaan yhteys Porin ystävyyskaupunkiin Riikan bridgen merkeissä.  Lähete-
tään kutsu Riikan bridgekerholle.  Maksetaan matka Helsingin laivarannasta Poriin ja takaisin 
vastavuoroisuusperiaatteella.  Majoitus ja ruokailu yksityismajoituksessa. 
 

3. Bridgekurssit 
Tytti järjestää Ollin avustuksella myöhemmin syksyllä alkeiskurssin.  Kerho myöntää rahaa 
kurssin järjestämiseen. 

 
4. Päättäminen 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen päätti kokouksen kello 22.05. 
 

Aulis Saarinen 
 
 

10.10.1989 
Hallituksen kokous 
Aika: 10.10.1989 kello 22.35 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Aulis Saarinen, Olli Kuosmanen, Tytti Piirainen ja Hely Laaksonen. 
 
1. Avaus ja laillisuus 

Markku Tenkanen avasi kokouksen , joka todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

2. Tilitys MP-kisoista 
Todettiin, että MP-kisat tuottivat rahallista tappiota, mutta pelillisesti voittoa virolaisten vierai-
den ansiosta. 
 

3. Vieraiden kuljetukset 
MP-kisoista ei tullut tarpeeksi virolaisvieraiden kuljetuskulujen peittämiseksi.  Hyväksyttiin 
seuraavat lisäkulut: 335,- junamatkaa varten, bensakuluja Markku Tenkaselle 3 vieraan nouta-
misesta Forssasta, Aulis Saariselle 55,- vieraiden noutamisesta Turusta. 
 

4. MP-kisat 1990 
Hiitteenharju on varattu pelipaikaksi vuodeksi 1990.  Päätettiin antaa tehtäväksi Markulle ja Ty-
tille tutkia, saisiko Rantasipi Yyteristä sponsoriapua.  Päätettiin, ettei sunnuntain joukkuekilpai-
lua pelata, ellei saada takeita maajoukkueluokan mukaantulosta 1990. 

 
5. Päättäminen 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen päätti kokouksen kello 22.50. 
 

Aulis Saarinen 
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13.2.1990 
Hallituksen kokous 
Aika: 13.2.1990 kello 18.30 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Aulis Saarinen, Hely Laaksonen, Tytti Piirainen, Olli Kuosmanen, Aimo Niemi-
nen ja Heikki Nieminen 
 
1. Avaus 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen.  
 
2. Sihteerin valinta 

Kerhon sihteeriksi valittiin Aulis Saarinen. 
 

3. Rahastonhoitajan valinta 
Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin Hely Laaksonen. 
 

4. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.30. 

 
Aulis Saarinen 

 
 
 

22.1.1991 
Hallituksen kokous 
Aika: 22.1.1991 kello 22.50 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Aulis Saarinen, Hely Laaksonen, Tytti Piirainen ja Olli Kuosmanen 
 
1. Avaus  

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 

2. Vuosikokous 
Hyväksyttiin sihteeri Aulis Saarinen laatima vuosikertomus vuodelta 1990 pienin lisäyksin esi-
tettäväksi vuosikokoukselle. 
 

3. Toimintasuunnitelma 
Hyväksyttiin sihteeri Aulis Saarinen laatima toimintasuunnitelma vuodelle 1991 pienin lisäyk-
sin esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

4. Tulo- ja menoarvio 
Hyväksyttiin sihteeri Aulis Saarinen laatima tulo- ja menoarvio vuodelle 1991 pienin lisäyksin 
esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

5. Tytti Piiraisen ehdotus uudeksi johtokunnaksi 
Luettiin Tytti Piiraisen ehdotus kerhon johtokunnaksi vuodelle 1991: Pj. Markku Tenkanen, 
Sihteeri Raija Rahi, on kysytty ja suostuu, Päivi Salonen rahastonhoitaja, on kysytty ja suostuu, 
jäsenet Jorma Piirainen, Esa Halminen ja Päivi Hynnä. Todettiin eroavan hallituksen voivan eh-
dottaa itselleen seuraajaa. 

 
6. Päättäminen 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen päätti kokouksen kello 23.00. 
 

Aulis Saarinen 
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5.2.1991 
Hallituksen kokous 
Aika: 5.2.1991 kello 22.30 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Esa Halminen, Päivi Hynnä, Olli Kuosmanen, Jorma Piirainen, Päivi Salonen, Raija Rahi. 
 
1. Avaus. 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen.  
 
2. Sihteerin valinta. 

Kerhon sihteeriksi valittiin Raija Rahi. 
 

3. Rahastonhoitajan valinta. 
Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin Päivi Salonen. 
 

4. Varajäsenten valinta. 
Hallituksen varajäseniksi valittiin Päivi Hynnä ja Esa Halminen. 
 

5. Yhdistysrekisteriin ilmoittaminen. 
Tarvittavat muutokset päätettiin ilmoittaa yhdistysrekisteriin. 
 

6. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22.40. 

 
Raija Rahi 

 
 
 
 

12.3.1991 
Hallituksen kokous 
Aika: 12.3.1991 kello 22.30 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen, Päivi Salonen, Jorma Piirainen, Raija Rahi. 
 
1§ Avaus. 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen.  
 
2§ Varapuheenjohtajan vaali. 

Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Jorma Piirainen. 
 

3§ Jäsenmaksu. 
Jäsenmaksupapereita ei ole näkynyt.  Sihteeri ottaa selvää, mikä on tilanne. 
 

4§ Yhteyshenkilö. 
Kerhon yhteyshenkilö Bridgeliittoon on Markku Tenkanen. 
 

5§ Bridgepalsta. 
Kysellään kuka olisi halukas toimittamaan Satakunnan Kansan bridgepalstaa joka toiseen sunnun-
tain lehteen. 
 

6§ Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22.15. 

 
Raija Rahi 
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16.04.1991 
Hallituksen kokous 
Aika: 160491 kello 18. 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Päivi Salonen, Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen, Jorma Piirainen, Raija Rahi. 
 
1§ Avaus. 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen.  
 
2§ Kevätsimultaanin järjestäminen. 

Suomen Bridgeliiton toimeenpanema kevätsimultaani päätettiin järjestää 7/5 kerhoiltana.  Osanotto-
maksuksi sovittiin 35mk pelaajalta.  Jouni Schwartz on lupautunut järjestäjäksi.  Hänelle maksetaan 
matkakorvausta 200mk. 
 

3§ Kisakutsujen lähetys. 
Meri-Yyterissä pidettäviin MP-kilpailuihin 4-6.10.1991 lähetetään kisakutsut N. 16:lle pelaajalle 
Virosta.  Otepää. Vöru, Tartto, maajoukkueluokan joukkue (Lend, Kobolt, Keel, Trisbin) sekä Har-
kovista. 
12 pelaajista majoittuu Meri-Yyteriin 2 yöksi, muut kotimajoitukseen. 
 

4§ Päätös 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.10. 

 
Raija Rahi 

 
 

16.01.1992 
Hallituksen kokous 
Aika: 160192 kello 18. 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen pj, Jorma Piirainen, Olli Kuosmanen, Päivi Salonen ja Raija Rahi siht. 
 
1§ Avaus. 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen.  
 
2§ Toimintakertomus. 

Valmisteltiin toimintakertomus vuodelta 1991 esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

3§ Toimintasuunnitelma. 
Valmisteltiin toimintasuunnitelma vuodelle 1992 vuosikokoukselle esitettäväksi. 
 

4§ Tilinpäätös. 
Rahastonhoitaja esitti vuoden 1991 tilinpäätöksen.  Kirjanpito näyttää voittoa 2798,84mk.  Hyväk-
syttiin tilinpäätös esitettäväksi tilintarkastajille. 
 

5§ Tulo ja menoarvio. 
Valmisteltiin tulo- ja menoarviota vuodelle 1992 esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

6§ Vuosikokous. 
Päätettiin vuosikokouksen ajankohdaksi 4.2.1992 klo 18.00 Musan Paviljongissa. 
 

7§ Päätös 
Puheenjohtaja kiitti osallistumisesta ja päätti kokouksen klo 19.30. 

 
Raija Rahi 
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4.2.1992 
Hallituksen kokous 
Aika: 040292 kello 23.15 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen, Jorma Piirainen, Päivi Salonen, Raija Rahi. 
 
1§ Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 
2§ Kerhon sihteeriksi valittiin Raija Rahi. 
 
3§ Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin edelleen Päivi Salonen. 
 
4§ Varapuheenjohtajaksi valittiin Olli Kuosmanen.  
 
5§ Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 23.20. 
 

Raija Rahi 
 
 
 

7.4.1992 
Hallituksen kokous 
Aika: 7.4.1992 klo 22.35 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen, Päivi Salonen ja Raija Rahi 
 
1§ Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 
2§ Puheenjohtaja esitti, että Tytti ja Jorma Piiraiselle maksetaan virolaisten kyydityksistä 4-5/4-92 matka-
korvausta 200mk.  Ehdotus hyväksyttiin. 
 
3§ Suunnitellut MP-GP-kisat Meri-Yyterissä 2-4.10-92 jouduttaneen pelaamaan muualla.  Uutta pelipaik-
kaa etsitään. 
 Kerhon peli-iltapaikka muuttaa myös kesäkuun alussa Teollisuustalon kahvilaan. 
 
4§ Puheenjohtaja kiitti kokouksen osallistujia ja päätti kokouksen. 

 
Raija Rahi 
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26.8.1992 
Hallituksen kokous 
Aika: 26.8.1992 kello 18. 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen pj, Olli Kuosmanen, Jorma Piirainen, Päivi Salonen ja Raija Rahi siht. 
 
1§ Avaus. 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen toivotti tervetulleeksi ja avasi kokouksen.  
 
2§ Esityslista. 

Pj. luki valmistelemansa esityslistan, joka hyväksyttiin pienin lisäyksin. 
 

3§ Pelipaikan vaihto. 
Nykyinen pelipaikka ei ole osoittautunut mieleiseksi.  Sekä on kyselty mahdollisuutta pelata 
Porin Teknillisellä Oppilaitoksella.  Ensimmäiset 6kk ovat koeaikaa, joilta ei tarvitse maksaa 
vuokraa.  Päätettiin aloittaa pelaaminen uudessa pelipaikassa 8.9.1992 alkaen.  Muutoksesta tie-
dotetaan liittoon, oman kerhon jäsenille ja raumalaispelaajille.  Kerho hankkii kahvinkeittimen 
– Päivi Salonen huolehtii.  Kahvinkeiton vastuuhenkilöksi kysytään Hely Laaksosta.  Vastuu-
henkilö vapautetaan puolesta pelimaksusta ja hänen tehtävänään on huolehtia tarvikkeet pelipai-
kalle.  Käytetään kertakäyttömukeja.  Kupin hinta 2mk. 

 
4§ Joukkuekilpailu. 

Kapteenit velvoitettiin näyttämään ohjeet joukkueilleen.  Joukkuekilpailu pelataan 1,5 vuoden 
aikana 10 torstai-iltana, 8 peli-iltaa/joukkue.  Syksyn peli-illat ovat 17.9, 15.10 ja 19.11.  Kil-
pailu pidetään kerhon sisäisenä.  Pelimaksu 10mk, pelinjohtaja vapautettu. 
Joukkuekilpailusta jaetaan kerhopisteitä, Olli Kuosmanen laatii esityksen jakoperusteista.  Pis-
teet jaetaan vuoden 1993 syksyllä, jolloin kilpailu päättyy. 
Palkinnoksi voittajajoukkue saa 400mk, joka jaetaan pelaajien aktiivisuussuhteessa. 

 
5§ Pikkujoulumatka. 

Raumalaiset ovat järjestämässä pikkujoulumatkaa yhdessä turkulaisten salolaisten ja uusikau-
punkilaisten kanssa.  Myös porilaispelaajilla on mahdollisuus lähteä mukaan.  Päivämäärä on 
joko 7-8.11 tai 21–22.11.  Laivalla on tarkoitus pelata pari- ja joukkuekilpailu.  Matkasta teh-
dään tiedote, kun ajankohta selviää.   
 

6§ Porin MP-kisat 
Markku Tenkanen on kutsunut noin 30 pelaajaa Virosta, Ukrainasta, Moskovasta jne., eli enem-
män kuin kerhon toimintasuunnitelmaan on kirjattu.  Todettiin, että kilpailun kiinnostavuuden 
kannalta on hyvä saada ulkomaalaisia pelaajia.  Kerho maksaa vieraille ruokailut pelipäivinä. 
Vierailijoille pyritään hankkimaan Mixed-parit, koska heillä on  kiinnostusta siihen.  Myös 
joukkueet järjestetään kaikille joukkuekilpailuun halukkaille pelaajille.  Tiedotus pelipaikalla.  
Olli Kuosmanen toimii joukkueiden kokoajana. 
Markku Tenkanen suorittaa Porin kerhosta tulevien pelaajien ilmoittautumisen. 
Pyydetään rehtori Tauno Miikkulaista lausumaan kilpailun avajaissanat. 
Oppilaitoksen ruokala on avoinna vain ruokailun ajan.  Pyritään järjestämään kahvi- voileipä- 
ym. tarjoilu kerholaisten voimin.  Kysytään Ritva Kuljun halukkuutta tehtävään.  Lisäksi muu-
tamia vapaaehtoisia. 
Ennen kilpailuja ja kilpailun jälkeen tanssitaan muutama kerholainen talkoihin pöytien järjestä-
miseksi pelipaikalle.  Tulostus pyritään järjestämään kahdella piirtoheittimellä monistuskulujen 
pienentämiseksi. 
Tarjouslaatikoita pyydetään lainaksi Laitilan, Rauman ja Harjavallan kerhoista.  Palkintoina jae-
taan korkeintaan pelimaksujen arvoinen summa. 
Tytti Piirainen hankkii 3 prikkapoikaa perjantai-illaksi ja lauantaipäiväksi. 
Kisan johtamista Suomessa tulee ”opiskelemaan” virolainen kisanjohtaja. 
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Etelä-Suomen kerhoihin lähetetään kutsut ja ajo-ohjeet.  Pyydetään Tytti Piiraista tekemään  lä-
hetettäväksi muihinkin lehtiin kuin Satakunnan kansaan. 
 

7§ Yhteistoimintaehdotus. 
Entisen Neuvostoliiton alueen pelaajat ovat esittäneet yhteistoiminnan aikaansaamista ainakin 
rannikkokaupunkien  Riga – Pietari – Tallinna – Pori välillä.  Todettiin, että kerhon resurssit 
eivät riitä nykyistä laajempaan yhteistoimintaan, vaan pyritään siihen, että vieraat huolehtivat 
omista yhteyksistään omalla kustannuksella. 
 
Kerholla on täällä hetkellä kutsuja useisiin kilpailuihin.  Niistä tehdään lista, johon kaikki ker-
holaiset voivat tutustua ja ilmoittaa halukkuutensa lähteä pelimatkalle. 
Tällä hetkellä tiedossa olevat kilpailut ja kutsut: Vöru 4-7.12.1992; Tartto noin 1-4.1.1993; Riga 
3-7.2.1993 Baltian mixed-turnaus, johon lento maksaa noin 950mk; Tallinna noin 12-16.5.1993; 
Kiova, Harkov ja Moskova, kutsu tehdään kun ajankohdasta sovitaan, Rigaan ehdotetaan 16-
21.6.1993 
 

8§ Kurssitoiminta. 
Piiraisten pitämällä viime kevään kurssilta on kerhoon tullut useita uusia pelaajia.  Kerhotoi-
mintaa olisi hyvä vuosittain jatkaa jäsenmäärän ylläpitämiseksi.  Pyydettiin Piiraisia harkitse-
maan asiaa.  Muillakin on siihen mahdollisuus jos haluaa. 
 

9§ Uusien pelaajien kilpailu. 
Kerho on saanut lahjoina kaksi taulua.  Päätettiin järjestää tänä vuonna pelaamisen aloittaneille 
henkilökohtainen kilpailu 8.9 alkaen, syksy ajan.  Kaksi eniten kerhopisteitä kerännyttä saa pal-
kinnoiksi kyseiset taulut. 
 

10§ Päätös. 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 20.00 ja kiitti osajanottajia. 

 
Raija Rahi 
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24.11.1992 
Hallituksen kokous 24.11.1992  klo 22.10 
 
Paikka: Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä: Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen, Jorma Piirainen, Päivi Salonen 
 
1§ Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen. 
 
2§ Kokouksen sihteeriksi valittiin Jorma Piirainen.. 
 
3§ 27-28.11.1992 tehtävään pikkujoulumatkaan päätettiin varata 500mk määräraha, käytettäväksi lähinnä 
Ritva ja Pekka Kuljun muistamiseksi ansiokkaasti hoidetusta buffetin pidosta MP-kisojen aikana. 

Päätettiin viedä Rakverin kerholle 2 tusinaa korttipakkoja. 
 
4§ Puheenjohtaja kiitti kokouksen osallistujia ja päätti kokouksen.  
 

Jorma Piirainen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

22.12.1992 
Hallituksen kokous 22.12.1992 klo 18.10 
 
Paikka: Teknillinen oppilaitos 
Läsnä: Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen, Jorma Piirainen, Päivi Salonen 
 
 
1.§ Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen 
 
2.§ Kokouksen sihteeriksi valittiin Jorma Piirainen. 
 
3.§ Päätettiin hyväksyä pelikellon hankinta. 
 
4.§ Peliajaksi sovittiin 8 minuuttia per jako + yksi armonminuutti.  Sakkorangaistukseksi määrättiin 15% 
brikan määrästä. 
 
5.§ Puheenjohtaja kiitti kokouksen osallistujia ja päätti kokouksen. 
 

Jorma Piirainen 
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11.1.1993 
Hallituksen kokous  
 
Aika: 11.1.1993 klo 18 
Paikka: Ulvila, Raija Rahin luona 
Läsnä: Markku Tenkanen pj, Jorma Piirainen, Päivi Salonen, Olli Kuosmanen ja Raija Rahi siht. 
 
1§ Kokouksen avaus. 

Puheenjohtaja Markku Tenkanen avasi kokouksen 
 
2§ Esityslista. 

Hyväksyttiin puheenjohtajan laatima esityslista työjärjestykseksi. 
 
3§ Tilinpäätös. 

Rahastonhoitaja Päivi Salonen esitti tilinpäätöksen, jonka tuloslaskelma osoitti voittoa 
1003.55mk.  Hallitus hyväksyi tilinpäätöksen esitettäväksi tilintarkastajille ja vuosikokoukselle. 

 
4§ Toimintakertomus. 

Laadittiin vuoden 1992 toimintakertomusta esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

5§ Toimintasuunnitelma. 
Valmisteltiin toimintasuunnitelmaa vuodelle 1993 esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

6§ Yhdyshenkilön puhelinlaskujen korvaus. 
Päätettiin maksaa kerhon yhteyshenkilölle Markku Tenkaselle, puhelinkorvausta 10mk/vko al-
kaen vuodesta 1992 
 

7§ Tulo- ja menoarvio. 
Valmisteltiin tulo- ja menoarviota esitettäväksi vuosikokoukselle. 
 

8§ Muut asiat  
 

Päätettiin muistaa kouluttajina toimineita Tytti ja Jorma Piiraista kiitokseksi tulosta tuottaneesta 
kurssitoiminnasta 
Uusina pelaajina olleilta kysytään kerhon jäseneksi liittymistä.  Kaikille kerhon jäsenille toimi-
tetaan edelleen jäsenluettelo, puhelinnumeroineen. 
Vuosikokous sovittiin pidettäväksi 9.2.klo18. Porin Teknillisellä oppilaitoksella.  Vuosikokouk-
sessa käsitellään sääntöjen 4. pykälää ja esitetään sen muuttamista siten, se sisältäisi ajatuksen: 
” Johtokunta käsittelee kerhon jäseneksi pyrkivän hakemuksen ”. 

 
9§ Päätös 

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.50 ja kiitti osallistujia aktiivisuudesta. 
 

Raija Rahi 
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19.1.1993 
 Hallituksen kokous 19.1.93 Teku 22.40 
 
 Läsnä: Markku Tenkanen, Olli Kuosmanen, Jorma Piirainen, Päivi Salonen 
 
1. Kokouksen avaus ja laillisuus todettiin. 
 
2. Sihteeriksi valittiin Jorma Piirainen. 
 
3. Vuoden 1993 tilinpäätös ja tase käsiteltiin uudelleen, koska edellisessä kokouksessa käsitelty   ti-
linpäätös oli väärin.  Nyt todettiin tilipäätöksen osoittavan 840,35 tappiota. 
 
4. Tulo- ja menoarvioon 1993 tehtiin korjaus. 
 
5. Tulevien vieraskilpailujen budjetointi ja järjestelyt annettiin Olli Kuosmaselle. 
 
6. Kokous päätettiin klo 22.50. 
 

Jorma Piirainen 
 
 
 
 
 
 
 

9.2.1993 
Porin Bridgekerho ry:n johtokunnan kokous   Pöytäkirja 
 
Paikka: Porin teknillinen oppilaitos  
Aika. 9.2.1993 klo 18.55  
Läsnä:  Markku Tenkanen 

Jorma Piirainen 
Erkki Rahi 
Päivi Salonen 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 
 
2. Hallituksen tehtävien jako 

Valittin varapuheenjohtajaksi Jorma Piirainen, sihteeriksi Erkki Rahi ja rahastonhoitajaksi Päivi 
Salonen. 

 
3. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 
Porissa 9.3.1993 

Erkki Rahi 
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5.4.1993 
Porin Bridgekerhon johtokunnan kokous  
Aika: 5.4.93 
Paikka: Musan Paviljonki 
Läsnä: Markku Tenkanen pj. Olli Kuosmanen Jorma Piirainen Erkki Rahi, siht. 
 
1 Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 
 
2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi 
 
3. MP-merkit 

Merkittiin tiedoksi, että kerholle on tilattu MP-merkkejä, jotka jaetaan kerhon jäsenille huhtikuun kilpai-
lujen yhteydessä 

 
4. Huhtikuun kilpailut 

Pelipaikkana on teknillinen oppilaitos 
Tarvitaan väkeä kantamaan pöytiä ennen ja jälkeen kisojen Aikataulu: Pe. 23.4. klo 18.30 Mixed, La. 
24.4. klo 11.00 Parikilpailu, Su. 25.4. klo 10.00 Joukkuekilpailu 
Pelimaksut 30 mk/ kotimainen pelaaja, 10 mk/ opiskelija, ulkomaiset pelaajat ovat vapaat pelimaksuista 
Ruokailut: Perjantaina klo 17.00 19 mk, Lauantaina klo 13.30 25 mk, Sunnuntaina klo 13.30 30 mk 
Kerho maksaa vieraiden ruokailut. 
Kuljetukset: Kerho on tilannut bussin, joka tuo vieraat perjantaina n. klo 17:ksi ja vie maanantaina aa-
mulla takaisin Helsinkiin. Pelinjohtaja: Vambola Kase, palkkio 500 mk 
Palkinnot: Jaetaan 12 kahvilusikkaa 
Kahvio: tiedustellaan Kuljujen pojan perhettä järjestämään, kahvin hinnaksi enintään 5 mk, ulkolaisille 
kahvi on ilmaista. 
Laitteet: lainataan oppilaitokselta monistuskone, PC, jatkojohtoja ja heijastin. 
Pelivälineet: Pyydetään kerhon jäseniä tuomaan tarjouslaatikkonsa pelipaikalle. Brikat riittävät. 

 
5. Kerhon joukkuekilpailu 

Päätettiin, että joukkueilla on kuukausi aikaa pelata rästiin jäävä ottelu. 
 

6. Systeemien käyttö 
Päätettiin, että huhtikuun kilpailussa ei saa käyttää EBL:n kieltämiä systeemejä. Kilpailussa saa käyttää 
"luntilappuja" 
 

7. Simultaani 
Merkittiin tiedoksi, että kesäkuun ensimmäisenä maanantaina on Raumalla simultaanikilpailu. Tutkitaan 
mahdollisuutta sponsoroida kerhon jäsenten matkakuluja. 
 

8. Sääntömuutos 
Todettiin, että hallituksen saaman tiedon mukaan sääntömuutos maksaa niin paljon, että sellaista ei ole 
aiheellista tehdä. 
 

9. Syksyn MP-kilpailut 
Päätettiin, että Erkki Rahi selvittää kerhon jäsenten halua osallistua ja järjestää kisoja. 
 

10. Riikan matka 
Päätettiin tiedustella kerhon jäsenten halukkuutta osallistua Riikan matkalle, jos Riikalaiset esittävät kut-
sun. 
 

11. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.35 

 
Erkki Rahi 
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14.10.1993 
Pöytäkirja    Porin Bridgekerho Johtokunta 
Paikka: Musan Paviljonki 
Aika: 14.10.93 klo 18.00 
 
Läsnä: Markku Tenkanen, puh. joht  

Olli Kuosmanen, Päivi Salonen, Erkki Rahi, siht. 
 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 
 
2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Taloudellinen tilanne 
Todettiin, että kerhon taloudellinen tilanne on hyvä ja antaa mahdollisuudet vireään toimintaan. 

 
4. Pikkujoulujuhla 

Päätettiin pyrkiä järjestämään pikkujoulujuhla kerhon jäsenille la. 27.11.93 klo 17.00 alkaen. Päätet-
tiin, että Markku Tenkanen ja Ritva Kulju toimivat järjestelytoimikuntana ja kutsuvat tarvittaessa 
apuvoimia. Päätettin, että järjestelybudjetti on 2500 mk, sisältäen edestakaiset kuljetukset Porista 
sekä Harjavallan palvelutalon vuokran. 
 

5. Palkinnot 
Päätettiin hankkia Ruusulusikoita 120 kpl hintaan 34,80 mk/kpl Harjavallan kultakellosta 

 
6. Piirin kerhojen kokous 

Päätettiin, että Erkki Rahi käyttää kerhon puolesta puhe- ja äänivaltaa piirin kerhojen kokouksessa. 
Päätettiin esittää, että vuoden 1994 SM-piirikarsinnat pelataan Porissa. 

 
7. Kutsukilpailut 

Päätettiin järjestää kutsukilpailut 22. - 24.4. 94. Tiedustellaan jäsenten halukkuutta majoittaa vie-
raita. Päätettiin, että Erkki Rahi tiedustelee Vambola Kasea kilpailunjohtajaksi entisin ehdoin. 
 

8. Riigalaiset 
Viikon 24 lopulla kutsutaan 8 henkeä Riigan kerhosta. Pelataan viikonloppuna kisat vieraiden 
kanssa. Esitetään vuosikokoukselle, että kilpailun tuotto käytetään vieraiden matkakulujen kattami-
seen. 
 

9. Kerhojoukkis -94 
Päätettiin, että Olli Kuosmanen suunnittelee sopivaa järjestelmää ja kartoittaa joukkueita. 
 

10. Alert-säännöt 
Päätettiin, että Päivi Salonen monistaa Bridgelehdestä Alertsäännöt kerholaisilie. 

 
11. Koulutus 

Päätettiin tutkia mahdollisuutta järjestää peruskurssi keväällä 94. Päätettiin tiedustella halukkuutta 
osallistua 1- 2 iltana jatkokurssille, jossa aiheina voisivat olla esimerkiksi lähtökortti, pelinvientitek-
niikka, merkinannot ja parikilpailutaktiikka. 

 
12. Kirjasto 

Päätettiin, että Markku Tenkanen tiedustelee Dyhartista kirjoja ja palataan kirjaston perustamiseen, 
kun tietoja on saatu. 

 
12. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.30 
  

Erkki Rahi 



Porin Bridgekerho ry. Hallituksen kokoukset 1957-                                                      45 
 

15.3.1994 
Porin Bridgekerho 
 
Johtokunta      Pöytäkirja 15.3.94 
 
Paikka:  Porin Teknillinen Oppilaitos  
Aika:  15.2.94 
Läsnä:  Erkki Rahi, puh, joht.  
  Esa Halminen  
  Timo Salmi 
  Päivi Salonen 
 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 
 
2. Johtokunnan järjestäytyminen 

Valittiin kerhon varapuheenjohtajaksi Esa Halminen, sihteeriksi Ritva Mönkkönen ja rahaston-
hoitajaksi Päivi Salonen. 

 
3. Palkintojen hankkiminen 

Päätettiin hankkia palkintolusikat vuodelle 1995. 
 
4. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 

Porissa 15.3.94 
Erkki Rahi 

 
 
 
 
 
 
 

25.8.1994 
PORIN BRIDGEKERHO    PÖYTÄKIRJA Nro 2/94  
 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
 
Aika ja paikka: 25.8.1994 klo 18 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi Erkki, puh.joht. 
   Halminen, Esa, vars. jäsen  
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Salmi, Timo, vars. jäsen 
   Salonen, Päivi, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
1 Kokouksen avaaminen 

Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
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3 Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen  
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 
4 Joulujuhlasta päättäminen 

Päätettiin järjestää pikkujoulujuhla Harjavallan Palvelukeskuksessa lauantaina 26.11.94. Ohjel-
massa on glögitarjoilu, kinkkukilpailu, ruokailu, kahvitus ja tanssia. Erkki Rahi neuvottelee 
Pekka Kuljun kanssa jonkinlaisen kiusauksen valmistamisesta entiseen tapaan ja Markku Ten-
kasen kanssa emännän varaamisesta ja elävän musiikin järjestämisestä. Kerho tarjoaa jäsenille 
kuljetuksen Porista Harjavaltaan, ja Päivi Salonen tiedustelee parilta bussiyhtiöltä tarjousta mat-
kasta. Illan budjetiksi laskettiin noin 3.000,- markkaa. Kerhon ulkopuolisilta pelaajilta peritään 
osallistumismaksu. 

 
5 MP-kisat 

Sovittiin, että Erkki Rahi toimittaa 30.9. - 2.10.94 pelattavista MP-kisoista mainoksia Saloon, 
Turkuun, Laitilaan, Raumalle, Tampereelle, Kankaanpäähän ja Poriin. Samoin Erkki Rahi ky-
syy pelinjohtajaksi Kari Koistista. Pelataan itsetehdyillä jaoilla. Buffetti järjestetään itsepalvelu-
periaatteella, ja Erkki Rahi kysyy, saataisiinko joku leipomaan myytävää pullaa ja kuivakakkua. 
Lauantaina 1.10. on mahdollisuus ruokailla klo 13.30 asti Tekulla, mutta sunnuntain ruokailusta 
sovittiin, että Erkki Rahi kysyy Hesburgerista/ McDonaldilta tarjousta toimittaa tilattu ateriava-
likoima ja -määrä sovittuun aikaan Tekulle. Edelleen sovittiin, että Timo Salmi selvittää pöytien 
ja tuolien kantajat (esim. 4 henkeä) pelisaliin sitten, kun tiedetään pelaajat. 
 

6 SM-karsinnat 
SM-karsinta on Varsinais-Suomen ja Satakunnan piirin karsinta 29.10.94. Erkki Rahi kysyy kil-
pailunjohtajaa liitosta tai Turusta. Pelataan kellon avulla ja käytössä on rangaistussakot. Ruo-
kailu järjestyy Tekulla, ja buffetti itsepalveluperiaatteella kuten MP-kisoissakin. 
 

7 Satakunnan liiga 
Martti Toivonen Raumalta on tiedustellut Porista, Raumalta ja Laitilasta joukkueita. Päätettiin 
ottaa selvää, kuinka usein joukkista suunnitellaan pelattavan, ja tiedustellaan kerhoilloissa ha-
lukkaita. Joukkueet voisivat olla esim. 6 hengen joukkueita. Pelit ovat maksullisia ja ne ilmoite-
taan liittoon. 

 
8 Kilpailukalenteri 

Todettiin, etteivät kerhon saamat kutsut kierrä kaikilla jäsenillä. Tämän vuoksi päätettiin ottaa 
käyttöön kansio, joka säilytetään kerhon kaapissa Tekulla ja pidetään esillä tiistaisin. Kansio 
sisältää kaikki yleiset tapahtumat ja sihteeri hoitaa sen pysymisen aikajärjestyksessä ja ajan ta-
salla. 

 
9 Vierailut 

Todettiin, että niissä kutsukilpailuissa. jotka koskevat virolaisia, jaetaan vieraskiintiöt eri paik-
kakuntien (Tallinna, Rakvere, Vöru, Tarto ) kesken siinä suhteessa, miten Porista on käyty viro-
laisissa kerhoissa. Lisäksi pyritään ottamaan entistä enemmän huomioon isäntäperheen toivo-
mukset tietyn vieraan ja vieraiden lukumäärän suhteen. 

 
10 Muut esille tulevat asiat 

Keskusteltiin jäsenistön kesken esilletulleesta yhteistyömahdollisuudesta Maconiin Ranskaan. 
 
11 Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi    Ritva Mönkkönen 
 puh. joht.    sihteeri 
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2.11.1994 
PORIN BRIDGEKERHO    PÖYTÄKIRJA Nro 3/94  
       2.11.1994 
 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 30.10.1994 klo 20 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi Erkki, puh.joht. 
   Halminen, Esa, vars. jäsen  
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Salmi, Timo, vars. jäsen 
   Salonen, Päivi, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
 
1 Kokouksen avaaminen 

Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3 Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen  

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4 Jorma Piiraisen 60-vuotispäivät 

Puheenjohtaja oli saanut Porin Bridgekerholle kutsun Jorma Piiraisen 60-vuotispäiville lauan-
taina 5.11.94. Päätettiin, että kerho kustantaa kukat ja kerholaisilta kerätään 30,- mk/henkilö ja 
viedään lahjakortti . Tiistain peli-illassa kerätään rahat ja sovitaan yhteisestä ajasta lauantaina. 

 
5 GP-kisojen järjestäminen 

Puheenjohtajan ehdotuksesta sovittiin, että ensi syksynä pyritään järjestämään syyskisat GP-
kisoina. 
 

6 Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

 
 Vakuudeksi 
  Erkki Rahi    Ritva Mönkkönen 
  puh. joht.    sihteeri 
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13.1.1995 
PORIN BRIDGEKERHO          PÖYTÄKIRJA Nro 1/95 
      13.1.1995 
 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 10.1.1995 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi Erkki, puh.joht. 
   Halminen, Esa, vars. jäsen, Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri, Salmi, Timo, vars. jäsen 
 
1  Kokouksen avaaminen 

Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 

2  Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3  Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen  
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

4  Kerhon tiedottajan toimi 
Tytti Piirainen on ilmoittanut lopettavansa bridgepalstan pitämisen Satakunnan Kansassa. Kerho pyrkii 
etsimään hänen tilalleen jonkun toisen. Keskustelussa tuli esille Heikki Niemisen mahdollisuus. Palstan 
pidosta saa 21 mk:n palkkion ja 50 %:n alennuksen kerhon peli-iltojen maksuista. 
 

5  GP-kisojen järjestäminen 
Vahvistettiin päätös, että ensi syksyn kisat järjestetään GP-kisoina, jolloin pelimaksu on 100 mk/hlö. 
 

6.  Bridgekurssin järjestäminen 
Päätettiin, että siirretään bridgekurssin pito kevääseen 1996, jolloin ennen sitä osallistutaan Rakennus- ja 
vapaa-aikanäyttelyyn Tekulla ja kurssi pidetään sen jälkeen maalis-huhtikuussa. Rakennus- ja vapaa-
aikanäyttelyn osallistumiskustannukset ovat noin 2000 mk koostuen lehti-ilmoituksesta ja paikkamak-
susta. Bridgeliitto on ilmoittanut tekevänsä kurssimateriaalia, josta luonnollisesti ollaan kiinnostuneita. 
Keskusteltiin ja päätettiin ottaa selvää Satakunnan Radion lauantaiaamupäiväisin pitämästä harrasteradi-
osta, koska siinä esiintyminen toisi osaltaan bridgeä ihmisten tietoisuuteen. 
 

7.  Kerhoiltojen palkinnot 
Päätettiin, että pidetään kerhoiltojen palkintoina lusikat ja että rahastonhoitaja pyytää 150 kpl:n tarjouk-
sen ruusulusikoista 3 liikkeeltä. 
 

8.  Vuosikokouksen valmistelu 
Päätettiin tarkistaa rahastonhoitajalta tilinpäätöksen valmistumisaika ja pitää vuosikokous sääntöjen 
määräämänä aikana. Sihteeri tekee toimintakertomuksen. 
 

9.  Ns. virolaiskisat 
Ns. virolaiskisat pidetään 21.-23.4.95. Pelin johtajaksi pyydetään Vampolaa 900 mk:n palkkiolla. Pu-
heenjohtaja jakaa peli-illassa lomakkeita, joilla voi ilmoittautua majoituksen järjestäjäksi ja joilla voi 
ilmoittaa kutsuttavia henkilöitä Baltiasta. 
 

10.  Muut kerhon järjestämät kisat 
Päätettiin, että järjestetään kerhoiltoina pidettävien parikilpailujen lisäksi joukkuekilpailu siten, että pyy-
detään 5-6 hengen joukkueita ilmoittautumaan ja sitten laaditaan säännöt pelaamistavoista, -päivistä jne. 
Ei pelata loppukilpailuja joukkuekilpailussa. 
Järjestetään kansainvälinen simultaaniparikilpailu Porissa ensi kesänä. 
 

11  Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

  
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi        Ritva Mönkkönen 
 puh. joht.        sihteeri 
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21.3.1995 
PORIN BRIDGEKERHO    PÖYTÄKIRJA Nro 1/95  
 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 21.3.1995 klo 18.00 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puh.joht.  
   Halminen, Esa, vars. jäsen  
   Mönkkönen, Ritva, sihteeeri  
   Salmi, Timo, vars. jäsen  
   Setälä, Leila, rahastonhoitaja 
 
1  Kokouksen avaaminen 

Kerhon puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2  Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3  Johtokunnan järjestäytyminen 
Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin Leila Setälä ja sihteeriksi Ritva Mönkkönen. 

 
4  Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
5  Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi        Ritva Mönkkönen 
 puheenjohtaja       sihteeri 
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14.9.1995 
PORIN BRIDGEKERHO   PÖYTÄKIRJA Nro 2/1995 
      14.9.1995 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 5.9.1995 klo 17.45 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
   Halminen, Esa, vars. jäsen 
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Setälä Leila, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
1. Kokouksen avaaminen Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Sakot pöytäkirjojen merkintävirheistä 

Päätettiin periä kerhon peli-illoissa sakkoa pöytäkirjoissa olevista merkintävirheistä 1 mk / hen-
kilö / pöytä / virheellinen rivi, ts. sakon maksavat kaikki ko. pöydässä pelanneet. 

 
5. MP-kisojen järjestelyt 

Sovittiin, että sihteeri pyytää Suomen Bridgeliitosta Anja Korpirannalta seuraavien kerhojen 
yhdyshenkilöiden osoitteet ja laittaa heille MP-kisakutsut: - Laitila – Rauma – Turku – Tampere 
- Vaasa 
 
Leila Setälä lupautui järjestämään kahvileipätarjoilun MP-kisoihin siten, että kerho kustantaa 
ainekset. Kahvitus sinänsä hoidetaan itsepalveluperiaatteella. Lauantain ruokailu hoidetaan Te-
kulla ja sunnuntain ruoka tilataan McDonaldsilta tai Hesburgerilta samalla tavalla kuin aiem-
missakin kisoissa aamulla pelaajilta tehdyn tilauskyselyn perusteella. 
 

6 Kerhon pikkujoulun järjestäminen 
Päätettiin alustavasti pitää kerhon pikkujoulu kinkkukisoineen lauantaina 25.11.95. Puheenjoh-
taja kysyy paikaksi Sinistä Keittiötä Mikkolasta. Mahdollinen muu ohjelma sovitaan myöhem-
min. 
 

7. Tuloksenlaskentaohjelman hankkiminen 
Päätettiin hakea hankkia kerholle 1.500 - 2.000 mk maksava tuloksenlaskentaohjelma. Puheen-
johtaja tilaa sen. 

 
8. Kokouksen päättäminen Puheenjohtaja päätti kokouksen . 
 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi       Ritva Mönkkönen 
 puheenjohtaja      sihteeri 
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5.1.1996 
PORIN BRIDGEKERHO   PÖYTÄKIRJA Nro 1/1996 
 
      5.1.1996  
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 2.1.1996 klo 21.45 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
   Halminen, Esa, vars. jäsen   
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Setälä Leila, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
1. Kokouksen avaaminen Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Voittopisteiden maksaminen vuodelta 1995 

Päätettiin maksaa vuodelta 1995 kerhon peli-illoista laskettujen voittopisteiden mukaiset palkinnot 
ao. henkilöille. 

 
5. Vuoden 1996 jäsenmaksujen perintä 

Sovittiin, että sihteeri aloittaa seuraavalla viikolla jäsenmaksujen keräämisen ja tilittää ne Bridgelii-
tolle tammikuun lopussa. 

 
6 Rakennus- ja Vapaa-aikamessuille osallistuminen 

Päätettiin osallistua 2. ja 3. maaliskuuta Karhuhallissa järjestettäville messuille, ja sovittiin, että E 
Rahi varaa messutilan. Osallistumismaksu on 2 000,- mk, ja messutilaan järjestetään pelitilanne ja 
yksi henkilö kertomaan bridgekerhosta, pelistä itsestään, kerhon järjestämästä bridgekurssista yms. 
Bridgeliitosta kysytään materiaalia ja ison kerhojulisteen tekemiseen tiedustellaan kauppaoppilai-
toksen apua. 

 
7. Bridgekurssin järjestäminen 

Päätettiin järjestää bridgekurssi maaliskuussa välittömästi messujen jälkeen. Opettajat päätetään 
myöhemmin, mutta E Rahi ja J Arenmaa ovat jo lupautuneet. Kurssipaikaksi kysytään Porin Lyse-
ota ja kurssipäiväksi kaavailtiin torstaita. Turussa on sunnuntaina 7.1.96 bridgekurssin vetäjille tar-
koitettu tilaisuus, jossa esitellään bridgeliiton oppimateriaali kursseja varten. Sovittiin, että kerho 
maksaa polttoainekulut Turkuun matkaaville. Kerhon bridgekurssin hinnaksi päätettiin 100,- mk, 
johon sisältyy 40,-mk:n peruskurssikirja. Kurssista informoidaan messuilla, lehti-ilmoituksella ja 
ilmoituksilla oppilaitosten ja yritysten ilmoitustauluilla. 
 

8. Muu tiedottaminen 
Keskusteltiin bridgestä informoimisesta Satakunnan Radiossa ja Satakunnan Kansassa. Sovittiin, 
että E Rahi kysyy Kalevi Virtaselta Satakunnan Radion harrasteradiosta ja Esa Halminen Johanna 
Myllärniemeltä Satakunnan Kansasta mahdollisesta buffista tai vastaavasta. 

 
9. Adressi Jouni Schwarzin omaisille 

Sovittiin, että Porin Bridgekerho lähettää suruadressin Jouni Schwarzin kuoleman johdosta hänen 
omaisilleen. 

 
10. Kokouksen päättäminen Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi       Ritva Mönkkönen 
 puheenjohtaja      sihteeri 
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05.03.1996 
PORIN BRIDGEKERHO ry 
 

HALLITUKSEN KOKOUS  1/1996 
 
Aika:  Tiistai 05.03.1996 kello 21.50 
Paikka: Teknillinen oppilaitos Pori. 
Läsnä:  Puheenjohtaja Erkki Rahi ja jäsenet  
  Esa Halminen, Ritva Mänkkönen, Leila Setäla ja Markku Tenkanen. 
 
1. Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Esa Halminen. 
 
3. Kerhon sihteeriksi valittiin Markku Tenkanen. 
 
4. Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin Leila Setälä. 
 
5. Puheenjohtaja Erkki Rahi kiitti osaistujia ja päätti kokouksen klo 21.51 
 
 Puhj.Erkki Rahi      Sihteeri.Markku Tenkanen 
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21.03.1996 
PORIN BRIDGEKEHO ry 
 
 

HALLITUKSEN KOKOUS   2/1996 
 
Aika:  Torstai 21,03.1996 kello 17.45 
Paikka: Teknillinen oppilaitos Pori 
Läsnä:  Puheenjohtaja Erkki Rahi ja jäsenet  
  Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Leila Setälä ja Markku Tenkanen. 
 
1.  Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
3.  Hyväksyttiin kokoukselle etukäteen jaettu esityslista. 
 
4. Vuoden 1995 joukkuekilpailun viimeinen kierros pelataan 03.04.1996. 
 
5. Vuoden 1996 joukkuekilpailun käynnistys ja johto annettiin Olli Kuosmasen tehtäväksi. 
 
6. “Balttilaiskisojen järjestelyt'' 
 - pelipaikka:Tekun luokkahuoneet. 
 - ajankohta 19-21.04.1996 
 - kilpailumuodot: perjantaina 19.04.1996 klo 18.00 parikilpailu 
      -lauantaina 20.04.1996 klo 11.00 parikilpailu 
      -sunnuntaina 21.04.1996 klo 10.00 joukkis  

- ruokailu :Vieraille tarjotaan Tekun ruokalasta perjantaina, lauantaina ruoka.  Kaikille pelaajille 
varataan mahdollisuus ruokailuun lauantaina Tekun ruokalasta.  Sunnuntain ruokailu järjeste-
tään pikaruokalasta. 

- illanvietto 20.04.1996 klo 20.00 Ravintola Sininen Keittiössä.  Kerholaisilta peritään 60 - 100 
mk,vieraille tarjotaan ilta, Erkki Rahi pyrkii saamaan "trio Kuljua" huolehtimaan tanssimusii-
kista 

 - kilpailunjohtoYarkku Tenkanen 
 
7.  Kerhossa pelataan 16.04. ja 15.10.1996 IMP-kilpailu.  
 
8. Kerhossa pelataan Patton joukkuekilpailu 22.05.1996. 
 
9. Todettiin ettei kerho ainakaan tänä vuonna järjestä simultaanikilpailuja. 

Päätettiin tutkia kiertopalkinnon hankkimista parhaalle porilaisparille kerhon MP- kilpailussa. 
14.05.1996 järjestetään uusille kurssilaisille tervetuliaiskilpailu niin, että kaikille kurssilaisille 
arvotaan partneri vanhemmista pelaajista, sekä loput vanhemmat pelaajat arvotaan niin, että va-
kioparit eivät pelaa keskenään. 

 
10.  Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.40. 
 
 
 Puhj, Erkki Rahi       Sihteeri :Markku Tenkanen 
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17.09.1996 
PORIN BRIDGEKERHO ry 
 

HALLITUKSEN KOKOUS  3/1996 
 
Aika:  Tiistai 17.09.1996 kello 17.30 
Paikka: Teknillinen oppilaitos Pori. 
Läsnä:  Puheenjohtaja Erkki Rahi ja jäsenet  
  Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Leila Setälä ja Markku Tenkanen. 
 
1. Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
3. Keskusteltiin kerhon tämänvuotisten Mp- ja GP kisojen järjestelyistä.. 
 Annettiin Tiina Loimupalon tehtäväksi hoitaa kisakahvilan pito. 
 
4. Kysytään pikkujoulupaikaksi tiloja Tekulta.   
 Orkesteriksi kysytään Simo Grönroosin yhdenmiehen bändiä. 
 Ajankohdaksi Päätettiin 30.11.1996 
 
5. Vuoden 1995:n joukkuekilpailulle annettiin aikaa lokakuun loppuun saakka. 
 
6. Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.00. 
 
 Puhj.Erkki Rahi        Sihteeri.Markku Tenkanen 
 
 

 

10.12.1996 
PORIN BRIDGEKERHO RY 
 

Hallituksen kokous 4/1996 
 
Paikka: Teknillinen oppilaitos Pori. 
Aika: 10.12.1996 kello 22.00. 
Läsnä: Pj. Erkki Rahi, jäsenet Esa Halminen, Leila Setälä ja Markku Tenkanen. 
 
1. Puheenjohtaja avasi kokouksen. 
 
2. Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
3. Päätettiin hankkia tuloslaskijalle tietokone. 
 
4.  Päätettiin hankkia kerhoon kannettava tietokone. 
 
5. Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22.05. 
 
 Puhj. Erkki Rahi     Siht. Markku Tenkanen 
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4.2.1997 
PORIN BRIDGEKERHO ry 

HALLITUKSEN KOKOUS 1/1997 
 
Aika:  Tiistai 4.2.1997 kello 22.05 
Paikka: Teknillinen Oppilaitos Pori. 
Läsnä: Puheenjohtaja Erkki Rahi ja jäsenet 
  Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Leila Setälä, Markku Tenkanen 
 
1. Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
3. Kerhon vuosikokous päätettiin pitää tiistaina 25.2.1997 klo 17.45 
 
4. Ns. balttikisat pidetään 16.18.5.1997. 
 
5. Kerhon kirjastoon hankitaan bridgekirjallisuutta n. tuhannella markalla. 
 
6.  Syksyn GP kisat pidetään kaksipäiväisinä. 
 
7. Kerhon tuloslaskijalle hankittu tietokone. 
 
8. Kerhon joukkiskilpailun järjestely annettiin Olli Kuosmasen järjestettäväksi. 
 
9. Seuraava kokous pidetään 25.2.1997 klo 17.30. 
 
10.  Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 22.15. 
 
 Puhj. Erkki Rahi     Sihteeri Markku Tenkanen 
 
 
 

25.02.1997 
HALLITUKSEN KOKOUS   2/1997 

 
Aika: Tiistai 25.02.1997 klo 17.30 
Paikka : Teknillinen Oppilaitos Pori 
Länä: Puheenjohtaja Erkki Rahi ja jäsenet 
  Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Leila Setälä, Markku Tenkanen 
 
1. Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen 
 
2. Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
3. Käsiteltiin toimintakertomus vuodelta 1996, toimintasuunnitelma 1997, tuloslaskelma ja tase 1996 ja 
tulo- ja menoarvio1997, ne päätettiin esittää semmoisenaan vuosikokoukselle. 
 
4. Keskusteltiin kerhon 40-vuotis tapahtumasta. 
 
5. Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 17.45. 
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11.03.1997 
PORIN BRIDGEKERHO ry 
 

HALLITUKSEN KOKOUS 3/1997 
 
Aika: Tiistai 11.03.1997 kello 22.07 
Paikka: Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä: Puheenjohtaja Erkki Rahi ja jäsenet 
  Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Leila Setälä, MarkkuTenkanen 
 
1. Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
2. Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
3. Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Ritva Mönkkönen. 
4. Kerhon rahastonhoitajaksi valittiin Leila Setälä. 
5. Kerhon sihteeriksi valittiin Markku Tenkanen. 
6. Puheenjohtaja päätti kokouksen 22.09.  
 
 

08.04.1997 
HALLITUKSEN KOKOUS   4/1997 

 
Aika: Tiistai 08.04.1997 klo 17,45 
Paikka : Teknillinen Oppilaitos Pori 
Läsnä: Puheenjohtaja Erkki Rahi ja jäsenet 
  Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Markku Tenkanen 
 
1. Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen 
2. Todettiin kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
3. Kerhon sisäiset 40 vuotis julallisuudet päätettinn pitää 13.09.1997 Porissa.  Ohjelmana pelit + ruokailu.  Erkki 
Rahi tutkii paikan. 
4. Kerho ei järjestä simultaanikilpailuja, koska Rauma järjestää. 
5. Kerho ei osallistu liiton huoneiston rahoitukseen. 
6.  Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 
   

19.08.1997 
HALLITUKSEN KOKOUS  5/1997 

 
Aika: Tiistai 19.08.1997 klo 17,45. 
Paikka: Teknillinen Oppilaitos Pori. 
Läsnä:  Puheenjohtaja Erkki Rahi, jäsenet Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Leila Setälä ja Markku Tenkanen.  
 
1. Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
2. Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
3. Päätettiin pitää kerhon 40-vuotisjuhlat ravintola Punaisessa Kukossa 13.09.1997  klo 17.00.  Erkki ja Satu käyvät 
sopimassa ruokailusta. 
4. Kukitetaan vanhoja jäseniä. 
5. Syksyn MP-kisat: Tiina hoitaa kahvituksen, Markku ottaa yhteyden kilpailun  johtoon. 
6. Kerhopalkinnot: päätettiin hankkia hopeahaarukoita lusikoiden vaihtoehdoksi. 
7. Kerhon pikkujoulut päätettiin pitää 29.11.1997 Tekun ravintolassa, budjetti edellisvuoden kaltainen. 
 
 Erkki Rahi         Markku Tankanen 
 Puheenjohtaja        Sihteeri 
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20.1.1998 
PORIN BRIDGEKERHO RY 
 

HALLITUKSEN KOKOUS 1/1998 
 
AIKA: Tiistai 20.1.1998 klo 17.30 
 
LÄSNÄ: Puheenjohtaja Erkki Rahi, jäsenet Esa Halminen, Ritva Mönkkönen, Leila Setälä. 
 
1. Puheenjohtaja avasi kokouksen. 
 
2. Todettiin kokous laolliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Käsiteltiin vuoden 1997 toimintakertomusta. 
 
4. Päätettiin, ettei keväällä järjestetä ns "Balttikisoja" 
 
5. Kerho järjestää 25-26.9.1998 MP kilpailut 
 
6. Kuultiin kerhon jäsenten järjestämästä Bulgarian matkasta. 
 
7. Ritva Mönkkönen ja Leila Setälä tutkivat mahdollisuutta järjestää bridgellinen  kevättapahtuma 
28.03.1998. 
 
8. Kerhon vuosikokous pidetään 23.02.1998 klo 17.45 pelipaikalla.  
 
9. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo18.05. 
 
  
 Puheenjohtaja Erkki Rahi     Sihteeri Markku Tenkanen 

3.3.1998 
Porin Bridgekerho    Johtokunnan kokous 3.3.98 
 
Läsnä Erkki Rahi puh. joht.  
  Esa Halminen  
  Ritva Mönkkönen  
  Markku Riuttala 
 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen klo 17.45. 
 
2.  Järjestäytyminen 

Valittiin sihteeriksi Ritva Mönkkönen, rahastonhoitajaksi Leila Setälä, kilpailu- ja koulutusvas-
taavaksi Esa Halminen ja muusta toiminnasta vastaavaksi Markku Riuttala. 

 
3.  Kevätkilpailu 

Kerhon sisäinen kevätkilpailu pelataan 3.4. Sampo-yhtiön tiloissa. Päätettiin tarjota jäsenille 
iltapala n. 50 mk. Kilpailupalkintoina jaetaan lusikat. 

 
4.  Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.10 
 

Erkki Rahi 
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24.9.1998 
PORIN BRIDGEKERHO    PÖYTÄKIRJA Nro 2/1998 
 
       24.9.1998  
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 15.9.1998 klo 17.45 Porin Teknillinen Oppilaitos 
 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
   Halminen, Esa, vars. jäsen, kilpailuvastaava   
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Setälä Leila, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
1. Kokouksen avaaminen  
  Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Bridgekurssin järjestäminen 

Päätettiin järjestää bridgekurssi syksyllä. Sovittiin, että E Rahi kysyy opettajaksi Piiraisia ja, 
ellei heille sovi, Aulis Saarista. Vaihtoehtoisina paikkoina oli esillä Teknillisen Oppilaitoksen 
lisäksi Työväenopisto ja Vapaaehtoiskeskus Liisa. 
R Mönkkönen kysyy Työväenopistoa. Kurssin hinnaksi sovittiin 100 mk, joka vastaa suunnil-
leen jaettavan bridgekirjan hintaa. Kurssista tiedotetaan Porin Sanomissa sekä kirjastojen, työ-
väenopiston ja Porin ja lähikuntien koulujen ilmoitustauluilla. E Rahi tekee ilmoitusmalleja. 
Kurssi pyritään aloittamaan lokakuun alussa, sen kesto on 8 kertaa 1,5 h ja kurssiaika on noin 
klo 18.30 - 20.00. Opetusmateriaali on valmiina. 

 
5. Kerhon kisat 25. ja 26.9.98 

Sovittiin, että L Setälä järjestää ja hoitaa tyttärensä kanssa kahvituksen. E Halminen hoitaa tava-
roiden kantajat perjantaiksi ja lauantaiksi (perjantaina esim. tuntia aikaisemmin). E Rahi hoitaa 
jatkojohdot. E Halminen kysyy bridgeliitolta ohjeet voitonjakoon. Kilpailunjohtajana on Paul 
Martinsen. 

 
6 Pikkujoulu 

Päätettiin pitää kerhon pikkujoulu lauantaina 28.11.98. Kysytään Kuljujen trioa hoitamaan mu-
siikki tilaisuuteen. 

 
7. Seuraavasta kokouksesta päättäminen 

Päätettiin pitää seuraava kokous Teknillisellä Oppilaitoksella tiistaina 29.9.98 klo 17.45. 
 
8, Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi, puheenjohtaja  Ritva Mönkkönen, sihteeri 
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30.11.1998 
PORIN BRIDGEKERHO   PÖYTÄKIRJA Nro 4/1998 
 
      30.11.1998 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 24.11.1998 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
   Halminen, Esa, vars. jäsen 
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Riuttala, Markku, vars. jäsen 
   Setälä, Leila, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
 
1. Kokouksen avaaminen  
 Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Bridgekurssi 

Todettiin, ettei bridgekurssia saatu järjestettyä, koska ei saatu opettajia syksyksi. 
 
5 Pikkujoulu 

Sovittiin, että aloitetaan pelaaminen klo 16.30. E Rahi laskee tulokset heti pelien loputtua. Ker-
hon kahvinkeitin otetaan tilaisuuteen ja L Setälä lupasi leipoa pullat. Valittiin 3 vaihtoehtoisesta 
menusta illan tarjoilu. R Kulju ja R Mönkkönen kuumentavat glögin tervetuliaisjuomaksi. Kul-
juja pyydetään ostamaan tarvittavat aineet. Tanssin lisäksi ohjelmaksi sovittiin pullonheitto ko-
likoilla. Tilaisuus sovittiin lopetettavaksi viimeistään klo 1. 

 
6. Muut asiat 

Tiedustellaan heti seuraavassa kerhoillassa, onko halukkuutta järjestää Porissa simultaanijouk-
kuekisa 8.12.98. 
L Setälä ilmoitti haluavansa lopettaa rahastohoitajan toimen. 

 
7. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi, puheenjohtaja   Ritva Mönkkönen, sihteeri 
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11.12.1998 
PORIN BRIDGEKERHO    PÖYTÄKIRJA Nro 5/1998 
 
       11.12.1998 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 8.12.1998 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
   Halminen, Esa, vars. jäsen 
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Riuttala, Markku, vars. jäsen 
   Setälä, Leila, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
1. Kokouksen avaaminen  
 Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Veroviraston selvityspyyntö 

Lounais-Suomen verovirasto, Porin verotoimisto on laittanut kerholle selvityspyynnön koskien 
kerhon verovelvollisuutta. Todettiin, että postitetaan verotoimistolle E Rahin tekemä selvitys 
sekä kerhon säännöt ja viimeinen tuloslaskelma. 

 
5 Vuoden 1999 toiminnasta 

Sovittiin, että pelataan MP-kisat 1. ja 2.10.99, mikäli samaan aikaan ei ole muita bridgekisoja. E 
Rahi tiedustelee ajankohdan sopivuutta liitosta. 
A Saarista kysytään seuraavaksi rahastonhoitajaksi, ja J Arenmaata Satakunnan Kansan bridge-
palstan pitäjäksi Piiraisten paikkakunnalta runsaiden poissaolojen takia. 
J Arenmaa on ehdottanut tiimiä bridgekurssin pitämiseksi. Yritetään saada tiimiksi J Arenmaa, 
A Saarinen ja Piiraiset, jotta saataisiin heti alkuvuodesta järjestetyksi kurssi. 
Korvataan v. 1999 M Tenkaselle puhelinkuluja 50,- mk/kk eli 600 mk/vuosi pelipartnerin yms. 
järjestämisestä johtuviin menoihin. 

 
6. Muut asiat 

Otetaan peli-illoissa käytäntö, että jätetään pelin loppusitoumus näkyviin pöytään. 
Seuraava johtokunnan kokous pidetään12.1.99 klo 17.30. 

 
7. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi, puheenjohtaja  Ritva Mönkkönen, sihteeri 
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13.1.1999 
PORIN BRIDGEKERHO    PÖYTÄKIRJA Nro 1/1999 
 
       13.1.1999 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 12.1.1999 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 
 
Läsnä:   Rahi, Erkki, puheenjohtaja Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri 
 
 
1. Kokouksen avaaminen  
  Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Vuosikokouksen järjestäminen 

Sovittiin, että pidetään Porin Bridgekerho ry:n vuosikokous tiistaina 16.2.99 klo 17.45 Porin 
Teknillisellä Oppilaitoksella. 

 
5 Vuoden 1998 toimintasuunnitelma 

Käytiin läpi toimintasuunnitelmakonsepti ja sovittiin, että sihteeri täydentää sitä. 
Kerhon MP-kisat ovat 24. ja 25.10.99 (mixed ja parikilpailu) 
E Rahi tiedustelee Bridgeliitosta mahdollisuutta tulla Bridgeareenalle Lauttasaareen pelaamaan 
jonakin viikonloppuna keväällä. Matka vastaisi kerhon kevätjuhlaa. 
Sovittiin, että bridgekerho kustantaa kilpailujohtajakoulutuksen, jos omasta kerhosta löytyy sii-
hen halukkaita. 

 
6. Muut asiat 

Seuraavaksi rahastonhoitajaksi on lupautunut Päivi Salonen. 
Seuraava johtokunnan kokous pidetään ennen vuosikokousta 16.2.99 klo 17.30. 

 
7. Kokouksen päättäminen  
  Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 
 Vakuudeksi 
 Erkki Rahi, puheenjohtaja    Ritva Mönkkönen, sihteeri 
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9.3.1999 
PORIN BRIDGEKERHO RY 
 
Asia:   Johtokunnan kokous 
Aika ja paikka: 9.3.1999 Pori 
Läsnä:   Rahi, Erkki, puh joht. 
    Halminen, Esa 
    Mönkkönen, Ritva 
    Riuttala, Markku 
    Salonen, Päivi 
 
1. Kokouksen avaaminen  

E Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen järjestäytyminen 

Sihteeriksi valittiin Ritva Mönkkönen ja rahastonhoitajaksi Päivi Salonen. 
 
3. Kokouksen päättäminen  

E Rahi päätti kokouksen. 
 
Vakuudeksi 
  Erkki Rahi, puh.joht.   Ritva Mönkkönen, siht. 
 
 
 

18.5.1999 
PORIN BRIDGEKERHO    PÖYTÄKIRJA Nro 3/1999 
JOHTOKUNNAN KOKOUS   18.5.1999 
 
Aika ja paikka: 13.4.1999 klo 21.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 
 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
   Halminen, Esa, vars. jäsen 
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Riuttala, Markku, vars. jäsen   
   Salonen, Päivi, vars. jäsen 
 
1. Kokouksen avaaminen  

Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Pelimatka Laitilaan 

Sovittiin, että järjestetään pelimatka Laitilaan heidän peli-illakseen 10.5.99. Kerho maksaa bussi-
matkan ja ruokailun ennen peliä. Bussi lähtee Porista klo 16 ja kulkee Harjavallan kautta 

 
5. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
Vakuudeksi 
 Erkki Rahi, puheenjohtaja    Ritva Mönkkönen, sihteeri 
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2.2.2000 
PORIN BRIDGEKERHO   PÖYTÄKIRJA Nro 1/2000 
 
      2.2.2000  
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika ja paikka: 1.2.2000 klo 17.45 Porin Teknillinen Oppilaitos 
 
Läsnä:  Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
   Halminen, Esa, vars. jäsen 
   Mönkkönen, Ritva, vars. jäsen, sihteeri  
   Riuttala, Markku, vars. jäsen 
   Salonen, Päivi, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
 
1. Kokouksen avaaminen  

Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin ja allekirjoitettiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

4. Vuosikokouksesta päättäminen 
Päätettiin pitää vuosikokous Teknillisellä Oppilaitoksella tiistaina 15.2.2000 klo 17.45 alkaen 

 
6. Vuosikokouksessa käsiteltävät asiat 

Käytiin läpi tehty toimintakertomus vuodelta 1999. 
 

Keskusteltiin vuoden 2000 toimintasuunnitelmasta ja sovittiin, että se noudattaa entisiä linjoja. 
Jäsentilaisuutena pyritään järjestämään vapaamuotoinen pelitilaisuus Raumalla Aarnkarissa 
esim. 11.6.00. Joukkuesimultaani pyritään myös järjestämään Poriin. Mikäli kerholaiset saadaan 
innostumaan, pelataan joukkuekilpailut. 
 
Päätettiin vuoden 2000 tulo- ja menoarvio. 

 
7. Muut asiat 

Todettiin, että palkintolusikoita on tilattava lisää. 
 
8. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen . 
 
 
 
Vakuudeksi 
  Erkki Rahi         Ritva Mönkkönen 
  puheenjohtaja        sihteeri 
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14.3.2000 
 
PORIN BRIDGEKERHO                                                  PÖYTÄKIRJA Nro 1/2000 

14.3.2000 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
Aika ja paikka: 14.3.2000 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 
Läsnä: Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
Halminen, Esa, vars. jäsen 
Riuttala, Markku, vars. jäsen 
Salonen, Päivi, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
Tuulensuu, Osmo, sihteeri 
 

1. Kokouksen avaaminen  
Erkki Rahi avasi kokouksen. 

 
2. Vastuuhenkilöiden valinta 
Valittiin varapuheenjohtajaksi Esa Halminen, rahastonhoitajaksi Päivi Salonen ja sihteeriksi 
Osmo 
Tuulensuu. 

 
3. Peli-iltojen palkinnot 
Markku Riuttala selvittää palkintolusikoiden hintoja. Päätettiin antaa tilausvaltuus sadalle lusikalle, 
jos lusikoiden kappalehinta on vähemmän kuin 60mk. Jos hinta ylittää 60mk, asiaa käsitellään seu-
raavassa johtokunnan kokouksessa. 

 
4. Kerhon kevätretki 
Päätettiin järjestää kerhon kevätretki 11.6. Erkki Rahi järjestää pelipaikan ja ruokailun, sekä 
neuvottelee raumalaisten osallistumisesta. Päivi Salonen järjestää kuljetuksen. Päätettiin selvit-
tää mahdollisuuksia saada sponsoroituja pelipalkintoja. Päätettiin, ettei kevätretkestä peritä nor-
maalia peli-iltamaksua. 

 
5. Syyskisa 
Syyskisa päätettiin järjestää 22. — 23.9., perjantaina mixed ja lauantaina mp barometrina. Päätettiin 
myös pikaisesti selvittää mahdollisuutta järjestää kilpailu ABC-kisana, jossa pelaajat jaetaan tasonsa 
mukaan ryhmiin ja ryhmien parhaille jaetaan kannustuspalkinnot. 

 
6. Kerhon sisäinen jäsenluettelo 
Päätettiin koota kerhon sisäinen jäsenluettelo, johon kirjataan kaikki vakinaisesti kerhoilloissa pe-
laavat. 

 
7. Parisimultaani 
Toukokuussa pelataan kerhoiltana parisimultaani. Päätettiin, että kerho maksaa peli-iltamaksun 
ylittävän simultaanimaksun osan. 

 
8. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 
Vakuudeksi  
 
 
Erkki Rahi          Osmo Tuulensuu 
puheenjohtaja         sihteeri 
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29.8.2000 
 
PORIN BRIDGEKERHO PÖYTÄKIRJA Nro 2/2000 

29.8.2000 

JOHTOKUNNAN KOKOUS 

Aika ja paikka: 29.8.2000 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 

Läsnä: Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
Salonen, Päivi, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
Tuulensuu, Osmo, sihteeri 

 
1. Kokouksen avaaminen  

Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 

2. Päätettiin postittaa tiedote kisojen siirtymisestä seuraaville kerhoille: Rauma, Turku, Tampere, Salo, 
Laitila, Vaasa, Ähtäri, Maalahti, Hämeenlinna ja Helsingin Bridge-Areena. Päivi hoitaa postituksen. 

 
3. Esa, Päivi ja Markku, tai ainakin kisaan saapuvat edellisistä, ottavat kisoista järjestelyvastuun, sisäl-

täen pelinjohtajan päästämisen sisään lauantaina klo 10 ja palkintojen jakamisen. 
 

4. Buffetin hoitamista tiedustellaan Tiina Loimupalolta. 
 

5. Erkki selvittää ABC-kisan palkintomenettelyn/palkinnot. 
 

6. Päätettiin muodostaa pikkujoulutoimikunta selvittämään pikkujoulujen pitopaikka ja ohjelma. Pik-
kujouluja päätettiin käsitellä tarkemmin seuraavassa kokouksessa. 

 
7. Seuraava kokous päätettiin pitää Teknillisen Oppilaitoksen kahviossa 12.9. kello 17.30. 

 
8. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

Vakuudeksi 

Erkki Rahi Osmo Tuulensuu 
puheenjohtaja sihteeri 
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12.9.2000 
 
PORIN BRIDGEKERHO PÖYTÄKIRJA Nro 3/2000 

12.9.2000 

JOHTOKUNNAN KOKOUS 

Aika ja paikka: 12.9.2000 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 

Läsnä:              Rahi, Erkki, puheenjohtaja, Halminen, Esa, vars. jäsen, Kulju, Ritva, varajäsen, Riuttala, Markku,                   
vars. jäsen, Salonen, Päivi, vars. jäsen, rahastonhoitaja, Tuulensuu, Osmo, sihteeri 

 
1. Kokouksen avaaminen  

Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 
2. Syyskisa 29. ja 30. syyskuuta 
 

2.1 Erkki hankkii ruokalan avaimen käyttöönsä viikolla 37. Kisoja varten Markulta pyydetään kerhon avai-
met      26., lisäksi Erkki toimittaa Osmolle vara-avaimet sekä ruokalan avaimen, nämä avaimet Osmo 
luovuttaa Päiville lauantaita varten. 

2.2 Päivi varautuu palkintojen jakoon varaamalla kisapaikalle ylimääräistä rahaa ja palkintokuoria. Päivi hoi-
taa myös kisapaikalla puheenjohtajien tehtäviä. 

2.3 Lauantai-aamulla on selvitettävä moniko pelaajista syö ruokalassa, tämä tieto toimitetaan heti aamulla 
ruokalalle. Pelinjohtajan kanssa sovitaan 45 minuutin ruokatauko pidettäväksi kello 13.30. Aterian hinta 
on 23,50. 

2.4 Tiina Loimupalo hoitaa buffetin perjantaina ja lauantaina. 
2.5 Oman kerhon väki värvätään mukaan kisaan 26. päivänä, ja pyydetään riittävästi väkeä saapumaan 17.30 

paikalle järjestämään pelipaikkaa kuntoon, sekä purkamaan pöydät lauantaina. 
2.6 Valot on muistettava sammuttaa kaikista käytetyistä tiloista, mukaan lukien alakerran wc:t. Tupakointi on 

sallittu ainoastaan sisäpihalla. 
2.7 Erkki tarkistaa ABC-kisan palkintojärjestelyn. A ryhmän voittaja on koko kisan voittaja, B ryhmän voit-

taja <50 mp-pistettä (joko yhteensä tai kumpikin erikseen [tarkistettava!!!]) omaava pari ja C ryhmän 
voittaja <5 mp-pistettä kumpikin erikseen omaava pari. B ja C ryhmille ehkä molemmille sama palkinto, 
molemmat ovat kuitenkin lohdutuspalkintoja. 

 
3. Pikkujoulut 2000 
 
3.1 Päätettiin, että Ritva pyytää Suomalaiselta Klubilta ja Lentoasemalta tarjoukset pikkujoulun 

järjestämisestä, päätettiin myös tiedustella peritäänkö pelitilasta erillistä korvausta. Paikkavaihtoehtoina ovat 
myös Rantakartano ja Teknillinen Oppilaitos, joiden hintataso on kuitenkin selvillä. Mahdollisia ajankohtaa 
ovat viikkojen 46.-49. lauantait. 

 
3.2 Peli aloitetaan kello 16.00, jatkuen ainakin kello 20.00 asti, jonka jälkeen ruokaillaan. Perheenjäsenet 

voivat osallistua myöskin ruokailuun. 
 
3.3 Ritva selvittää alustavasti orkesterijärjestelyä. 
 
4.Peli-iltojen palkinnot 

Markku selvittää hinnan ja tilaa 200 kappaletta Chippendale palkintolusikoita. 
 
5. Seuraava kokous 

Päätettiin järjestää 3.10. kello 17.30 Teknillisellä Oppilaitoksella. 
 
6. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 

Vakuudeksi 

Erkki Rahi Osmo Tuulensuu 
puheenjohtaja sihteeri 
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6.02.2001 
 
PORIN BRIDGEKERHO PÖYTÄKIRJA Nro 1/2001 

6.2.2001 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 

Aika ja paikka: 6.2.2001 klo 17.30 Porin Teknillinen Oppilaitos 

Läsnä: Rahi, Erkki, puheenjohtaja 
Halminen, Esa, vars. jäsen 
Riuttala, Markku, vars. jäsen 
Salonen, Päivi, vars. jäsen, rahastonhoitaja 
Tuulensuu, Osmo, sihteeri 

1. Kokouksen avaaminen  
Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 

2. Päätettiin esittää vuosikokouksessa kerhon vuosikilpailun palkintojen korottamista kaikkien palkintojen 
osalta kaksinkertaiseksi. 

 
3. Päätettiin ehdottaa kisamaksukäytännön jatkamista entisellään. 

 
4. Otetaan esille vuosikokouksessa kurssin järjestäminen. Päätettiin, että kurssin käynyt saa kahden kuu-

kauden vapautuksen kilpailumaksusta kurssin päätyttyä. 
 

5. Päätettiin jatkaa Porin kisan järjestelyjen selvittämistä, pelipaikaksi pyritään järjestämään Scandic-ho-
telli. Kisaa markkinoidaan Bridge-lehden ilmoituksella, ja ilmoituksessa ilmoitetaan myös palkinnot. 
Päätettiin selvittää järjestetäänkö sunnuntaille imp- tai joukkue-kisa. 

 
6. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 

Vakuudeksi 
Erkki Rahi            Osmo Tuulensuu 
puheenjohtaja           sihteeri 
 
 

11.09.2001 
Porin Bridgekerho  
Johtokunta 

Aika: 11.9.01 klo 17.30 
Paikka: SAMK, Tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä Esa Halminen 

Markku Riuttala  
Päivi Salonen 
 

1. Kerhon MP-kilpailut 
Sovittiin käytännön järjestelyistä 

 
2. Pikkujoulu 
Päätettiin tilata jouluateria, jonka hinta on noin 100 mk. 
Peli alkaa klo 16.00 ja ruokailu on klo 20.30. Tilaisuus päättyy noin klo 24.00 
Päivi Hankkii Glögin ja pullat 

 
Kokouksen puolesta 
Erkki Rahi 
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  22.01.2002 
Porin Bridgekerho  
Johtokunta 
Aika: 22.1.02 klo 17.30 
Paikka: SAMK, Tekniikan Porin yksikkö 

Läsnä Esa Halminen  
Markku Riuttala  
Päivi Salonen  
Erkki Rahi 

 
1. Vuosikokous 
Päätettiin pitää vuosikokous 26.2.02 

           Käsiteltiin vuosikokouksen asiat. 
 

2. Kokous päätettiin klo 18.00 
 
Kokouksen puolesta 
Erkki Rahi 
 
 

21.5.2002 
PORIN BRIDGEKERHO RY    PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Johtokunnan kokous 
Aika:  21.5.2002 klo 17.30 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Erkki Rahi, pj 
   Esa Halminen, Markku Riuttala, Päivi Salonen, Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
3. Esityslistan hyväksyminen  

Hyväksyttiin kokouksen esityslista 
4. Kesäretki 

Kerhon kesäretki järjestetään 8.6.02 Kankaanpään Kuninkaanlähteelle. Päivi Salonen varaa linja-auton. 
Kerho maksaa oman kerhon pelaajille matkan ja perillä nautittavan lounaan. 

5. Syksyn MP-kilpailut 
Kerho järjestää kilpailut 27.-29.9.02. Kilpailupaikkana toimii SAMK:n tekniikan Porin yksikkö. Ilmoitus 
Bridge-lehteen (1/2 sivua). Palkinnot MP-parikilpailussa 2 x 170 €, 2 x 85 € ja 2 x 40 €. Muut palkinnot 
Bridge-liiton aikaisemman käytännön mukaisesti. Järj estelyvastuut sovitaan myöhemmin. 

6. Alkeiskurssin järjestäminen 
Kurssi järjestetään syyskuun lopulla. Asiasta keskustellaan lisää myöhemmin. 

7. Korttien vaihto varabrikkoihin 
Johtokunta päätti, että uusia kortteja ei vielä vaihdeta. 

8. Taloudellinen tilanne 
Kerhon taloudellinen tilanne on vakaa. Kaikki kerholaiset ovat maksaneet tilaamansa tarvikkeet. 

9. Muut asiat  
Muita asioita ei ollut. 

10. Kokouksen päättäminen  
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.05 
 

Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 
  Erkki Rahi, puheenjohtaja       Leila Setälä, sihteeri 
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10.9.2002 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Johtokunnan kokous 
Aika:  10.9.2002 klo 17.30 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Erkki Rahi, pj. 
   Esa Halminen, Markku Riuttala, Päivi Salonen, Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
 

3. Syksyn MP-kilpailut 
Järjestelyt ovat edenneet odotetusti. Bridge-lehden numerossa 4 oli 1/2 sivun ilmoitus. 
 

4. Muutto 
Kerholle on osoitettu uusi luokka pelipaikaksi. Jatkossa peli-illat ovat luokassa 3014. Kerho 
joutuu hankkimaan luokkaan lukolliset kaapit. Tehtävään valtuutettiin Markku Riuttala. 
 

5. Joulujuhlat 
Sovittiin alustavasti pikkujoulujen ajankohdaksi 7.12. Erkki Rahi selvittää, onko meillä mahdol-
lisuus viettää juhla SAMK:n tiloissa. Jos tämä ei ole mahdollista, niin juhlimme jossain muualla 
ja tämä saattaa vaikuttaa ajankohtaan. 
 

6. Alkeiskurssin järjestäminen 
Kerholla on vaikeuksia saada kurssille vetäjää syyskaudella, joten todennäköisesti kurssi siirtyy 
ensi vuoden alkuun. 
 

7. Kokouksen päättäminen  
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.10 
 

Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 

Erkki Rahi, puheenjohtaja      Leila Setälä, sihteeri 
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4.2.2003 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Johtokunnan kokous 
Aika:  4.2.2003 klo 17.30 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Erkki Rahi, pj. 
   Esa Halminen 
   Päivi Salonen 
   Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja Erkki Rahi avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Vuosikokous 
Keskusteltiin kerhon sääntömääräisestä vuosikokouksesta. Päätettiin, että kokous pidetään 18. 
päivänä helmikuuta klo 17.45 SAMK:n tiloissa. Kokouksesta ilmoitetaan peli-illassa 4.2.03 ja 
poissaoleville kerhon jäsenille lähetetään kirjallinen kutsu postitse. 
 

4. Muut asiat 
Kerholla on menossa alkeiskurssi ja päätettiin että kurssilaiset voivat osallistua peli-iltoihin 
maksutta kahdeksan (8) viikkoa kurssin loputtua. 
 

5. Kokouksen päättäminen  
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
Erkki Rahi, puheenjohtaja      Leila Setälä, sihteeri 
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4.3.2003 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Hallituksen kokous 
Aika:  4.3.2003 klo 17.45 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Markku Riuttala, pj. 
   Esa Halminen 
   Erkki Rahi 
   Päivi Salonen 
   Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Toimihenkilöiden valinta 

Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Esa Halminen, rahastonhoitajaksi Päivi Salonen ja sihtee-
riksi Leila Setälä. 

 
4. Muut asiat 

MP-kisajärjestelyt: 
Päätettiin kutsua Paul Martinsson kilpailujohtajaksi. 
Leila Setälä kartoittaa pitkämatkalaisten pelaajien yöpymismahdollisuudet ja Erkki Rahi huo-
lehtii lehti-ilmoituksesta kesä-heinäkuussa ilmestyvään Bridge-lehteen. 
 
Kerhon kesäretki järjestetään lauantaina 7.päivänä kesäkuuta. Matkakohteena alustavan päätök-
sen mukaan on tänäkin vuonna Kankaanpään Kuninkaanlähde, aikaisemmin saadun myönteisen 
palautteen perusteella. 

 
5. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.15. 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
  Markku Riuttala, pj       Leila, Setälä, siht 
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2.9.2003 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Hallituksen kokous 
Aika:  2.9.2003 klo 17.30 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Markku Riuttala, pj. 
   Esa Halminen 
   Erkki Rahi 
   Päivi Salonen 
   Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.. 
 
3. MP-kisat 

Kerhon järjestämät MP-kisat pidetään 26.–28.9.2003. Järjestelyistä sovittiin seuraavaa: 
 
- Markku Riuttala/Esa Halminen vastaavat pelipöytien siirrosta, eli kerhoillassa kootaan tarvit-
tava porukka joka tulee perjantaina paikalle klo 17.30. 
 
Samoin kantajia tarvitaan myös sunnuntaina kilpailujen päätyttyä.  
 
- Erkki Rahi sopii lauantain ruokailusta kouluravintolan kanssa, samoin hän huolehtii pelinjoh-
tajalle tarvittavan jatkojohdon ja mahdollisesti kilpailun aikana tarvittavan kopiokoneen. Lisäksi 
Erkki selvittää ovissa kulkemisen ja tupakkapaikan (jotta kaikilla olisi tiedossa milloin ja mistä 
ovesta voidaan kulkea). 
 
- Leila Setälä huolehtii kahvituksesta ja Päivi Salonen hankkii jätesäkit. 
 
Torstaikerholaiset tuovat käytössään olevat tarjouslaatikot perjantaiksi kisapaikalle. 

 
Palkinnot ovat samansuuruiset kuin aikaisemminkin. 

 
4. Joulujuhlat 

Alustavasti sovittiin, että tänä vuonna ei järjestettäisi laisinkaan joulujuhlia, vaan tarjottaisiin 
kerhoillassa hyvät kahvit ja jouluglögit. 

 
5. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.10 
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23.9.2003 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Hallituksen kokous 
Aika:  23.9.2003 klo 17.30 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Markku Riuttala, pj. 
   Esa Halminen 
   Erkki Rahi 
   Päivi Salonen 
   Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.. 
 
3. Lounais-Suomen bridgepiirin parimestaruuskilpailut ja piirikarsinnat 

Puheenjohtaja Markku Riuttala oli saanut sähköpostin Mikko Niemiseltä Turusta. Nieminen tie-
dustelee kerhomme mahdollisuutta järjestää Suomen parimestaruuskilpailujen piirikarsinta ja 
samalla piirinmestaruuskilpailut Porissa. Kilpailut ovat lauantaina 25.10. alkaen klo 11.00. 
Keskustelimme asiasta ja päätimme ottaa kilpailut Poriin. Kilpailupaikkana toimii luokkahuone 
(tarvittaessa useampikin). Kahvituksesta vastaa kerho. 
 
Kerho maksaa kilpailuihin osallistuville jäsenille puolet pelimaksusta ja kahvituksesta vastaa-
ville maksetaan koko pelimaksu. 

 
4. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18. 10 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
  Markku Riuttala, pj        Leila Setälä, siht 
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13.1.2004 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Hallituksen kokous 
Aika:  13.1.2004 klo 17.30 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Markku Riuttala, pj. 
   Esa Halminen 
   Erkki Rahi 
   Päivi Salonen 
   Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Vuosikokous 

Kerhon vuosikokous pidetään 24.2.2004 klo 17.45 peliluokassa. Jäsenmaksu vuodelle 2004 on 
20 €. Hallituksen ehdotus pelimaksuksi on 4 € paitsi pelinjohtajan ja kahvinkeittäjän 2 €. 
Vuosikilpailun palkinnot käsitellään vuosikokouksessa. 

 
4. Kerhon normaalit peli-illat 

Pyritään pelaamaan max. 30 jakoa illassa (redusoitu jako). Mahdollisesti imppi-laskenta jokai-
sen kuukauden viimeisestä peli-illasta. 

 
5. MP-kilpailut 

Kerho järjestää MP-kilpailut 1-3.10.2004 
 

6. Laskenta-ohjelma 
Hallitus selvittää mahdollisuutta hankkia uusi laskenta-ohjelma. 

 
5. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.10 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 Markku Riuttala, pj         Leila Setälä, siht 
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23.3.2004 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia:  Hallituksen kokous 
Aika:  23.3.2004 klo 17.45 
Paikka:  SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:  Markku Riuttala, pj. 
   Esa Halminen 
   Erkki Rahi 
   Leila Setälä, siht. 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Toimihenkilöiden valinta 

Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Esa Halminen, rahastonhoitajaksi Päivi Salonen ja sihtee-
riksi Leila Setälä. 
 

4. Muut asiat 
MP-kisajärjestelyt: 
Markku Riuttala selvittää mahdollista kilpailupaikkaa. Tarkoitus on löytää tilat kaupungilta. 
Erkki Rahi huolehtii lehti-ilmoituksen kesällä ilmestyvään Bridge-lehteen. 
 
Kerhon kesäretki järjestetään lauantaina 12.päivänä kesäkuuta. Matkakohteena alustavan pää-
töksen mukaan Rauman seutu, mikäli löydetään sopiva paikka. Leila Setälä kartoittaa tilanteen. 
 
Esa Halminen tiedustelee Työväenopistolta koulutustilaa syksyllä mahdollisesti järjestettävälle 
alkeiskurssille. 

 
5. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.15. 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 
 
  Markku Riuttala, pj          Leila Setälä, siht 
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31.8.2004 
PORIN BRIDGEKERHO RY PÖYTÄKIRJA 
 
Asia: Hallituksen kokous 
Aika: 31.8.2004 klo 17.30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnä:  Markku Riuttala, pj. 

Esa Halminen 
Erkki Rahi 
Päivi Salonen 
Leila Setälä, siht. 

 
 
1. Kokouksen avaaminen 

Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Alkeiskurssi 

Erkki Rahi toimii alkeiskurssin opettajana ja kokoaa myös tarvittavan opetusmateriaalin. 
Markku Riuttala osallistuu 1. tunnille ja muille tunneille pyritään saamaan aina joku kerhon jä-
senistä avustamaan. Erkki Rahi toimii vastuuhenkilönä Työväenopistoon. 

 
4. MP-kilpailut 

Kerhon järjestämä mp-kilpailu pidetään Ravintola Liisanpuistossa. Esa Halminen käy tutustu-
massa tiloihin ja hoitaa tarjouslaatikot sinne. Markku Riuttala varmistaa Paul Martinssonin tu-
lon kilpailunjohtajaksi. 

 
5. Muut asiat 

Vuodelta 2003 on maksettu palkinnot voittopisteiden mukaan vaikka olisi pitänyt maksaa ker-
hopisteistä. Maksetaan niille henkilöille jotka ovat jääneet ilman, mutta aiheettomasti (voittopis-
teiden mukaan, ei laisinkaan palkintoon oikeuttavia kerhopisteitä) maksun saaneilta ei peritä 
rahaa takaisin. 
Lokakuun alusta pelit alkavat tiistaisin jo klo 18.00. Tänä vuonna ei kerho järjestä pikkujoulu-
juhlaa. 

 
6. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.15. 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 

Markku Riuttala, pj        Leila Setälä, siht 
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9.11.2004 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Asia: Hallituksen kokous 
Aika: 9.11.2004 klo 17.30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnät:  Markku Riuttala, pj. 
  Esa Halminen 
  Erkki Rahi 
  Päivi Salonen 
  Leila Setälä, siht. 
 
 1. Kokouksen avaaminen 

 Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 
 2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

 Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
 3. Alkeiskurssi 

Opiskelijoille järjestetään kaksi ns. harjoitus peli-iltaa kurssin loputtua. Pelit on tarkoitus 
järjestää keskiviikkoisin SAMK:n tiloissa. Vakituisista pelaajista pyritään saamaan riittä-
västi osallistujia ko.tapahtumaan. 

 
 4. Tuloslaskenta ja kotisivut 

Kerholle perustetaan kotisivut nettiin ja hankintaan tuloslaskentaohjelma. Sivuille päivitet-
täisiin esim. tulospalvelu. Kerho maksaa sivujen ylläpitäjälle puolet liittymän kk-maksusta, 
enintään 20 € (kaksikymmentä). Aluksi kysytään Kimmo Jokivuoren mahdollisuuksia sivu-
jen tekemiseen. 

 
 5. Muut asiat 

 Kerhossa pelataan simultaani tiistaina 30.11.2004, Esa Halminen tekee jaot. 
 
 6. Kokouksen päättäminen  

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00. 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 
 
  Markku Riuttala, pj        Leila Setälä, siht 
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8.3.2005 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
PÖYTÄKIRJA 

Asia: Hallituksen kokous 
Aika: 8.3.2005 klo 17.15 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj. 

Esa Halminen 
Erkki Rahi 
Outi Rahi 
Leila Setälä, siht. 

1. Kokouksen avaaminen 
Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen Todettiin kokous lailliseksi ja 
päätösvaltaiseksi. 

3. Toimihenkilöiden valinta 
Kerhon varapuheenjohtajaksi valittiin Esa Halminen, rahastonhoitajaksi Outi Rahi ja 
sihteeriksi Leila Setälä. Erkki Rahi vastaa kerhon suhdetoiminnasta. 

4. Muut asiat 
Kerhon lisävuosikokous pidetään 22.3.2005 klo 17.45. Kokouksessa valitaan hallituksen 
varajäsenet sekä pöytäkirjan tarkastajat ja käsitellään korjattu tuloslaskelma. 
Kerhon sääntöjen muuttamista käsitellään myös kokouksessa. Nykyiset säännöt ja uusi sääntö-
ehdotelma tämän pöytäkirjan liitteenä. 

Kerholle hankintaan pelitarvikkeet Ruotsin Bridgeliitolta tai Jannerstenilta. 

Kartoitetaan mahdollista jatkokurssia. 

5. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 

Pöytäkirjan vakuudeksi: 

Markku Riuttala, pj Leila Setälä, siht 
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30.8.2005 

PORIN BRIDGEKERHO RY  

PÖYTÄKIRJA 
Asia: Hallituksen kokous 
Aika: 30.8.2005 klo 17:30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat:    Markku Riuttala, pj, Erkki Rahi, Outi Rahi, Esa Halminen, siht. 
 

1. Kokouksen avaaminen 
Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Säännöt 
Toimitetaan uudistetut säännöt Yhdistysrekisteriin, Markku R. hoitaa. 

4. MP-kisat 
Kerho järjestää MP-kisat 30.9 — 2.10.2005 Pripolissa. 
Huolehdittava seuraavista asioista: 

• Opaste tien varteen, Erkki R. 
• Tarjouslaatikot pelipaikalle 
• Kirjoittimen muovikalvot Erkki R. 
• Heijastinlaite välituloksia varten, 0lli R. 

5. Pelipaikka 
Saamme pelata pysyvästi uudessa luokassa, joten siirretään kaapit ja muut tavarat sinne. Heitetään/an-
netaan turhat tavarat pois muuton yhteydessä. 

6. Kalustoluettelo, säilytys, hoitaja 
Tehdään kalustoluettelo josta ilmenee mitä tavaraa kerholla on ja missä se sijaitsee. Esim. brikat, tar-
jouslaatikot, kirjat. Rahastonhoitaja hoitaa kirjauksen. 

7. Tilin käyttöoikeudet, pankin vaihto 
Rahastonhoitajalle Outi Rahille tilin laajat käyttöoikeudet. Pankkikortti, oltava nettikäyttö mahdolli-
suus, tili on OP 570002-481200. 
Erkki R. selvittää toisesta pankista (Nordea) tilin käyttöä ja esim. kolikoiden laskentakustannuksia. 

8. Palkinnot 
Päätettiin muuttaa kerhon palkintojen jakoa siten että kausikilpailu jaetaan kahteen osaan, alkuvuosi ja 
loppuvuosi, jolloin kummankin kauden lopussa palkinnot jaetaan 16 :lle parhaalle oheisen listan mu-
kaan. Kerhoillan parhaille jaetaan myös palkinnot. Lusikoita jaetaan sen mukaan kuin niitä riittää. Koko 
vuoden tulos lasketaan myös, mutta ei jaeta palkintoja. 

9. Joulujuhla 
Kerho järjestää joulujuhlan Pripolissa lauantaina marras joulukuun vaihteessa. 
Pelataan ja kerho tarjoaa ruoan. Ei järjestetä eri ohjelmaa. 

10. Lappujen käyttö 
Pelaajia huomautetaan siitä että kerhon kilpailuissa pitää aina käyttää alert- ja stoplappuja. 

11. IMP-kisa 
Pelataan kerran kuussa tiistain peli-iltana IMP-kisa, silloin kun on täydet pöydät. Em peli-ilta pyri-
tään pitämään kuukauden vaihteen tienoilla. 

12. Jatkokurssi 
Järjestetään jatkokurssi jos kerhossa löytyy tarpeeksi kiinnostuneita. 
Pitäjänä 0lli Rahi, joulukuussa torstaisin. 
Selvitetään onko liitolla valmista jatkokurssiaineistoa.    

13. Talousasiat 
Kerholla on tilillä niin paljon rahaa, että varallisuutta pitäisi pyrkiä laskemaan, ks liite Talouskatsaus. 
Järjestetään mm pikkujoulut. 

14. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00. 

 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 
Markku Riuttala, pj          Esa Halminen, siht 
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11.10.2005 
 
Porin Bridgekerho Johtokunnan kokous 11.10.2005 
Pöytäkirja 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen 

2. Tilin käytöstä päättäminen 
Päätettiin, että rahastonhoitaja Outi Rahilla on oikeus irtisanoa ja lopettaa kerhon nykyinen tili 570002-
481200 Porin Seudun Osuuspankissa. 

3. Uuden tilin avaaminen 
Päätettiin, että rahastonhoitaja Outi Rahilla on oikeus avata Huittisten säästöpankissa kerholle tili, johon 
rahastonhoitajalla on laajat käyttöoikeudet (mm. pankkikortti, nettipankki). 

4. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja Markku Riuttala päätti kokouksen 

 
Markku Riuttala       Esa Halminen 

puheenjohtaja varapuheenjohtaja 
 

18.10.2005 

PORIN BRIDGEKERHO RY  

PÖYTÄKIRJA 

Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 18.10.2005 klo 17.30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj., Erkki Rahi, Esa Halminen, Outi Rahi, Leila Setälä, siht. 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Vuoden 2006 MP-kisat 
Erkki Rahi selvittää kilpailun mahdollista siirtoa muuhun ajankohtaan. Ilmoitukseen tulee maininta en-
nakkoilmoittautumisesta sekä tieto barometrikilpailun maksusta (15 €). 
Pyydetään liitolta mahdollisuutta järjestää Porin Bridgekerhon 50 v. juhlavuoden kunniaksi GP-kisat 
15.-17.9.2007. 

4. Kerhojoukkis 
Joukkuekilpailujen sääntöluonnos jaetaan jäsenille ja jäädään odottamaan palautetta. Erkki Rahi kirjaa 
ylös mahdolliset yhteydenotot ja ne käsitellään myöhemmin johtokunnan kokouksessa. 

5. Tuloslaskentaohjelma 
Vaihdetaan Ruter-laskentaohjelmaan. Jos ei löydy vanhaa lisenssiä, niin tilataan uusi. 

6. Henkilökohtainen kisa 
Jäseniltä on tullut kyselyjä mahdollisuudesta järjestää henkilökohtaisia kilpailuja. Asia jätetään ker-
hon vuosikokoukseen. 

7. Yhdistysrekisteriote 
Kerhon uudet vastuuhenkilöt pitää päivittää yhdistysrekisteriin ja Markku Riuttala hoitaa ko.asian. 

8. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 

 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 
Markku Riuttala, pj    Leila Setälä, siht 
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29.11.2005 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  

PÖYTÄKIRJA 

Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 29.11.2005 klo 17.40 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj. 

Erkki Rahi 
Outi Rahi 
Leila Setälä, siht. 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Joulukisa 

Kerhon pikkujouluissa pelataan n. 36 jaon redusoitu kilpailu. Erkki Rahi toimii kilpailujohta-
jana ja Aulis Saarinen laskee tulokset. 

 
Voittajat saavat 30 € ja toiseksi sijoittunut pari 20 € Sokoksen lahjakortin. 

 
4. Joukkuesimultaani 

Bridgeliitto järjestää kansallisen joukkuesimultaani kilpailun viikolla 50. 
Ko. kilpailu pelataan Porin kerhossa 13.12. normaalina kerhoiltana. Joulukuussa ei pelata parisi-
multaania. 
 
Joukkuesimultaanin osallistumismaksu on 12 € joukkue. Kilpailusta ei kerry vuosipisteitä, 
mutta voittajajoukkue saa 40 € rahapalkinnon. 

 
5. Kerhotilat 

Vuoden 2008 aikana kerhon pitää varautua etsimään uudet tilat toiminnalleen koska yhteyshen-
kilömme Erkki Rahi jää silloin eläkkeelle. 

 
6. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 
Markku Riuttala, pj   Leila Setälä, siht 
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7.3.2006 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
POYTAKIRJA 

Asia: Hallituksen kokous 
Aika: 7.3.2006 klo 17.30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj. 

Esa Halminen 
Erkki Rahi 
Pekka Aarne 
Leila Setälä, siht. 
 

1. Kokouksen avaaminen 
Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 

 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

 Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Järjestäytyminen 
Varapuheenjohtajaksi valittiin Esa Halminen, rahastonhoitajaksi Pekka Aarne (190856-161B) 
ja sihteeriksi Leila Setälä. 

 
4. Joukkueliiga 

Kummassakin liigassa voittajajoukkue saa 20 €/pelaaja. 
Päätettiin siirtää pelipäivä 28.3. pelattavaksi 21.3. 
Kahdella viimeisellä kerralla pelataan kaksinkertainen finaali ja pronssiottelu. 

 
5. Ilmoitus yhdistysrekisteriin 

Kerhon puheenjohtaja ilmoittaa hallituksen kokoonpanosta tarpeelliset tiedot yhdistysrekiste-
riin. 

 
6. Pankkitilit 

Päätettiin, että rahastonhoitaja Pekka Aarne avaa yhdistykselle tilin Huittisten Säästöpankkiin 
ja ottaa tiliin oikeuttavan pankkikortin. 
 
Päätettiin, että rahastonhoitaja Pekka Aarne lopettaa Porin Seudun Osuuspankissa olevan yhdis-
tyksen pankkitilin 570002-481200. 

 
7. Muut asiat 

Päätettiin muuttaa kerhon kotisivut fi-päätteiseksi. Erkki Rahi hoitaa asian. Tuloslaskennassa 
siirrytään Ruter-ohjelmaan. Tuloslaskentaan perehtyy Kimmo Jokivuoren opastuksella Erkki 
Rahi, Markku Riuttala, Esa Halminen, Aulis Saarinen ja 0lli Kuosmanen. 

 
8. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Markku Riuttala päätti kokouksen 18.00. 
 
 
Pöytäkirja vakuudeksi: 
 
 
Markku Riuttala, pj          Leila Setälä, siht. 
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2.5.2006 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  

PÖYTÄKIRJA 

Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 2.5.2006 klo 17.15 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj., Erkki Rahi, Esa Halminen, Leila Setälä, siht. 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 

 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Kotisivut 
Kerholle ostetaan kotisivut "porinbk.fi" Oulanka.com-yritykseltä kolmeksi vuodeksi, Erkki Rahi 
tekee sopimuksen. Kimmo Jokivuori vastaa sivujen ylläpidosta ja opastaa Aulis Saarisen varavas-
taavaksi. 

 
4. Syksyn MP-kisat 

Erkki Rahi varaa paikan Pripolista. Ilmoitus kisoista laitetaan Bridge-lehteen ja kerhon kotisi-
vuille, Markku Riuttala hoitaa asian. 
Lauantain barometri-kilpailuun on pakollinen ennakkoilmoittautuminen ja kilpailumaksu on 15 

€. 
 

5. Alkeiskurssi 
Alkeiskurssi alkaa 4.10 2006 Porin Työväenopistossa. Opetusta on joka keskiviikko klo 18.30-
20.00. Opetuksesta on päävastuu Erkki Rahilla joka tarvittaessa saa apua muilta kerholaisilta. 
Uusille pelaajille opetettava systeemi kartoitetaan syyskuussa. 

 
6. Systeemilappujen käyttö 

Otetaan käyttöön peli-illoissa systeemilaput. Kerho kopioi laput ja tarvittaessa säilyttää ne peliti-
lan kaapissa. 

 
7. Syksyn joukkuekilpailu 

Kysytään 0lli Kuosmaselta halukkuutta toimia joukkiksen järjestäjänä. 
Joukkueet valittaisiin samalla perusteella kuin aikaisemminkin. 

 
8. Muut asiat 

Kartoitetaan kerhon pelivälineet ja tilataan tarvittaessa lisää. Luovutaan muovikorteista (jaetaan 
pelaajille 2 pakk/henkilö). 
Kevätbridgen tarjoilut 5.6. maksaa kerho. 
Kerhon pikkujoulu on 2.12.2006. Erkki Rahi hoitaa paikanvarauksen Pripolista. 
Porin Bridgekerholla on 50-v. juhlavuosi 2007. Suomen Bridgeliitto on luvannut, että saamme jär-
jestää Porissa GB-kisat 15.-16. syyskuuta. 

 
9. Kokouksen päättäminen 

Kerhon puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 
 
Markku Ruttala pj         Leila Setälä, siht 
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29.8.2006 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
PÖYTÄKIRJA 

Asia: Hallituksen kokous 
Aika: 29.8.2006 klo 17:30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat:   Markku Riuttala, pj, Erkki Rahi, Pekka Aarne, Esa Halminen, siht. 
 

1. Kokouksen avaaminen 
Kerhon puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen 

 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
 

3. Risti- ym merkit 
Ajantasaistetaan saadut merkit, Aulis Saarinen hoitaa. 
Annetaan kaikille pelaajille eli ei tarvitse olla Bridgeliiton jäsen. 

 
4. MP-kisat 

Kerho järjestää MP-kisat 29.9 — 1.10.2006 Pripolissa. 
 

5. BridgeMate 
Laitteet tuloslaskentaan. Hinta n. 170 EUR/kpl + ohjelma. Selvitetään hankitaanko. 

 
6. Kurssimainos 

Yhteinen mainos bridgekurssista muiden kerhojen kanssa: Salo, Turku, Rauma- Laitila. 
Kurssi alkaa työv.opistolla ke 4.10.2006 18:30-20:00. 10 kertaa, pitäjä Erkki Rahi.vko 43 Erkki 
poissa, järjestettävä varamies. 
Ilmoitus Satak.kansassa edellisenä sunnuntaina 1.10. 

 
7. Tuloslaskentaohjelman vaihto  

     Pikakurssi n. 5 henkilöä, Kimmolta 8.10. 
 

8. Pikkujoulu 
Kerho järjestää joulujuhlan Pripolissa lauantaina 2.12. Pelataan ja kerho tarjoaa ruoan. 

 
9. Kotisivut 

Lasku maksettu Oulangalle 3 vuodeksi, Porinbk.fi. Nykyiset sivut siirrettävä tänne, Kimmo Joki-
vuori. 

 
10. Viitenumerot maksuille 

Viitenumerot jäsenmaksuille, Pekka Aarne selvittää. 
 

11. Joukkis 
Järjestetään joukkuepelit kuten alkuvuonna, kysytään 0lli Kuosmasta järjestämään, vinkkiä Tam-
pereen kerhon kotisivuilta. 

 
12. Uusia brikkoja 

Hankitaan uusia brikkoja 33-48 tai yksi sarja 1-48, sivuraolla. Erkki R. tilaa. 
 

13. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00. 

 
Pöytäkirjan vakuudeksi:    Markku Riuttala, pj  Esa Halminen, siht 
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21.11.2006 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  

PÖYTÄKIRJA 

Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 21.11.2006 klo 17.30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat:  Markku Riuttala, pj. 

Erkki Rahi 
Pekka Aarne 
Leila Setälä, siht. 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Pikkujoulut 2.12. 

Juhlissa pelataan n.45 jakoa ja kilpailun palkinnot ovat v.2005 suuruiset. 
 

4. Kerhon 50-vuotisjuhla ja —kilpailut 
Kerho saa järjestettäväkseen liiton gb-kisan 15.9. eli juuri kerhon perustamisen vuosipäivänä. 
Varsinaiset järjestelyt annetaan toimikunnalle, joka valitaan vuosikokouksessa. 

 
5. Vuosikokous 

Kerhon vuosikokous pyritään järjestämään jo tammikuussa. 
 

6. Alkeiskurssin jatko 
Kurssilaisille järjestetään kerholla kaksi peli-iltaa, 29.11. ja 7.12. 
Jokainen osallistuja saa partnerikseen kerhon vakituisen pelaajan. 

 
7. Joukkuesimultaani 

Kansallinen joukkuesimultaani pelataan kerhossamme 12.12. 
 

8. Kokouksen päättäminen  
      Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.00 

 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 
 
Markku Riuttala, pj          Leila Setälä, siht 
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27.2.2007 

PORIN BRIDGEKERHO RY  

PÖYTÄKIRJA 

Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 27.2.2007 klo 17.15 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö 
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj. 

Erkki Rahi 
Pekka Aarne 
Esa Halminen 
Leila Setälä, siht. 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Toimihenkilöiden nimeäminen 

Varapuheenjohtajaksi valittiin Esa Halminen, rahastonhoitajaksi Pekka Aarne ja sihteeriksi 
Leila Setälä. Erkki Rahi toimii hallituksen varsinaisena jäsenenä. 

 
4. Kokouksen päättäminen  

        Puheenjohtaja päätti kokouksen 17.20 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 
Markku Riuttala, pj Leila Setälä, siht 
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27.8.2007_2 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY 

PÖYTÄKIRJA 
Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 27.2.2007 klo 17.20 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj. 

Erkki Rahi 
Pekka Aarne  
Esa Halminen  
Leila Setälä, siht. 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. BridgeMates-laitteiden vuokraus 

Kerho vuokraa tarvittaessa laitteita 20 €:n hintaan. Vuokrauksen edellytyksenä on, että lait-
teet noudetaan ja palautetaan vuokraajan toimesta tai jos Porin kerhon pelaajia osallistuu ko. 
kilpailuihin niin he huolehtivat kuljetuksesta. Siis laitteita ei lähetetä postin tai matkahuollon 
välityksellä. 

 
4. Vanhat arkistot 

Kaikki vanhat tulosteet, kurssimateriaalit ja esitteet hävitetään. Myös vanhat kirjapitoon liittyvät 
paperit tuhotaan niiltä osin, mitä laki ei velvoita säilytettäväksi. 

 
5. Jatkokurssi 

Jatkokurssi alkaa syyskuussa. Markku Riuttala miettii kurssin teemat ja tuntimäärän. 
 

6. GP-kisat 
Markku Riuttala vahvistaa Paul Martinssenin osallistumisen kilpailunjohtajaksi. 

 
Juhlaillalliselle kutsutaan Bridge-liiton puheenjohtaja, piirin puheenjohtaja ja piirivalvoja. 

Illallinen on kerhon jäsenille ilmainen, muille hinta on 25 € ja maksu pitää suorittaa 7.9. 
mennessä kerhon tilille. 

 
7. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 
Markku Riuttala, pj    Leila Setälä, siht 
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17.4.2007 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY 

PÖYTÄKIRJA 
Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 17.4.2007 klo 17.20 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat: Markku Riuttala, pj. 

Erkki Rahi 
Pekka Aarne  
Esa Halminen  
Leila Setälä, siht. 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. GP-kisat 

Esa Halminen selvittää kilpaillunjohtajalta kilpailuun liittyvät toimenpiteet kuten ilmoittautumi-
nen, pelimaksut ja palkinnot. 
 
Markku Riuttala pyytää paikallisten majoitusliikkeiden yöpymistarjoukset sekä huolehtii il-
moituksen Bridge-lehteen. 

 
4. Jatkokurssi 

Jatkokurssi järjestetään pelitilassa joka toinen torstai klo 18.30 -20.00, alkaen 4.10.2007. 
 

5. Kerhon 50-v. juhla 
Kysytään Paavo Arvelalta ja Esko Roitolta halukkuutta kirjoittaa pienimuotoinen historiikki.  
 
Selvitetään paikallisen median kiinnostusta yhdistystämme kohtaan, Markku Riuttala hoitaa Sa-
takunnan Kansan ja Leila Setälä muut tahot. 

 
6. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 
Markku Riuttala, pj Leila Setälä, siht 
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28.8.2007 
  
Porin Bridgekerho Pöytäkirja 
Johtokunta 29.8.2007 
Paikka: SAMK 
Aika: 28.8.2007 
 
Läsnä: Markku Riuttala,pj. 

Pekka Aarne  
Esa Halminen  
Erkki Rahi, siht 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen klo. 17.20. 
 

2. Score Bridge  
Tuloslaskentaohjelma muuttuu ylläpidon osalta maksulliseksi, 55€/v. Palataan asiaan myö-

hemmin. 
 

3. 50-vuotisjuhla 
Kutsutaan Liiton puheenjohtaja, piirivalvoja, sekä Rauman, Laitilan, Turun ja Salon kerhojen 
puheenjohtajat. 
Pekka Aarne lähettää kutsut. 

 
4. Jatkokurssi 

Markku Riuttala laatii kurssin sisällysluettelon 18.9. pidettävään johtokunnan kokoukseen. 
Kurssi pidetään 4.10. alkaen Satakunnan ammattikorkeakoulun Tekniikka Porin luokassa 1301. 
Kurssin pitäjät sovitaan 18.9. 

 
5. Pikkujoulut 

Kerho ei järjestä varsinaista pikkujoulua, mutta Pekka Aarne lupasi kutsua Teknoporin tiloihin 
pikkujoulua viettämään. 

 
6. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.55 
 
 

Erkki Rahi  
sihteeri 
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20.11.2007 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY 

PÖYTÄKIRJA 
Asia: Johtokunnan kokous 
Aika: 20.11.2007 klo 17.30 
Paikka: SAMK:n tekniikan Porin yksikkö  
Läsnäolijat:   Markku Riuttala, pj. 

Erkki Rahi  
Pekka Aarne  
Esa Halminen  
Leila Setälä, siht. 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Tulosten kirjaaminen 

Peli-illoissa toimitaan seuraavasti: 
Pohjoinen merkkaa tuloksen ja itä hyväksyy. Jos tämän jälkeen huomataan että merkintä meni 
väärin niin merkataan paperille oikea tulos (ehdottomasti ennen vaihtoa) ja tieto annetaan pelin-
johtajalle ennen tulosten laskemista. Myöhemmin ei ole valitus-oikeutta. 

 
4. Simultaanikisa 

Simultaaniparikilpailu on 11.12. Kilpailumaksu on 6 €, mikä kokonaisuudessaan tilitetään lii-
tolle. Tästä kilpailusta ei makseta kerho-palkintoja. Leila Setälä tekee jaot valmiiksi. 

 
5. Kinkkukisa 

Kerhon perinteinen kinkkukisa pidetään 4.12. Kahdelle parhaalle parille annetaan ns. kinkku-
lahjakortti. 

 
6. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 
Markku Riuttala, pj    Leila Setälä, siht 
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15.1.2008 
 
Porin bridgekerho Johtokunta 

Paikka Samk 
Aika 15.1.08 klo 17.30 
Läsnä Markku Riuttala puheenjohtaja 

Pekka Aarne 
Esa Halminen 
Erkki Rahi 

 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Vuosikokousasioiden käsittely 
Toimintakertomus 

Todettiin että sihteeri laatii toimintakertomuksen. 
Tilinpäätös 

Päätettiin antaa tilit tilintarkastajille tarkastettaviksi. 
Toimintasuunnitelma 

Kerhon MP-kisat 
Päätettiin, että puheenjohtaja selvittää saadaanko kisa pidettyä 
GP-kisoina ja lisätään perjantaihin Misxed-kisa. 

Jatkokurssin jatkaminen 
Päätettiin jatkaa jatkokurssia 31.1 ja  7.2. klo 18.30. 

Alkeiskurssin järjestäminen 
Palataan asiaan seuraavassa kokouksessa.  

IMP-kisat 
Päätettiin, että helmikuun alusta kunkin kuun ensimmäisenä tiis-
taina pelataan IMP-kilpailu. 

Sähköpostiosoitteiston 
Päätettiin, että Erkki Rahi päivittää ähköpostiosoitteiston. 

Talousarvio 
Jäsenmaksu 
Pelimaksu 
Liittymismaksu 
Palkinnot 

Päätettiin esittää vuosikokoukselle, että liittymismaksua ei peritä 
ja että muut maksut ja palkinnot pidetään entisinä. 

 
3. Seuraava kokous 

Päätettiin pitää seuraava kokous 5.2. klo 17.30. 
 

4. Vuosikokous 
Päätettiin kutsua vuosikokous koolle 26.2 klo 17.30. 

 
5. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 

Kokouksen puolesta 
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11.3.2008 
PORIN BRIDGEKERIIO 
Hallituksen kokous 11.03.2008. 
Läsnä: Markku Riuttala, Erkki Rahi, Pekka Aarne ja Pirjo Nordström. 
 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.40. 
 

2. Kokouksessa päätettiin, että jos peli-illassa tapahtuu merkintävirhe, joista molemmat parit samaa mieltä, se tulee 
korjata joko samana iltana, jolloin rangaistuksia ei anneta tai viimeistään seuraavan viikon aikana ennen seuraa-
vaa peli-iltaa. Tällöin rangaistus on pelimuodosta riippuen molemmille pareille joko 3 pelipistettä tai 3 imppiä. 

 
3. Kokouksessa päätettiin, että jos itä ei voi tarkistaa pelatun tuloksen oikeellisuutta, hänen tulee laatia kirjallinen 

ilmoitus kilpailunjohtajalle, mikäli haluaa tuloksen tarkistettavaksi. Ilmoituslomakkeita saa kilpailunjohtajalta 
 

4. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 18.00. 
 
Puheenjohtaja           Sihteeri 
Markku Riuttala           Pirjo Nordström 

 

 

22.4.2008 
PORIN BRIDGEKERHO 
 
Hallituksen kokous 
Pöytäkirja 22.04.2008 
Läsnä: Esa Halminen, Markku Riuttala, Pekka Aarne, Pirjo Nordström ja Erkki Rahi. 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.45. 

2. Kokouksessa päätettiin, että Porin Bridgekerho osallistuu valtakunnalliseen Kevätsimultaaniki-
saan, ja se pelataan normaalissa kerhoillassa 6.5 ja osallistumismaksu on 6 euroa per henkilö. 

3. Kokouksessa päätettiin siirtää toukokuun kerhoillan IMP-kisa viikolla eteenpäin eli 13.5. 

4. Kokouksessa päätettiin, että 18.5 klo:12.00 Aulis Saarinen opettaa Bridge-Mate- sekä tietokoneen yh-
teiskäyttöä. Opetukseen osallistuvat Erkki Rahi, Esa Halminen, Pekka Aarne, Markku Riuttala ja mah-
dollisuuksien mukaan myös 0lli Kuosmanen ja Kimmo Jokivuori (eivät nyt paikalla). 

5. Kokouksessa puhuttiin Porin Bridgekerhon MP-kilpailusta syksyllä Porissa. Kilpailun johtajaksi kysy-
tään Paul Martenssonia. Kilpailukutsu tulee myös myöhemmin Bridge-lehteen. Kilpailupalkinnoista pää-
tetään myöhemmin. 

6. Kokouksessa puhuttiin bridge-kurssista aloittelijoille, joka pidettäisiin syksyllä. Esa Halminen tiedus-
telee opetuspaikkaa esimerkiksi Työväenopiston tiloista. 

7. Kokouksessa puhuttiin, että kerhon pikkujoulut pidetään 22.11. 

8. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo:18.00. 
 
Markku Riuttala        Pirjo Nordström  
kokouksen puheenjohtaja     kokouksen sihteeri 
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26.4.2008 
Porin Bridgekerho 

Johtokunnan kokous 26.2.2008 

Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulu 
Aika: 26.2.2008 klo 22.10 
Läsnä: Markku Riuttala pj.,  Pirjo Nordström, siht.,  Pekka Aarne,  Esa Halminen,  Erkki Rahi 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 

 
2. Järjestäytyminen 

Valittiin varapuheenjohtajaksi Esa Halminen, sihteeriksi Pirjo Nordström ja rahastonhoitajaksi 
Pekka Aarne. 

 
3. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Markku Riuttala päätti kokouksen 
 
 
Markku Riuttala       Pirjo Nordström  
pj ,           siht. 

 

2.9.2008 
Porin Bridgekerho  
 
Hallituksen kokous 
 

Paikka: Satakunnan ammattikoulun kahvio (Agora)  
Aika: 2.9.2008 klo: 17.30-17.55 
Läsnä: Markku Riuttala, Erkki Rahi, Pekka Arne, Pirjo Nordström ja Esa Halminen 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala 
 

2. Syyskuussa alkavasta bridgen alkeiskurssista tiedotetaan ilmaisjakelun lehdissä kaksi kertaa, Esa 
tiedustelee hintoja ja tekee ilmoitukset. Ilmoituksia kurssista jaetaan myös pelaajien toimesta esim. 
työpaikoille tai kauppoihin. 
 

3. Porissa pelattavien MP-kilpailujen (12-14.9) raha-asiat hoitaa Erkki Rahi. Palkinnot jaetaan viikon 
lopun tuotosta, summa vielä avoin. Porin kerho vie paikalle Bridge-mate-laitteet sekä tarjouslaati-
kot. 
 

4. Päätettiin, että Liisanpuistossa pelaava "torstaikerho" saa lainata kerhon vanhoja tarjous-
laatikoita. 
 

5. Päätettiin, että valtakunnallisen simultaani-kisan peli-illan maksu on 7euroa ja normaalit viik-
kopalkinnot jaetaan. 
 

6. Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
d.• t  
 

 
 

puheenjohtaja           sihteeri 
Markku Riuttala           Pirjo Nordström 
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22.10.2008 
Porin Bridgekerho    
Hallitus                                Pöytäkirja 22.10.2008 
 
Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulu 
Aika: 21.10.2008 klo. 17:30 
Läsnä: Markku Riuttala, puheenjohtaja 
Pekka Aarne 
Esa Halminen 
Erkki Rahi, kokouksen sihteeri 
 
1. Kokouksen avaus 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 18.30. 
 
2. Pikkujoulukisa 

Päätettiin pitää pikkujoulukisa lauantaina22.11. klo 15.00 alkaen. Ruokailuksi tilataan Amican 
tarjouksesta Menu III (29.90 €).  
 
Päätettiin lähettää tieto kisasta sähköpostilla ja jakamalla kutsumonisteita. 
 
Tilaisuus on maksuton kerhon jäsenille sekä niille, jotka ovat käyneet tänä vuonna pelaamassa 
kerholla vähintään 10 kertaa lokakuun loppuun mennessä. Muilta peritään 15 €, jos osallistuja 
on käynyt pelaamassa kerholla tänä vuonna vähintään 5 kertaa ja 30 €, jos osallistuja ei ole 
käynyt viittä kertaa. 
 

3.  Bridgelaki 
Päätettiin, että Erkki Rahi kerää uudesta Bridgelaista keskeiset kohdat, jotka tiedotetaan pelaa-
jille. 
 

4. Bridgeliiton kilpailuohjeet 
Päätettiin, että Erkki rahi lähettää Bridgeliiton kilpailuohjeet tidoksi hallituksen jäsenille 
 

5. Jakokone 
Keskusteltiin jakokoneen hankinnasta. Päätettiin palata asiaan myöhemmin 
 

6.  Valaisimet 
  Päätettiin tarjota kerhon ”suutarinvalaisimia” jäsenille. 
 
7. Pelipaikka 
  Keskusteltiin mahdollisesta pelipaikan vaihtamistarpeesta. 
 
8. Kokouksen päättäminen 
  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
 
 Markku Riuttala         Erkki Rahi 
 puheenjohtaja         kokouksen sihteeri 

 

 

 



Porin Bridgekerho ry. Hallituksen kokoukset 1957-                                                      95 
 

18.11.2008 

Porin Bridgekerho  

Hallituksen kokous 
 
Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulu, kahvio. 
Aika: 18.11.2008 klo 17.30 
Läsnä: Markku Riuttala, pj. Pirjo Nordström, siht., Pekka Aarne, Esa Halrninen ja Erkki Rahi 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 

 
2. Päätettiin, että 14.10 tapahtunut ylimääräinen hälytys vartiointiliikkeelle peli-illan aikana maksetaan ker-

hon tililtä. Summa on 60 euroa. 
 

3. Päätettiin, että Erkki Rahi lähtee edustamaan Porin kerhoa Helsinki-areenalle Bridgeliiton vuosikokouk-
seen 27.11. Erkki Rahi edustaa siellä myös Rauman ja Laitilan kerhoa, joilta on saanut valtakirjan. Er-
kille maksetaan matkasta aiheutuvat bensakulut kerhon 

 
4 .  Puheenjohtaja Markku Riuttala päätti kokouksen k l o : 1 8 . 0 0   

 

Markku Riuttala Pirjo Nordström 
pj.  siht. 

2.12.2008 

PORIN BRIDGEKERHO 
 
Hallituksen kokous 
 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkahuone 
Aika: 02.12.2008 
Pöytäkirja 
Läsnä: Esa Halminen, Markku Riuttala, Pekka Aarne, Pirjo Nordström ja Erkki Rahi. 
 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.40. 
 

2. Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi. 
 

3. Kokouksessa päätettiin, että pikkujouluna pidetyn Kinkkukisan palkinnot jaetaan seuraavasti: 50 eu-
roa kummallekin ykkössijan pelaajalle ja 25 euroa toiseksi sijoittuneille. 

 
4. Erkki Rahi toi palautetta Suomen Bridgeliiton vuosikokouksesta Helsingistä, ja näistä asioista on 

liite pöytäkirjan ohessa. 
 

5. Päätettiin, että kerho maksaa Erkki Rahille bensakulut 60 euroa, joista Rauman bridgekerho maksaa 
osan. 

 
6. Seuraava kokous on tammikuussa 2009. 

 
7. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo:18.00. 

 
Markku Riuttala         Pirjo Nordström 
kokouksen puheenjohtaja       kokouksen sihteeri 
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30.12.2008 
PORIN BRIDGEKERHO 
 
Hallituksen kokous 
 
Paikka: Porin Tekniikkaopisto 
Aika: 30.12.2008 
Läsnä: Markku Riuttala, Erkki Rahi, Esa Halminen, Pekka Aarne ja Pirjo Nordström 
 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.30. 
 

2. Kokous todettiin laillisesti kokoonkutsutuksi. 
 

3. Suomen Bridgeliitto on päättänyt vuoden 2009 jäsenmaksuksi 35 euroa. Päätettiin, että ne jotka ha-
luavat olla sekä SBL:n että Porin kerhon jäseniä, maksavat jäsenmaksun rahastonhoitajalle ja ne, 
jotka eivät maksa liiton jäsenmaksua,  ovat entiseen tapaan tervetulleita pelaamaan tiistaisin. Jäsen-
luettelo koostuu maksaneista jäsenistä. Eduista, mitä jäsenille on, päättää hallitus. Jäsenmaksusta 
tiedotetaan sähköpostilla kaikille. 

 
4. Päätettiin, että kevään valtakunnallisiin Simultan-kisoihin kerho osallistuu 2-3 kertaa ja Markku 

Riuttala valitsee osallistumiskerrat. 
 

5. Keskusteltiin jakokoneen hankkimisesta kerholle, jonka hinta on noin 3 000 euroa. Erkki Rahi sel-
vittää asiaa vielä tarkemmin. 

 
6. Seuraava hallituksen kokous on 27.1, jolloin päätetään vuosikokouksen asioista. Kerhon vuosiko-

kous järjestetään 10.2. 
 

7. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo:18.00. 
    
Puheenjohtaja Markku Riuttala        Sihteeri Pirjo Nordström   
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21.4.2009 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 21.04.2009 
Paikka: Tekniikkaopiston kahvio 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Pekka Aarne, Mikko Rahi ja Pirjo Nordström 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.15 

2. Keskusteltiin kerhon syksyn MP-kisoista ja pikkujouluista. Päätettiin, että kerho järjestää 
MP-kisat syyskuussa viikolla 37, jolloin pelataan Mixed-, parikilpailu ja IMP-kisat. Nor-
maali palkintojen jako. Pikkujoulut järjestetään 28.11. Erkki Rahi toimii tilanvaraajana Pri-
poliin. 

3. Päätettiin, että Mikko Rahi ottaa selvää ns. laitevakuutuksesta, joka koskee kerhon bridge-mate-
laitteita sekä jakokonetta. 

4. Päätettiin, että 28.4 pidetään kirpputori, missä halukkailla on mahdollisuus ostaa kerhon ylimää-
räisiä korttipakkoja hintaan 2 euroa/pakka. 

5. Keskusteltiin kerhon palkintojen jaosta. Alustavasti suunniteltiin, että palkintojen arvo las-
kee heinäkuusta lähtien, mutta palkintojärjestelmää tarkastellaan vielä lähemmin eri ko-
kouksessa. 

6. Päätettiin, että uusia kurssilaisia peluutetaan toukokuussa keskiviikkoiltaisin klo: 18-21, jotta heidän 
on helpompi päästä peliin mukaan jatkossa. Päätettiin, että he saavat pelata ensimmäisen vuoden 
puoleen hintaan. 

7. Päätettiin, että kuukauden ensimmäisenä tiistaina pelataan IMP-kisa mahdollisuuksien mu-
kaan. Myös joukkuekilpailua pohditaan uudelleen syksyllä. 

8. Kokous päätettiin klo: 18.00 

Markku Riuttala Pirjo Nordström 
Puheenjohtaja Sihteeri 
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16.6.2009 
 
 
Aika: 16.6.2009 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkatila 
Läsnä: Markku Riuttala, Pekka Aarne, Mikko Rahi ja Pirjo Nordström 

HALLITUKSEN KOKOUS 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo: 17.30. 

2. Keskusteltiin kerhon pelitavaroiden vakuuttamisesta. Vakuutusyhtiö Fennian tarjous on 103 euroa 
vuodessa, omavastuu 400 euroa. Päätettiin, että tarjouspyyntöjä pyydetään myös muista yhtiöistä ja  
asiaan palataan kesän jälkeen. 

3. Päätettiin, että Bridge-Mate — laitteita ostetaan 2 kpl syksyllä lisää kerhoiltojen suuren osal-
listumismäärän vuoksi. Erkki Rahi hoitaa asian. 

4. Keskusteltiin kerhon palkinnoista sekä voittopisteistä. Päätettiin, että Mikko Rahi laatii uuden ver-
sion palkintojärjestelmästä ja se otetaan käyttöön heinäkuun alusta lähtien. Ohessa liite uudesta eh-
dotuksesta. 

5. Päätettiin, että uudet kerholaiset saavat pelata kesäajan ilmaiseksi ja syksyllä tehdään uusi katsaus 
asiaan. 

6. Keskusteltiin ensi kevään "Ralli-kisoista" kisapaikkana Pori. Päätettiin, että Markku Riuttala hoitaa 
asiaa, toimii myös lehti-ilmoituksien laatijana kattaen myös tämän syksyn MP-kisa-ilmoituksen. 

7. Päätettiin, että peli-iltojen sakkominuutit ja rangaistukset pysyvät entisellään. 

8. Päätettiin, että syksyllä järjestetään taas IMP-kisoja n. kerran kuukaudessa. Mikko Rahi laatii 
tiedotteen. 

9. Pohdittiin, jatketaanko harjoituspeli-iltoja uusille kerholaisille syksyllä. 

10.Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 18.00. 
 
 
 

Puheenjohtaja Markku Riuttala      Sihteeri Pirjo Nordström 
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11.8.2009 
 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 11.08.2009 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Pekka Aarne, Pirjo Nordström sekä hallituksen ulkopuolelta Erkki 
Rahi 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen 17.30. 

2. Keskusteltiin Mikko Rahin tekemästä uudesta palkintoehdotuksesta. Päätettiin ottaa käyttöön vaih-
toehdoista "oikean puoleinen malli", josta tässä kokousmuistiossa liite 1. Päätettiin myös, että vain 
maksavat pelaajat lasketaan palkintoperusteisiin. 

3. Keskusteltiin, että Erkki Rahi järjestää tarvittaessa uusille kurssilaisille syksyllä bridgen 
kertauskurssin. 

4. Keskusteltiin syyskuun MP-kisoista 11-13.9 ja Erkki Rahi on varannut paikan Pripolista. 

5. Päätettiin, että uusia BridgeMate-laitteita tilataankin kahden sijasta kolme. Erkki Rahi lupasi 
hoitaa tilausasian syksyllä. 

6. Keskusteltiin jälleen IMP-kilpailuista kerhon tiistai-illoissa, miten niitä jatkossa ehkä pela-
taan. 

7. Päätettiin, että sihteeri lähettää hallituksen jäsenille kokouksen pöytäkirjan sähköpostitse, 
vaikka paperiversio laitetaan jatkossakin kerhotiloissa sijaitsevaan kansioon. 

8. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17.55 
 
 
Puheenjohtaja         Sihteeri 
Markku Riuttala         Pirjo Nordström 
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29.9.2009 
 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 29.09.2009 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkahuone 3krs 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Pekka Aarne, Pirjo Nordström ja Mikko Rahi 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen 17.40. 

2. Keskusteltiin Aulis Saarisen tekemästä ehdotuksesta koskien IMP-kilpailuja Porin Bridge-ker-
hossa. (Liite 1) 

− Hallitus päätti, että ehdotusta ei oteta käyttöön vielä. 
− Kuukauden ensimmäisenä tiistaina pelataan Imp-kilpailu, mikäli tasapöydät ja jos 

on "huili"-pöytä, kokeillaan Rally kilpailua. 
− Mikko Rahi lupasi selvittää Rallyn laskentaperusteita sekä sen mahdollisuutta 

saada koneelle. 

3. Päätettiin, että seuraavat kilpailut mitkä järjestetään Porissa, osallistumismaksu on suurempi kuin 
ennen. Maksun suuruudesta päätetään myöhemmin. 

4. Keskusteltiin tulevista pikkujouluista Pripolissa 28.11.09. 

− Päätettiin, että kaikki osallistujat maksavat osallistumismaksun, koska pikkujouluiltaan 
kuuluu ruokailu. 

− Kilpailijat, jotka pelaavat kerhossa epäsäännöllisemmin, noudatetaan viimevuotista 
maksunperintäsysteemiä. 

5. Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.00. 
 
Puheenjohtaja Sihteeri 
Markku Riuttala Pirjo Nordström 
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Liite 1 
 
Ehdotus IMP-kilpailujen järjestämiseksi Porin Bridgekerhossa. 

Pelataan kuukauden ensimmäisenä tiistaina saman aikaisesti parikilpailu ja joukkuekilpailu samoin, moniste-
tuin jaoin. Pelaajat voivat valita, kumpaa pelimuotoa haluavat pelata, mutta joukkuekilpailuun osallistujille 
on alla esitetty karsinta. 

Normaali parikilpailu: 
Parikilpailuun nykyisellä pelaajamäärällä saadaan 5-9 pöydän kerhon normaali kilpailu, jossa tulokset voi-
daan vaihtoehtoisesti laskea IMP- tai ottelupisteinä. Muuten parikilpailu pelataan kerhon tavan mukaan 
koskien palkintoja, kerho- ja voittopisteitä. 

Kolmen pöydän joukkuekilpailu: 
Parin kerhopisteet lasketaan yhteen. Kolme kerhopisteissä ylinnä olevaa paria valitsevat muista joukkuepe-
liin halukkaista pelaajista joukkueeseensa toisen parin, ensin kolmantena oleva, sitten toinen ja viimeksi ker-
hopisteissä johtava pari. 
Pelataan kolme 10 jaon ottelua (samat kuin parikilpailussakin). Viimeiseksi jäänyt joukkue putoaa pois jaon ka-
ranteerissa kahden seuraavan kuukauden joukkuekilpailusta, vaikka olisi kerhopisteissä ensimmäisenäkin ja ti-
lalle nousee seuraavana oleva pari. 
Voittajajoukkue palkitaan pelimaksun suuruisella palkinnolla ja 3 pöydän kilpailusta kertyneillä voittopis-
teillä eli 3 vp:llä pelaajaa kohti. Kerhopisteitä jaetaan viimeiselle joukkueelle yksi jokaisella pelaajalle, 
toiseksi sijoittuneille 3 ja voittajille 5 kerhopistettä. 

Yhdeksän (ja 12) pöydän joukkuekilpailu: 
Pelataan kolmen pöydän joukkuekilpailun lisäksi kaksi muuta kolmen pöydän joukkuekilpailua samojen kritee-
rien mukaan. 12 pöydän joukkuekilpailussa pelataan yhteensä neljä joukkuekilpailua samaan aikaan. Kaksi sar-
jaa monistettuja jakoja riittänee. Ellei, kerho hankkineen lisää prikkoja. 
 
Harjavalta 8.9.2009 
 
Aulis Saarinen 
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20.10.2009 
 
PORIN BRIDGEKERHO 
 
Hallituksen kokous 
Aika: 20.10.2009 
Paikka: Porin tekniikkaopisto, luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Pekka Aarne, Mikko Rahi ja Pirjo Nordström 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen klo: 17.40 

2. Kokouksessa keskusteltiin 28.11.09 pidettävien Bridge-kerhon pikkujoulun osallistumismaksun suu-
ruudesta koskien kerhon jäseniä ja ei jäseniä. 

− Päätettiin, että kaikilta pikkujoulujuhlaan osallistuvilta Porin Bridge-kerhon jäseniltä peritään 
10 euron osallistumismaksu. Tähän hintaan saavat myös osallistua peli-illoissa usein pelaavat 
Maija-Liisa ja Martti Toivonen, Matti Mäenpää sekä Heikki Nieminen. 
− Muilta, jotka eivät ole kerhon jäseniä, peritään maksu seuraavasti: 

pelannut yli 10 kertaa - 15 euroa 
pelannut 6-10 kertaa    - 20 euroa 
enintään 5 kertaa - maksaa koko summan 
(vuonna 2009) 

3. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 18.00 
 
 
Markku Riuttala Pirjo Nordström 
Puheenjohtaja Sihteeri 
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12.1.2010 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 

Aika: 12.01.2010 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Mikko Rahi ja Pekka Aarne 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen 17.30. 

2. Päätettiin, että vuosikokous pidetään tiistaina 16.2.2010 alkaen klo 17.30. Kerho tarjoaa osallis-
tujille pullakahvit. 

3. Päätettiin pyytää Erkki Rahia lähettämään kokouskutsu sähköpostitse kaikille jäsenille, joiden säh-
köpostiosoite on tiedossa. Mikko Rahi välittää tiedon Erkille. Lopuille jäsenille kutsu lähetetään 
postitse, Pekka Aarne hoitaa asian tammikuun loppuun mennessä. 

4. Keskusteltiin mahdollisuudesta pelata tiistaipelien lisäksi joukkuekisaa seuraavilla periaat-
teilla: 

− Vähintään 6 joukkuetta pitää koota 
− Nimetään 5-6 pelaajaa joukkuetta kohti 
− Pelaajille määritellään tasoitus (Markku Riuttala selvittää vastaavan käytännön Tampe-

reella) 
− Pelataan 1 kierros kuukaudessa, aloitus helmikuussa 

Lopullinen toteutustapa, pelipäivät, pelimaksut, palkinnot jne. päätetään myöhemmin. Aulis Saari-
selta pitää varmistaa, että pelitapa sopii Scorebridge-tuloslaskentaohjelmaan. 

5. Päätettiin pyytää Kimmo Jokivuorta lisäämään kerhon kotisivuille kaksi uutta sivua otsikoilla 'Jouk-
kuekilpailun tulokset' ja 'Muita tuloksia'. Näin kerhon tiistaikilpailusivulle merkitään vain tiistaipe-
lien tulokset. Sivua 'Muita tuloksia' voi käyttää muiden epävirallisempien kisojen tulospalveluun. 
Päätöksestä toimitetaan tieto Aulis Saariselle. 

6. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17.55 

Puheenjohtaja Sihteeri 
Markku Riuttala Pekka Aarne 
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4.5.2010 
 
PORIN BRIDGEKERHO 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
Pöytäkirja 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulu, Porin Tekniikkaopisto 
Aika: 04.05.2010 
Läsnä: Esa Halminen, Markku Riuttala, Pekka Aarne, Pirjo Nordström, Mikko Rahi sekä hallituksen varajäsen 
Ritva Peltomaa 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.30. 

2. Kokouksessa päätettiin, että lokakuussa pelattavat MP-kisat pelataan viikonloppuna 8-10.10.2010 
perjantaista sunnuntaihin. Pelipaikka on Pripoli. Erkki Rahi on varannut paikan. 

3. Kuultiin, että SM parikilpailun piirikarsintoja on tarjottu pelattavaksi Porissa ensi syksynä. Päätettiin, 
että kisat pelataan Porissa 18.9. Erkki Rahi kysyy Pripolia pelipaikaksi ja piirivalvoja huolehtii kisojen 
tiedottamisesta muille kerhoille. 

4. Päätettiin, että Porin kerhon perinteinen pikkujoulu on 27.11, mikäli Pripoli on vapaa silloin. Erkki Rahi 
hoitaa paikan varauksen ja Markku Riuttala tiedottamisen, kun pelipäivä varmistuu. 

5. Keskusteltiin Bridge Rally -kilpailun järjestämisestä Porissa. Suomen Bridgeliiton johtaja on 
antanut luvan järjestää kisat vuonna 2011. Asiaan palataan vielä myöhemmin hallituksen ko-
kouksissa. 

6. Päätettiin, että seuraavat Bridge-kurssit aloittelijoille järjestetään tammikuussa 2011. Asiaa käsitel-
lään vielä syksyllä hallituksen kokouksessa. 

7. Kokouksessa tiedotettiin, että tulevissa MP-kilpailuissa ei saa pelata, jos ei ole Suomen Bridgeliiton jä-
sen. Kerhon jäsenmaksun maksanut kuuluu Suomen Bridgeliittoon. Asiasta tiedotetaan kerhoilloissa pa-
laaville henkilöille. 

8. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo:18.00.  
 

 
 
Markku Riuttala          Pirjo Nordström 
kokouksen puheenjohtaja       kokouksen sihteeri 
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19.10.2010 
PORIN BRIDGEKERHO 
 
HALLITUKSEN KOKOUS  
Pöytäkirja 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulu, Porin Tekniikkaopisto  
Aika: 19.10.2010 
Läsnä: Esa Halminen, Markku Riuttala, Pekka Aarne, Pirjo Nordström ja Mikko Rahi. 
 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.20. 
 

2. Kokouksessa käsiteltiin Aulis Saarisen ehdotusta Porin bridge-kerhon peli-iltojen sakkokäytäntöön. 
Päätettiin ottaa sakkokäytäntö käyttöön. Pöytäkirjan ohessa on Liite 1, josta käy ilmi hallituksen hy-
väksymä sakkokäytäntö. 

 
3. Keskusteltiin jälleen uudesta pelipaikasta. Nykyisessä paikassa saadaan vielä pelata, mutta jos tilan 

käyttö evätään, tulisi olla varasuunnitelma. Kaikki miettivät, missä olisi yhtenäinen ja tarpeeksi iso 
tila. 

 
4. Päätettiin, että kerhon pikkujouluateria Pripolissa 20.11 on menu nro 1. Sieltä tuli viisi erilaista vaih-

toehto-ehdotusta. Ruokakulujen kattamiseksi peritään maksu seuraavasti: kerhon jäsenet pelimak-
suna 10 euroa. 15 euroa, jos henkilö on pelannut vuoden aikana kerhoilloissa yli 10 kertaa. Jos hen-
kilö on pelannut vuoden aikana kerhoilloissa 6-10 kertaa, maksu on 20 euroa. Aterian hinta '32350, 
jos henkilö on pelannut vuoden aikana kerhoilloissa 0-5 kertaa. Pikkujouluun on sitova ilmoittautu-
minen 2 viikkoa aikaisemmin Aulikselle. 

 
5. Keskusteltiin uuden bridgekurssin järjestämisestä aloittelijoille, mutta asia jätettiin vielä hautumaan. 

Esa selvittää, onko kurssille kiinnostusta esiin. työväen opiston taholta ja koska? 
 

6. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo:18.00. 
 
Markku Riuttala Pirjo Nordström 
kokouksen puheenjohtaja kokouksen sihteeri 
 
Liite 1 
Koska merkintä väärällä puolella vaikuttaa runsaasti vääristävältä, sovittiin, että teen ehdotuksen korjausta-
vaksi. 
 
Mikäli pelipaikalla ei tehdä korjauslipuketta, korjataan väärälle puolelle tehty merkintä, mikäli se huomataan. Mo-
lemmille syyllisille 2 pelipisteen rangaistus. 
 
Mikäli pelaajien havaitaan selvästi sotkeneen jaon, se selvitetään. 2 pelipisteen rangaistus molemmille sotkun pa-
reille. 
 
Pelipaikalla luettujen tulosten jälkeen ei tuloksiin muita korjauksia tehdä. 
 
Erityisesti huomioitava, että väärää tikkimäärää ei peli-illan jälkeen korjata. Se pitää huomioida tuloksia hy-
väksyttäessä. Esim. 1 tikki 11 tikin sijasta on niin räikeä virhe, että sen pitää nähdä tulosta hyväksyttäessä. 
Mikäli ollaan epävarmoja merkitystä tuloksesta, tehdään korjauslipuke. 
 
Hitaasta pelistä kahden huomautuksen jälkeen rangaistus 2 pelipistettä / täysi minuutti. Huomautus annetaan 
peliajan (16 min = 8 minuuttia / jako) ylittämisestä täydellä minuutilla. 
 
Korostetaan pelaajille, että mikäli illan kuluessa syntyy*/vähäinenkin /* epäilys väärästä merkinnästä, on 
aina tehtävä korjauslappu. 

T. Erkki 
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25.1.2011 
 
PORIN BRIDGEKERHO  
 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
Aika:25.1.2011 klo: 17.30 
Paikka: Porin Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Pekka Aarne ja Pirjo Nordström 
 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen. 
 

2. Päätettiin, että kerhon vuosikokous pidetään tiistaina 22.2.2011 alkaen klo: 17.30. 
 

3. Kerho tarjoaa osallistujille pullakahvit. 
 

4. Päätettiin, että Pekka Aarne lähettää kokouskutsun sähköpostitse kaikille kerhon jäsenille, joiden sähköposti-
osoite on tiedossa. Lopuille jäsenille kutsu lähetetään postitse. 

 
5. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 17.50. 

 Puheenjohtaja Sihteeri 
 Markku Riuttala Pirjo Nordström 
 
 

15.3.2011 
PORIN BRIDGEKERHO 
HALLITUKSEN KOKOUS  
 
Pöytäkirja 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulu, Porin Tekniikkaopisto  
Aika: 15.03.2011 
Läsnä: Esa Halminen, Markku Riuttala, Pekka Aarne ja Pirjo Nordström 
 

1. Kokouksen avasi puheenjohtaja Markku Riuttala klo: 17.40. 

2. Valittiin kerhon toimikunta: varapuheenjohtaja Esa Halminen, rahastonhoitaja Pekka Aarne sekä 
sihteeri Pirjo Nordström. 

3. Kokouksessa päätettiin, että syksyllä pelattavien MP-kisojen (7-9.10) pelipaikka on Pripoli. Erkki 
Rahi varaa paikan. 

4. Päätettiin, että Porin kerhon perinteinen pikkujoulu on lauantaina 26.11 ja pelipaikka Pripoli. Erkki Rahi 
hoitaa paikan varauksen ja Markku Riuttala tiedottamisen. 

5. Päätettiin, että seuraava Bridge-kurssi aloittelijoille järjestetään syksyllä 2011. Esa Halminen selvittää, 
onko kurssin järjestäminen Työväenopiston tiloissa mahdollista. Kurssin vetäjänä toimii Erkki Rahi ja 
0lli Kuosmanen on varalla, mikäli Erkki on estynyt. 

6. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo:18.00. 
 

 
Markku Riuttala                       Pirjo Nordström 
kokouksen puheenjohtaja   kokouksen sihteeri 
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23.8.2011 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 23.08.2011 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Pirjo Nordström ja Pekka Aarne 
 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen.17.40. 
 

2. Keskusteltiin syyskuun 19 päivä alkavasta Bridge-kurssista, joka pidetään Porin seudun kansalaisopiston ti-
loissa maanantaisin..Päätettiin, että kurssia mainostetaan viemällä eri pisteisiin ilmoituksia kurssista, mutta ei 
käytetä minkäänlaista maksullista mainontaa. 

 
3. Porissa 7-9.l0 pidettävien MP-kilpailujen kisapaikaksi on varattu Pripoli ja päätettiin, että Markku Riuttala 

laittaa seuraavaan Bridge-lehteen kisoista ilmoituksen. 
 

4. Kerhon pikkujoulut pidetään myös Pripolissa, lauantaina 26.11, ja siellä tarjottava ruoka päätetään myöhem-
min. 

 
5. Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.00 

 
Puheenjohtaja Sihteeri 
Markku Riuttala Pirjo Nordström 

 
 

4.10.2011 
PORIN BRIDGEKEHO  
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
Aika: 04.10.2011 klo: 17.30 
Paikka: Porin Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Pekka Aarne, Esa Halminen, Mikko Rahi ja Pirjo Nordström 
 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen klo: 17.30 
 

2. Päätettiin, että. Porissa pidettävien kerhon MP-kilpailujen siirtyessä Tekniikkaopiston tiloihin seuraavana vii-
konloppuna, käytännön järjestelyt hoidetaan seuraavanlaisesti: 

 
 Esa Halminen ottaa päävastuun kerhon avaimista, koska osallistuu kaikkina kolmena päivänä kisoi-

hin. Lauantaina myös Mikko Rahi toimii avainvastaavana, kun Amican ruokala toisessa rakennuk-
sessa antaa mahdollisuuden ruokailuun kisojen aikana päivällä. 

 Mikko järjestää tienvarteen kylttejä, jotka ohjaavat pelaajia oikeaan pelipaikkaan pelipaikan vaihdut-
tua Pripolista koulun tiloihin. 

 Pirjo Nordström järjestää koululle joitakin siivoustarvikkeita, mm. roskasäkkejä, we- ja talouspaperia 
sekä siivousliinoja, että voimme siivota kisojen jälkeen paikat kuntoon kisojen päätyttyä. 

 Esa järjestää pihalle myös tuhkakuppeja, jotta ympäristö pysyy siistinä. 
 Kerhon jäsen Leila Setälä on luvannut järjestää. pienen Buffetin, jotta tarjolla on kahvia, mehua ja 

pikkupurtavaa kaikille pelaajille pelipäivien aikana. 
 

3. Päätettiin selvittää, missä kerho voisi pitää marraskuussa pidettävät pikkujoulut. Kerhon jäsen Veikko Kontunen 
selvittää mahdollisuutta pitää ne Liisanpuiston tiloissa. 

 
4. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 18.00 

 
Puheenjohtaja Sihteeri 
Markku Riuttala Pirjo Nordström 
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11.10.2011 
 

PORIN BRIDGEKEJHO  
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
Aika: 11.10.2011 klo: 17.40 
Paikka: Porin Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Pekka Aarne, Esa Halminen ja Pirjo Nordström 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen klo: 17.40 

2. Keskusteltiin pikkujouluista. Veikko Kontunen otti selvää mahdollisuudesta pitää pikkujoulut Liisan-
puistossa, mutta heille ei käynyt lauantai 26.11. Esa Halminen on kysynyt tarjousta Ulvilan Grankul-
lasta. Tarjous sisältää sekä tilavuokran 250 euroa että ruuan n. 40 euroa henkilö. Päätettiin, että ker-
hon jäsenet maksavat ruuasta. 10 euroa ja loput otetaan kerhon tililtä. Tilan vuokrasta. Esa yrittää 
vielä tinkiä. 

3. Keskusteltiin, haetaanko ensi vuoden MP-kisojen yhteyteen mahdollisuutta pelata Rally kilpailut. 
Markku ottaa asiasta selvää tämän kuun loppuun mennessä ja anoo sitä. 

4. Todettiin, että viime viikonlopun MP-kilpailut olivat menestykselliset ja osanottajia oli paljon. 
Vaikka Amican kanssa sovittu lauantairuokailu ei toteutunutkaan sovitulla tavalla, tiloihin jär-
jestetty Buffet onnistui hyvin. 

5. Puheenjohtaja päätti kokouksen k10:18.00 
 
 
Puheenjohtaja Sihteeri 
Markku Riuttala Pirjo Nordström 
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25.10.2011 
 

PORIN BRIDGEKERHO 
 
HALLITUKSEN YLIMÄÄRÄINEN KOKOUS 
Pöytäkirja 
Aika: 25.10.2011 
Paikka: Porin Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Pekka Aarne, Mikko Rahi ja Pirjo Nordström 
 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen k10:17.40 
 

2. Päätettiin hankkia kerholle uusi kannettava tietokone vanhan tilalle. 
 
 

3. Päätettiin, että ensi vuonna pelataan Porissa MP-kisat 5-7.10.2012, kuten Suomen Bridgeliitto on 
alustavasti kilpailukalenterissaan ilmoittanut. Koska Pori ei saanut Rally-kisoja kilpailujen yhtey-
teen, pelataan Mp mixed-parikilpailu, MP-parikilpailu sekä MP joukkuekilpailu. 

 
4. Päätettiin, että Porin kerho osallistuu valtakunnallisiin simultaani-kisoihin tapauskohtaisesti. 

 
 

5. Päätettiin pitää kerhon pikkujoulut Ulvilan Grankullassa. Tilavuokran ja ruokakulujen kattamiseksi 
peritään osallistujilta maksu samalla periaatteella kuin viime vuonna (kts. pöytäkirja 19.10.2010, 
kohta 4). 

 
6. Päätettiin, että kun kerhoillassa on tasan 11 pöytää, valitaan pelimuodoksi Mitchell (kahden suunnan 

peli) ja 33 jakoa. Myös kerhopisteet lasketaan" kahden erillisen kilpailun" mukaan. Jos pöytiä on alle 
11 tai yli 11, pelataan jakoja 28 tai 30 ja kerhopisteet lasketaan entiseen tapaan- 

 
 

7. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 18.00 
 
 

Puheenjohtaja         Sihteeri 
Markku Riuttala         Pirjo Nordström 
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7.2.2012 
PORIN BRIDGEKERHO 
 
JOHTOKUNNAN KOKOUS 
 
Aika: 07.02.2012 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Pekka Aarne ja Pirjo Nordström 
 
 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo: 17.30 
 

2. Päätettiin, että kerhon vuosikokous pidetään 21.02 alkaen klo: 17.30. Kerho tarjoaa osallistujille pul-
lakahvit. 

 
3. Päätettiin, että kokouskutsu lähetetään sähköpostitse kaikille jäsenille, joiden sähköpostiosoite on 

tiedossa. Lopuille jäsenille kutsu lähetetään postitse, Pekka Aarne hoitaa asian. 
 

4. Keskusteltiin tämän vuoden budjetista ja päätettiin toimia samoilla linjoilla kuin viime vuonnakin. 
 

5. Keskusteltiin mahdollisesta kesäretkestä bridge-pelin merkeissä jonnekin Porin ulkopuolelle. Asiaan 
palataan keväämmällä. 

 
6. Päätettiin, että kerho osallistuu Suomen Bridgeliiton järjestämään talvisimultaanikisaan, mutta jokai-

seen kilpailuun ilmoittaudutaan erikseen. 
 

7. Päätettiin, että Aulis Saarinen ottaa jatkossa vastaan kerholle osoitetun sähköpostin. 
 

8. Keskusteltiin mestaripisteistä ja niihin liittyvistä ansiomerkeistä. Päätettiin pyytää Aulista selvittä-
mään kerhon jäsenten henkilökohtaiset pisteet. 

 
9. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo: 17.50 

 
 
Puheenjohtaja           Sihteeri 
Markku Riuttala           Pirjo Nordström 
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15.5.2012 
PORIN BRIDGEKERHO RY 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 15.5.2012 
Paikka: Porin Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Pekka Aarne, Esa Halminen ja Pirjo Nordström 
 
 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen klo 17.30 
 

2. Keskusteltiin syksyn MP-kisoista ja mietittiin mahdollisia pelipaikkoja nykyisen pelipaikan tilalle. 
 

3. Päätettiin, että suunniteltu kesäretki järjestetään lauantaina 16.6. Esa lupasi ottaa selvää, onko Villa 
Tallbo Raumalla vapaana kyseisen päivänä. 

 
4. Päätettiin, että kesäretkelle järjestetään linja-autokuljetus ja tapahtuman kokonaiskustannukset ote-

taan kerhon tililtä. 
 

5. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.50 
 

 
Puheenjohtaja          Sihteeri 
Markku Riuttala          Pirjo Nordström 
 
 
 

7.8.2012 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 07.08.2012 
Paikka: Tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Mikko Rahi ja Pekka Aarne 
 
 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen 17.30. 
 

2. Keskusteltiin kerhon MP-kilpailujen pitopaikasta. Tarjous on saatu Ravintola Sofiasta (liite 1) ja Po-
rin Suomalaiselta Klubilla (liite 2). Päätettiin valita Porin Suomalaisen Klubin tarjous Klubin hyväk-
symin tarkennuksin, jotka on lisätty liitteeseen 2 punaisella. Pekka Aarne vahvistaa varauksen Klu-
bille ja ilmoittaa Sofialle päätöksen. Markku Riuttala ilmoittaa pelipaikan Bridgeliittoon. 

 
3. Keskusteltiin näytöskilpailun järjestämisestä Cafe Antonissa syyskuussa. Tarkoitus olisi tuoda peliä 

tutuksi. Päätettiin, että tapahtuma järjestetään ja Esa Halminen sopii Cafe Antonin kanssa kilpailun 
järjestelyistä ja ajankohdasta. 

 
4. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17.55 

 
 
 
Puheenjohtaja          Sihteeri 
Markku Riuttala          Pekka Aarne 
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25.9.2012 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 25.9.2012 klo: 17.40-18.00 
Paikka: Porin tekniikkaopiston luokkahuone 
Läsnä: Esa Halminen, Pekka Aarne, Mikko Rahi ja Pirjo Nordström 
Poissa: Puheenjohtaja Markku Riuttala 
 

1. Varapuheenjohtaja Esa Halminen avasi kokouksen klo:17.40 
 

2. Päätettiin pitää kerhon pikkujoulu Suomalaisen klubin Talli-rakennuksessa 17.11. klo: 15.00 alkaen. Klubin moka-
tarjouksista valittiin Menu 2. Kilpailumaksuksi päätettiin 10 euroa per pelaaja kerhon jäseniltä. Muilta osallistujilta 
maksu peritään viime vuotisen kaavan mukaan, mihin vaikuttavat mm. peliaktiivisuus kerholla. 

 
3. Keskusteltiin Porin MP-kisoista lokakuussa, jotka ovatkin aiemmista suunnitelmista poiketen 3-päiväiset, eli 5-

7.10. Kisat pelataan Suomalaisen klubin Talli-rakennuksessa. Porin Bridgekerhon kotisivuille ja Suomen Bridgelii-
ton sivuille on tehty lisäys asiasta. 

 
4. Suunniteltiin, että vuonna 2013 alussa järjestetään seuraava bridgekurssi. Esa Halminen ottaa yhteyttä Porin seudun 

kansalaisopistoon ja sopii asiasta. 
 

5. Varapuheenjohtaja päätti kokouksen klo:18.00 
 
Varapuheenjohtaja          Sihteeri 
Esa Halminen           Pirjo Nordström 
 
 

8.1.2013 
PORIN BRIDGEKERHO RY 
 
Hallituksen kokous 
Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikön luokkahuone 
Aika: 8.1.2013 Klo: 17:40-18:00 
Läsnä: Markku Riuttala, Esa Halminen, Mikko Rahi, Pekka Aarne, Pirjo Nordström. 
 

1. Puheenjohtaja Markku Riuttala avasi kokouksen ja totesi sen lailliseksi klo: 17:40. 
 

2. Päätettiin, että kerholla pelataan keväällä Simultan-sarja. Pelimaksuksi päätettiin 6 euroa per osallistuva pe-
laaja. Osa pelimaksuista tilitetään Suomen Bridgeliitolle ohjeiden mukaan. 

 
3. Päätettiin, että kevätvuosikokous pidetään 26.2.2013. 

 
4. Markku Riuttala ilmoitti haluavansa jättää kerhon puheenjohtajuuden. Päätettiin, että hallituksen ehdokas pu-

heenjohtajaksi on Mikko Rahi. 
 

5. Keskusteltiin Suomen Bridgeliiton jäsenmaksusta, mikä on tällä hetkellä 35 euroa/vuosi, sisältäen osallistu-
misoikeuden MP-kilpailuihin sekä Bridge lehden. Pohdittiin vaihtoehtoisia maksuja sellaisille pelaajille, jotka 
eivät halua olla SBL:n jäseniä, mutta haluavat pelata kerhoilloissa. 

 
6. Päätettiin mainostaa tulevaa bridge-kurssia Satakunnan Kansassa. Lehteen tulisi yksi iso ja kaksi pienempää 

ilmoitusta kurssia edeltävällä viikolla. 
 

7. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:00. 
 
 
Puheenjohtaja          Sihteeri 
Maku Riuttala          Pirjo Nordström 
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26.3.2013 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
Hallituksen kokous 
Aika: 26.3.2013 
Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Mikko Rahi, Pekka Aarne, Pirjo Nordstrom, Esa Halminen ja Irja Puusniekka 
 

1. Kokouksen avaus 
Hallituksen puheenjohtaja Mikko Rahi avaa kokouksen klo 17.30 

 
2. Organisoituminen 

Valitaan kokouksen sihteeriksi Pirjo Nordstrom.  
Valitaan kerhon varapuheenjohtajaksi Esa Halminen ja rahastonhoitajaksi Pekka Aarne. Varara-
hastonhoitajaksi valitaan Irja Puusniekka. 
Päätettiin, että Kimmo Jokivuori hoitaa tiedottamiseen liittyvät asiat Porin bridgekerhon nettisi-
vujen kautta ja että Aulis Saarinen toimii yhdyshenkilönä Suomen bridgeliittoon. Varayhdys-
henkilöksi valittiin Erkki Rahi. 
Päätettiin, että kilpailunjohtajana toimiva Aulis Saarinen, joka hoitaa kerhoillassa pelattavat jaot 
sekä tuloslaskennan, ei tarvitse maksaa tiistai-illan pelimaksua ja Suomen bridgeliiton järjestä-
mästä simultaanikilpailusta hän maksaa vain liiton osuuden. Porin kerho maksaa hänelle myös 
nettimaksun 12,20 /kk. 
Peli-illan kahvituksesta vastaava Anne Tallgren saa myös 50% alennusta pelimaksusta. 

 
3. Päätettiin, että pelaajien sähköpostiosoitteita ei ilmoiteta Suomen bridgeliittoon. Tämän tiedon vie 

liittoon Mikko Rahi. 
 

4. Keskusteltiin tammikuussa alkaneesta bridgen alkeiskurssista. Mikko selvittää, voiko kurssia ve-
tää aina toukokuun loppuun asti, jonka jälkeen kurssilaisia peluutettaisiin kesällä esim. maanan-
tai-iltaisin kerholla omien pelaajien avulla muutaman tunnin ajan. Keskusteltiin myös mahdolli-
sesta jatkokurssin järjestämisestä syksyllä. 

 
5. Päätettiin, että Erkki Rahilla on valtuudet tilata peli-illoissa tarvittavia materiaaleja (esim. pelikortit) 

ja näistä laskun hän toimittaa Pekka Aarnelle. 
 

6. Päätettiin, että IMP-kisat yritetään pelata kuukauden ensimmäisenä tiistaina. 
 

7. Päätettiin, että seuraavassa kokouksessa pohditaan kerhon rahapalkintojakosysteemiä ja vaihto-
ehtoja sille. 

 
8. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 

 
 
 
Puheenjohtaja Mikko Rahi      Sihteeri Pirjo Nordström 
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25.6.2013 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY 
 
Hallituksen kokous 
Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Aika: 25.6.2013 
Läsnä: Esa Halminen, Pekka Aarne, Pirjo Nordström, Irja Puusniekka ja hallituksen varajäsen Kirsti Syrjä-
nen 
Poissa: Hallituksen puheenjohtaja Mikko Rahi 
 

1. Hallituksen varapuheenjohtaja Esa Halminen avasi kokouksen klo: 17.30. 
 

2. Päätettiin, että kausikisan palkintojärjestelmä muutetaan niin, että palkinnoksi annetaan 1.7 alkaen 
vapaa peli kierroksia. 

 
3. Päätettiin, että syksyn MP-kisat pidetään Suomalaisella Klubilla, mikäli se on vapaana. Pekka tiedus-

telee sen asian ja Mikko selvittää kilpailuun liittyvät muut asiat, kuten kilpailujohtajan yms. 
 

4. Keskusteltiin lounaisliigasta ja päätettiin, että Mikko ottaa aiheesta lisää selvää ennen päätöstä ker-
hon osallistumisesta siihen. 

 
5. Päätettiin, että syksyllä pidetään bridgen jatkokurssi Porin seudun kansalaisopistossa maanantai-iltai-

sin. Kurssin vetäjinä voisi toimia mm. Mikko Rahi, 0lli Kuosmanen, Esa Halminen. 
 

6. Päätettiin, että pelipaikan varustekaappi siivotaan tämän vuoden aikana ja tarpeettomat tavarat joko 
hävitetään tai annetaan pois. 

 
7. Päätettiin, että kerho voisi tehdä kesäretken pelaamisen merkeissä syyskuun ensimmäisenä viikon-

loppuna, mikäli sopiva pelipaikka löytyy. Irja selvittää tätä asiaa. 
 

8. Todetaan, että kerhon valtuuttamana Erkki Rahi on hankkinut peli-iltoihin uusia bridgeen liittyviä 
tarvikkeita. 

 
9. Varapuheenjohtaja Esa Halminen päätti kokouksen klo: 18.00. 

 
 
Esa Halminen         Pirjo Nordström 
Varapuheenjohtaja        Sihteeri 
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6.8.2013 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY 
 
Hallituksen kokous 
Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Aika: 6.8.2013 
Läsnä: Esa Halminen, Pekka Aarne, Pirjo Nordström ja Mikko Rahi 
 

1. Hallituksen puheenjohtaja Mikko Rahi avasi kokouksen klo 17.30. 
 

2. Todettiin, että syksyn MP-kisat voidaan pitää Suomalaisella Klubilla. Pekka on varannut sen kolmi-
päiväiseen kisaan syyskuun viimeiselle viikonlopulle ja lauantaina sekä sunnuntaina osallistujilla on 
mahdollisuus ostaa kevyt lounasruoka pelipäivän aikana. 

 
3. Mikko selvittää kilpailuun liittyvät muut asiat, kuten kilpailujohtajan yms. 

 
4. Syksyllä pidettävä bridgen jatkokurssi alkaa 2.9. klo 18.45 Porin seudun kansalaisopistossa ja jatkuu maa-

nantai-iltaisin 11.11. saakka. Kurssin vetäjinä toimii mm. Mikko Rahi, 0lli Kuosmanen, Esa Halminen. 
 

5. Kerhon peli-iltojen kahvituksesta vastannut Anne Tallgren on ilmoittanut lopettavansa. Päätettiin ky-
syä tilalle Ritva Peltomaata, joka lupautui tehtävään. Hän saa samat edut kuin Annella oli, eli peli-
iltamaksu on puolet normaalista summasta. 

 
6. Päätettiin, että kerhon pikkujoulut ovat 16.11 Suomalaisella Klubilla. Pekka on varannut paikan ja 

pelit pelataan klo 15-23 välisenä aikana. Kerho maksaa ruokailun samalla systeemillä kuin aiemmin, 
eli peli-iltoihin osallistumisen aktiivisuuden mukaan. 

 
7. Puheenjohtaja Mikko Rahi päätti kokouksen klo 18.00. 

 
 
Mikko Rahi           Pirjo Nordstrom 
Puheenjohtaja          Sihteeri 
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5.11.2013 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
Hallituksen kokous 
Aika: 5.11.2013 klo: 17.30 
Paikka: Porin Bridgekerhon pelitila 
Läsnä: Pekka Aarne, Pirjo Nordström sekä Kyllikki Mannermaa (hallituksen varajäsen) 
 

1. Puheenjohtajan sekä varapuheenjohtajan poissa ollessa Pekka Aarne avaa kokouksen klo: 
17.30 

 
2. Todetaan kokous laillisesti kokoon kutsutuksi 

 
3. MP-kisat vuonna 2014 

Päätettiin pitää MP-kisat ensi vuonna ajalla 26-28.9.2014. Pelipaikka vielä avoin. Kil-
pailun pelimuoto sama kuin tänä syksynä, eli Mixet-parikilpailu, Rally-kisa sekä Imp-
kisa. Mikko Rahi sopii ja anoo Rally-kisan Suomen Bridgeliiton kanssa ja vie asiaa 
eteenpäin. 

 
4. Todettiin, että vuonna 2007 yhdistysrekisteriin rekisteröidyn muutoksen jälkeen yhdistyksen 

virallinen nimi on Porin Bridgekerho ry. Pekka ilmoittaa tiedon Aulikselle, joka toimittaa 
sen kysyjälle eli Suomen Bridgeliitolle. 

 
5. Pikkujoulupalkintojen summat 

Päätettiin palkita pikkujouluissa 16.11 illan voittajapari 2x50 euroa ja kakkospari 2x25 
euroa. Palkintorahat otetaan suoraan Suomalaisella Klubilla pidettävien pikkujoulujen 
osallistumismaksuista. 

 
6. Keskusteltiin joukkuekisasta Pori-Rauma (Harjavalta-Kankaanpää) ja päätettiin, että Mikko 

Rahi selvittää eri kerhojen halukkuutta kyseiseen kisaan sekä miten se mahdollisesti voitai-
siin toteuttaa. 

 
7. Keskusteltiin bridgeristeilystä, jonka Rauman kerho on järjestänyt keväisin. Päätettiin, että Esa Hal-

minen tiedustelee raumalaisilta, haluavatko he vaihteeksi porilaisten osallistuvan risteilyn järjestelyi-
hin. 

 
8. Pekka Aarne päätti kokouksen klo: 18.00 

 
 
Pekka Aarne           Pirjo Nordström 
Hallituksen jäsen         Sihteeri 
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13.1.2014 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 13.1.2014 17:15 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Pirjo Nordström, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa (varajäsen), Erkki 
Rahi (vieras), 011i-Pekka Hinkkanen (vieras 
 

1. Kokouksen avaus 17.15 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
3.1 kokouksen sihteeri  Mikko Johansson 
3.2 pöytäkirjan tarkastajat Pirjo Nordström, Pekka Aarne 
3.3 ääntenlaskijat   Pirjo Nordström, Pekka Aarne 

 
4. Hyväksyttiin kokouksen esityslista 

 
5. Pelipaikka tulevaisuudessa 

SAMK:Ila saadaan pelata nykytiedolla vuosi 2016, poismuutto keväällä 2017. 
 

6. Bridgen perus/jatkokurssi 
o Esa ottaa yhteyttä kansalaisopistoon, varaa ajan ma klo 17:45-20:15. Toissijaiset päivät kes-

kiviikko ja torstai. Kurssin jatkamista keväällä 2016 harkitaan tarpeen mukaan. Pyritään saa-
maan jäseniä mukaan kurssille, jolloin voitaisiin pelata enemmän. 

o Ennen kurssin alkua selvitetään liitolta viimeisin oppimateriaali. Oppimateriaali päätettiin 
tulostaa yhteisvastuullisesti. 

o Pekka tutkii mahdollisuutta hankkia seuralla toinen läppäri opetuskäyttöön (varakoneena pe-
linjohtajalle) 

o Kurssin mainostamiseen täytyy panostaa 
o MJ ottaa yhteyttä liittoon (Hulda) ja tiedottaa kurssista 

 
7. Liiton joukkuekisa 

Piirikarsinta 7.2.2015, Ruohonpääntie 27, Turku. Osallistuminen 60€/joukkue, seura mak-
saa. 
Alustavaa kiinnostusta on (Tallgrenit ainakin). Kysytään seuraavassa peli-illassa (20.1.) kiin-
nostuneita. 
Post meeting note: MJ voi organisoida. 

 
8. Satakunta-kisa 

Pelinjohtaja Saarinen:" Kannatan lämpimästi joukkuekisaa Pori-Rauma-Kankaanpää-
Harjavalta, jossa Pori-Rauma voisi asettaa useampia joukkueita. kisan voisi pelata IMP- 
parikisan sijasta mallilla Rauman joukkis, joka pelattiin ennen Joulua. Vaatii neljällä ja-
ollisen parimäärän." 

 
MJ ottaa yhteyttä Kankaanpäähän ja Raumaan, yritetään sopia pelikertojen lukumäärä ja alustava 
aikataulu. 

 
9. Bridgeliiton Porin kisalle asettama päivämäärä? 

MJ ottaa yhteyttä Kouvolaan ja yritetään vaihtaa päivämääriä keskenään (24.-25.10.) 
Mikäli vaihto ei onnistu, tutkitaan eri vaihtoehtoja. 

 
10. Bridgeristeily 2015 
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Kiinnostusta on, ehdotettu 12.-13.4 tai 19.-20.4. Yritetään toteuttaa samalla konseptilla kuin en-
nenkin. Esa etsii vanhat kirjeenvaihdot. MJ järjestää bussikuljetuksen, Esalle tarjotaan apuja jär-
jestelyissä. Mainitaan peli-illoissa mahdollisuudesta 

 
11. Vuosikokouksen esivalmistelut 

- Toimintakertomus 2014 ja -suunnitelma 2015   (MJ) 
- Tilinpäätös 2014                         freudilaisittain (PA)  
- Budjetti 2015          (PA)  
- Tilinpäätös valmistuu 20.1. mennessä ja toimitetaan toiminnantarkastajille 
- Aulis halukas jatkamaan pelinjohtajana  
Vuosikokouksesta mainittava peli-illoissa 

 
12. Korvausten kompensointi 

Seura korvaa SM-kisoihin / karsintoihin osallistumismaksun 
Kauppilalle hyvitetään vuoden 2014 liian suuri jäsenmaksu vuoden 2015 jäsenmaksuna + peli-
maksuina. 

 
13. Kotisivujen tilanne 

Siirrytään käyttämään bridgeweb palvelua. Ks. esim. http://www.bridgew:ebs.com/kouvolan-
bridgekerho/  
Bridgeweb on jo olemassa Porille (post meeting: Porin linkki ei tällä hetkellä toimi. Ilmei-
sesti 3kk koeaika mennyt, selvitään) 
Nykyinen sopimus päättyy kesällä. 
Kimmo J. toimii uusien sivujen ylläpitäjänä, Aulis, Erkki, 0lli ja Kimmo pistelaskijoina. 

 
14. Arvomerkkien tilaaminen 

MJ ottaa yhteyttä liittoon vuosikokouksen jälkeen. 
 

15. Kokouksen päättäminen 17.59  
 
 
 
Puheenjohtaja       Sihteeri 
Esa Halminen       Mikko Johansson    
 
 
 
 
Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 
Pirjo Nordström       Pekka Aarne 
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4.2.2014 
 
PORIN BRIDGEKERHO RY  
 
Hallituksen kokous 
 
Paikka: Satakunnan ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Aika: 4.2.2014 
Läsnä: Mikko Rahi, Esa Halminen, Pekka Aarne ja Pirjo Nordström 
 
 

1. Puheenjohtaja Mikko Rahi avasi kokouksen klo 17.30 
 

2. Keskusteltiin kevään bridge-risteilystä. Esa on varannut pelitilat Viking Linen Amorella-lai-
vasta 30.3 ja kerää listaa osallistujista. Mikko Johansson järjestää yksityistä linja-auto kulje-
tusta Pori-Turku-Pori. Mikko laatii risteily-ilmoituksen, mikä lähetetään sähköpostin välityk-
sellä kerhon pelaajille sekä raumalaisille ja Kankaanpään pelaajille. 

 
3. Päätettiin, että kerhon vuosikokous on tiistaina 25.2 klo 17.30. Pekka Aarne lähettää kokouskutsun 

kerhon jäsenille sähköpostin välityksellä. 
 

4. Mikko ehdotti osallistumista Suomen Bridgeliiton järjestämään hyväntekeväisyystapahtu-
maan uuden Lastensairaalan tukemiseksi. 
Päätettiin osallistua 300 euron lahjoituksella tempaukseen. 

 
5. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00. 

 
 
Puheenjohtaja Mikko Rahi      Sihteeri Pirjo Nordström 
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1.4.2014 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 01.04.2014 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Pirjo Nordström, Mikko Rahi, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa (varajä-
sen) 
 

1. Kokouksen avaus 17.20 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
3.1 Kokouksen puheenjohtaja  Mikko Rahi 
3.2 kokouksen sihteeri   Mikko Johansson 
3.3 pöytäkirjan tarkastajat  Pirjo Nordström, Pekka Aarne 
3.4 ääntenlaskijat    Pirjo Nordström, Pekka Aarne 

 
4. Hyväksyttiin kokouksen esityslista 

 
5. Toimihenkilöiden valinta 

5.1 varapuheenjohtaja     Esa Halminen 
5.2 sihteeri        Mikko Johansson 
5.3 taloudenhoitaja      Pekka Aarne 
5.4 muut tarvittavat toimihenkilöt  - 

 
6. Nimenkirjoittajat 

Yhdistyksen nimen kirjoittaa hallituksen puheenjohtaja yksin tai varapuheenjohtaja, sihteeri ja rahaston-
hoitaja kaksi yhdessä. 

 
7. Päätetään yhdistyksen pankkitilin käyttöoikeudesta 

Rahastonhoitaja, puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja hyväksyy kuluja. Pankkitilin käyttöoikeus on 
Pekka Aarnella, jota voidaan muuttaa hallituksen päätöksellä tarvittaessa. 

 
8. Hallituksen pöytäkirjat tarkastetaan seuraavassa kokouksessa. 

 
9. Muut esille tulevat asiat 

- Kesäbridge; 
o ehdotettu Luviaa, Ravintola Laitakarin Messi peli- ja ruokapaikkana, Laitakarin Merihelmi ilta-

paikkana (300€/4h) 
o http://www.luvianmerihelmi.fi/  
o http://www.laitakarinmessi.fi/  
o Vaihtoehtoisesti kaikki Merihelmessä, kokous- ja saunatilat 40:lle, voi tulla ahdasta pelipaikko-

jen suhteen. 
o Merihelmi todettiin liian pieneksi, Messissä pelitilat yläkerrassa, joihin kulku hankalaa 
o Ehdottettiin Vuojoen Kartanoa, tutkitaan kustannuksia ja saatavuutta seuraavaan hallituksen ko-

koukseen mennessä 
o Varavaihtoehtona Yyterin Kylpylä 
o Alustava päivämäärä 16.8. 

- Yhdistyksen verkkosivut; 
Miko Rahi tutkii mahdollisuutta siirtyä Bridgewebs-palveluun ja keskustelee asiasta Kimmon 
kanssa. 
 

10  Kokouksen päättäminen 17.53 
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6.5.2014 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 06.05.2014 17:30 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Mikko Johansson 
 

1. Kokouksen avaus 17.30 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
3.1 kokouksen sihteeri  Mikko Johansson 
3.2 pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pekka Aarne 
3.3 ääntenlaskijat   Esa Halminen, Pekka Aarne 

 
4. Hyväksyttiin kokouksen esityslista 

 
5. Kesäbridge 

Kesäbridge järjestetään 16.8.2014 Yyterin kylpylässä. Pekka Aarne pyytää tarkentamaan Yyte-
rin tarjousta sisältämään lounaan ja tilojen lisäksi kahvin, pientä välipalaa (hedelmä tms.) ja ma-
kean kahvileivän. 
Keskusteltiin osallistumismaksusta, mutta päätös siirrettiin seuraavaan kokoukseen. 

 
6. Muut esille tulevat asiat 

6.1 MP-kisat 
Järjestetään 26.-28.9.2014 Porin Suomalaisella Klubilla. Mikko Rahi ottaaa yhteyttä Bridgeliit-
toon, tiedottaa ajasta ja paikasta ja varmistaa kilpailujohtajan. 
6.2 Pikkujoulut 
Jäsenien toiveesta pikkujoulujen ajankohta on hyvä varmistaa ennen juhannusta. Pikkujoulut 
pidetään 15.11.2014 Porin Suomalaisella Klubilla. 

 
7. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17.57 

 
 
Puheenjohtaja          Sihteeri 
Mikko Rahi           Mikko Johansson    
 
 
Pöytäkirjan tarkastaja        Pöytäkirjan tarkastaja 
Pirjo Nordström          Pekka Aarne 
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19.8.2014 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 19.08.2014 17:15 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Pirjo Nordström, Mikko Rahi, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa (varajä-
sen) 
 

1. Kokouksen avaus 17.24 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
3.1 kokouksen sihteeri  Mikko Johansson 
3.2 pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pekka Aarne 
3.3 ääntenlaskijat   Esa Halminen, Pekka Aarne 

 
4. Hyväksyttiin kokouksen esityslista 

 
5. Tapahtumat 

5.1 MP-kisat, Suomalainen Klubi, 26-28.9.2014 
PJ Rahi selvittää liitolta kilpailujohtajan (Kati?) ja varmistaa 
tiedonkulun Bilboon. 

        5.1.1 Maksut. 
Päätettiin sisällyttää lounaan hinta kilpailumaksuun. 
Pekka selvittää vielä kahvituksen hinnat 
Muuten maksut pidetään liiton ehdottamalla tasolla 

               5.2 Pikkujoulut, 15.11.2014  
                                   Pidetään Suomalaisella Klubilla 

6. Kotisivut 
Kimmolle lähetetty vanhat pöytäkirjat ja turvallisuusongelmasta raportoitu. 
PJ Rahi selvittää Kouvolasta kotisivujen uudistuksen työn määrän. 
Vanha sisältö (pöytäkortit jne., jokivuori.net) säilytettävä. 

 
7. Liitolle tilitettävät maksut 

7.1 Junioritoimikunnan EM 2017 Projekti 
PBK lahjoittaa 500€ liitolle EM2017-projektiin, ei nostettuja maksuja tai välitili-
tyksiä. 

7.2 Junioreiden tukisimultaani 
Osallistutaan kahteen korotettuun simultaaniin (liiton osuus, 3€->5€), 
mutta pidetään pelimaksu 6€:ssa. 

 
8. Uusi pelipaikka 

Lounasravintola ideaali, mm. Cafe Hellman Ulvilassa, jonka sijainti olisi sopiva ja kerhon tarvikkeita 
voisi säilyttää yläkerran tiloissa. 
Selvitettävä muidenkin paikkojen osalta valaistus ja pöytien sopivuus. 

 
9. Ensi vuoden kilpailukalenteri 

Anotaan syyskyyn 2015 viimeistä viikonloppua, lauantai Rally-päiväksi. 
PJ Rahi anoo. 

10. Muut esille tulevat asiat  
Bridge-kurssia ehdotettua. Erkki Rahi voisi toimia opettajana, mikäli kurssi olisi maanantaisin. Esa 
Halminen selvittää kansalaisopistosta miten edetään kurssin kanssa. 

 
11. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17:59. 
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18.11.2014 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 18.11.2014 17:15 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Pirjo Nordström, Mikko Rahi, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa (varajä-
sen) 
 

1. Kokouksen avaus 17.20 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
3.1 kokouksen sihteeri Mikko Johansson 
3.2 pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pekka Aarne 
3.3 ääntenlaskijat Esa Halminen, Pekka Aarne 

 
4. Hyväksyttiin kokouksen esityslista 

 
5. Pelipaikka tulevaisuudessa 

Pelipaikan ostoa pidettiin turhan kalliina ja riskialttiina ratkaisuna. 
SAMK:Ila saadaan pelata nykytiedolla vuosi 2015. 
Kysytään Seppo Aallolta missä shakkikerho pelaa, tutkitaan voiko paikkaa jakaa. 
Tutkitaan myös lounasravintoloita ja niiden soveltuvuutta pelaamiseen (tilat, valaistus, tarjoilu, 
hinta) 

 
6. Bridgen perus/jatkokurssi 

Erkki Rahi vapaaehtoinen kurssin vetäjäksi, päiviksi sopii mieluiten maanantai, toissijaisena kes-
kiviikko. Esa Halminen ottaa yhteyttä Porin Kansalaisopistoon ja selvittää. 
Peruskurssi pyritään aloittamaan syksyllä 2015. 
Pyritään aktivoimaan jäsenet mainostuksessa; sosiaalinen media, työpaikkojen ilmoitustaulut, 
lähikaupat jne.7. 

 
7. Vuosikokous 

Vuosikokous pidetään 17.2.2015 SAMK:lla alken klo 17:15. Kokouskutsu lähetetään jäsenille 
sääntöjen määräämällä tavalla. Puheenjohtaja Rahi lopettaa puheenjohtajana tämän toimikauden 
jälkeen. Selvitetään hallitustyöhön kykeneväisiä runsaslukuisten vapaaehtoisten joukosta. 

 
8. Kotisivujen tilanne 

PJ Rahi puhuu Kimmo Jokivuoren kanssa, selvittää edut ja opastaa uusiin ominaisuuksiin. Entis-
ten sivujen kiitettävä sisältö säilytetään. 

 
9. Arvomerkkien tilaaminen 

PJ Rahi selvittää Bridgeliitosta ansiomerkkien ehdot ja saatavuuden. 
 

10. Muut esille tulevat asiat 
Post meeting note: Ensi vuodeksi pikkujoulujen pitopaikkaa ehdotettiin vaihdettavan. 

 
11. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17:59.  

 
 
Puheenjohtaja          Sihteeri 
Mikko Rahi           Mikko Johansson 
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24.2.2015 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 

Aika: 24.02.2015 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Pirjo Nordström, Olli-Pekka Hinkkanen, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa 

(varajäsen) 
 

1. Kokouksen avaus 17.20 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi  
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta  
Kokouksen puheenjohtaja  Mikko Johansson 
kokouksen sihteeri     Olli-Pekka Hinkkanen 
pöytäkirjan tarkastajat    Pirjo Nordström, Pekka Aarne 
ääntenlaskijat      Pirjo Nordström, Pekka Aarne 

 
4. Hyväksyttiin kokouksen esityslista  

 
5. Toimihenkilöiden valinta 

varapuheenjohtaja     Esa Halminen 
sihteeri       Olli-Pekka Hinkkanen 
taloudenhoitaja     Pekka Aarne 
muut tarvittavat toimihenkilöt  - 

 
6. Nimenkirjoittajat  

Yhdistyksen nimen kirjoittaa hallituksen puheenjohtaja yksin tai varapuheenjohtaja, sihteeri ja rahastonhoi-
taja kaksi yhdessä. 

 
7. Päätetään yhdistyksen pankkitilin käyttöoikeudesta 

Rahastonhoitaja, puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja hyväksyy kuluja. Pankkitilin käyttöoikeus on Pekka 
Aarnella, joka selvittää pankin kanssa mitä dokumentteja vaaditaan tilinkäyttöoikeuden lisäämiseksi muille 
henkilöille. 

 
8. Hallituksen pöytäkirjat tarkastetaan seuraavassa kokouksessa. 

 
9. Risteily  

Päätettiin risteilyn hinnaksi 75€ / hlö (kahden hengen A-luokan hytti). Mikäli tarvetta erikoisjärjestelyihin, 
otetaan yhteyttä Esa Halmiseen. 
Bussikuljetuksen hinnaksi päätettiin 30€ Porista, 25€ Raumalta, 20€ Laitilasta (meno-paluu). 
Bussi ja risteily maksetaan samalla kertaa. 
Aulis kerää rahat Raumalla, Ritva ja Pirjo Porissa. 

 
10. Pelimuoto kuun ensimmäiselle tiistaille 

 
11. Pelimuotoa ei voida tietää ennen pelaajamäärän varmistumista 

 
12. Satakuntaliigan pelipäivinä voidaan teoreettisesti pelata myös toisena, erillisenä kilpailuna parikilpailua 

 
13. MJ ottaa yhteyttä Raumalle ja keskustelee Satakuntaliigan pelipäivistä 

 
14. Kotisivut 

Pidättäydytään toistaiseksi vanhassa sivussa, mutta keskustellaan uusien sivujen hyvistä puolistä Kimmon 
kanssa. 

 
15. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita asiota 
 

16. Kokouksen päättäminen 17.55 
 
Puheenjohtaja        Sihteeri 
Mikko Johansson       Olli-Pekka Hinkkanen 
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19.5.2015 
HALLITUKSEN KOKOUS  
  
Aika: 19.05.2015 17:30 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Pirjo Nordström, Olli-Pekka Hinkkanen, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa (vara-
jäsen)   
   
1.     Kokouksen avaus 17.30   
  
2.     Todettiin kokous päätösvaltaiseksi   
  
3.     Kokousvirkailijoiden valinta  

3.1     kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen 
3.2     pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pekka Aarne   

  
4.     Hyväksytään kokoukselle esityslista   

Esityslista hyväksyttiin. 
  
5.     Suvibridge 

Hyväksyttiin paikaksi Vuojoki ja päätettiin päiväksi 29.8. 
Tilaisuus alkaa klo 11, kerho ei järjestä kuljetusta. 
Kerhon jäseniltä hinta 10€, kerhon ulkopuolisilta pelaajilta peritään lisämaksu aktiivisuuden mukaan. 
Post meeting note: 29.8. osoittautuin venetsialaisviikonlopuksi, keskustellaan vielä ajankohdasta.  

  
6.     Satakuntaliiga 

Ehdotus ja hyväksyttiin kuukaudet ja aloitus päivämäärä. 
3.6. Rauma (Poroholma)   
7.7. Pori (vaihtoehtoisesti 4.8)  
1.9. Pori      
6.10. Rauma  

  
Kerho- ja voittajapisteet jaetaan pelinjohtajan ehdotuksen mukaan.   
  
7.     Kansalaisopisto 

• Kurssi alkaa 14.9 ja pidetään maanantaisin klo 18.30-20.30. Kurssi sisältää yhteensä kymmenen 
(10) kertaa. 

• Kurssia ei järjestetä syyslomalla. 
• Kurssi maksaa 10euroa 
• Rahin Erkki on lupautunut tulla opettamaan kurssille 
• Kurssia lähdetään alustavasti mainostamaan lähettämällä PDF-tiedosto seuran jäsenille. Lehti-

mainonnasta ja vastaavista keskustellaan myöhemmin 
  

Huittisten kansalaisopiston kurssille hallitus antoi tukensa. 
Kurssi järjestetään myös maanantaisin ja Aulis toimii kurssin vetäjänä. 

  
Jos ryhmillä vähäinen osallistuja määrä, mietitään kurssien yhdistämistä.  

  
8.     Webhotelli 
   Päätettiin yhä pitää samat kotisivut.  
  
9.     Muut esille tulevat asiat  
  
10.   Kokous päätettiin klo 17.59  
 

Puheenjohtaja              Sihteeri 
Mikko Johansson              Olli-Pekka Hinkkanen  
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26.5.2015 
HALLITUKSEN KOKOUS  
  
Aika: 26.05.2015 17:30 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Olli-Pekka Hinkkanen, Mikko Johansson  
  
1.     Kokouksen avaus 17.30  
  
2.     Todettiin kokous päätösvaltaiseksi  
  
3.     Kokousvirkailijoiden valinta   
   3.1     kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen 

3.2     pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pekka Aarne 
  
4.     Hyväksytään kokoukselle esityslista  

Esityslista hyväksyttiin.  
  
5.     Pelikalenteri 

Ehdotus hyväksyttiin ja ilmoitetaan asiasta Kimmolle, että voi merkitä pelikalenteriin IMP-kil-
pailun jokaisen kuun ensimmäiselle tiistaille.  

  
6.     Satakuntaliiga 
   Päätettiin että pelataan yksi (1) kerta vuodessa. 

Tänä vuonna pelaamme Raumalla ja paikkana toimii Poroholma, 
Rauman halukkuudesta johtuen. Pelipäivänä joku muu kuin tiistai tai keskiviikko. Joukkueiden 
tulee ilmoittautua etukäteen joukkueina. Annetaan Raumalle valtuudet käytännönjärjestelyihin 
ja autetaan tarvittaessa. Mikäli Raumalta ei onnistu järjestämään, niin järjestämme itse. 

 
 
7.     Kansalaisopisto 

Sovittiin että kysytään vanhoja esitteitä. Mainostavoiksi valittiin sosiaalinen media, Puuvillassa 
mainospeli, lehti-ilmoitus ja jäsenien s-postiin mainos. 
Sovittiin myös että PJ kyselee opetusmateriaalin perään.  

  
8.     Kannettava tietokone   

Kone päätettiin hankkia. Sovittiin että sihteeri tutkii tietokone asiaa. 
  
9.     Suvibridge 

Suvibridge järjestetään 5.9.2015 Vuojoella.  
  
10.     Muut esille tulevat asiat  
  
11.     Kokous päätettiin 17.55  
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  14.7.2015 
HALLITUKSEN KOKOUS  
  
Aika: 14.07.2015 17:15 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Esa Halminen, Olli-Pekka Hinkkanen, Mikko Johansson, Pirjo Nordstrom  
 
1.     Kokouksen avaus 17:15 
  
2.     Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
  
3.     Kokousvirkailijoiden valinta 

3.1     kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen 
3.2     pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pirjo Nordstrom   

  
4.     Hyväksytään kokoukselle esityslista 
   Esityslista hyväksyttiin. 
  
5.     Tilannekatsaus: 

-     Suvibridge, kaikki ok? 5.9 ja alkaa klo 11.00, ilmeisesti kaikki ok. 
-     Kansalaisopiston kurssit, kaikki ok? Esa tarkistaa kansalaisopiston oman mainoslehtisen. 
-     Joukkis, onko kiinnostusta? Rauma haluaisi tietää intomme ennen heidän syyskokousta. 

         Uskomme että halukkuutta löytyy ja vähintään myös 2 joukkuetta. 
 
6.     Muuton valmistelu 

Muutto 20.7, klo 17 -> 
Piällysmies: ER 
Pakkaajat: SR & ? 
Kanto 1: MJ & OPH 
Kanto 2: EH &  PA 
Kanto 3: Tarvitaanko? Kantoon ei tarvita apua, mutta pakkaamista varten sovittiin että pyyde-
tään. 
-     Pumppukärryt talon puolesta, vahtimestaria informoitava. 
-     Sähkötyökalut, muut tarvittavat työkalut? Mikko lupasi tuoda varmuuden vuoksi. 
-     Muuttolaatikot, haetaan klo 10-17, Valtakatu 5, 02-6330647, 15snt/laatikko/pvä (jos Olli 
hakee, jos joku muu 0,25 snt), palautetaan 10-17 sama osoite. 10-20 varattu. Kuka hakee? Olli 
ja Mikko hakevat, koska Ollilla opiskelijakortti. 

  
7.     Kurssien mainostus 

http://mediamyynti.satakunnankansa.fi/tuotteet/porilaine-2/hyvat-harrastukset-kokooma/ 
ks. Liite 1 
PA: 
” Viime kerralla kului mainontaan yli 1000 eur ja se kannatti. 
SK:n erikoisliitettä pidän hyvänä siksi, että sen lukevat läpi kaikki, jotka etsivät uusia harras-
teita. 
Siellä esim. 800-900 eur sis. alv. mainos voisi toimia hyvin, ainakin näkyisi. Ehkä lisäksi vielä 
johonkin ilmaisjakelulehteen…?” 
Lisäksi perinteisesti sana kiertämään kerholaisten kautta, esite myös kauppakeskusten ilmoitus-
tauluille jne. 
Voisiko mainos lehteen olla se sama esite, jonka lähetin katsottavaksi alkukesästä, koko vain 
pitäisi täsmätä? 
Liite 2 ja 3 
Löytyisikö pelaajia parin tunnin näytöspeleihin esim. jonkun kauppakeskuksen aulaan, kuka jär-
jestäisi?” 
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   Sovimme että tarkastelemme vielä tarkemmin mainosta maanantaina ennen muuttoa. 
  
8.     MP-kisan paikka 

Karjarannan Maku ehdotettu, tila täytyy käydä katsastamassa. Tai Hellman Ulvilassa. 
MP-kisat  23.-25.10. Ehdotettu myös Kaanaan tornia ja se käydään tarkastamassa mahdollisia 
tulevia tilaisuuksia varten. Koetetaan myös jakaa porukkaa yhdessä katsastamaan paikkoja. 

  
9.     Pysyvä muutto 

Jos Maku sopiva, harkitaan myös seuraavaksi, pysyväksi pelipaikaksi. 
  
10.     PC:n hankinta 

PA: 
” Kun sopiva löytyy, niin hankinnan voi tehdä. 
Tarve koneelle on olemassa, hankinta on tämän vuoden budjetissa ja rahatilannekin on hyvä, 
joten ei kun menoksi.” 
Soveimme että Olli ottaa yhteyttä Erkkiin ja menee yhdessä Erkin kanssa katsastamaan uutta 
tietokonetta. 

 
11.     Muut esille tulevat asiat 
   4.8 seuraava kerta kokous, ennen muuton alkua. Paikalle kynnelle kykenevät. 
  Tärkeänä asiana mainokset, koska uusi mainos ilmestyy jo 13.8.2015. 
  
12.     Kokouksen päättäminen 
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1.9.2015 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 01.09.2015 17:15 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä: Pirjo Nordström, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa (varajäsen), Olli-Pekka Hinkkanen 
 

1. Kokouksen avaus 17.15 
  

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
  

3. Kokousvirkailijoiden valinta  
kokouksen sihteeri   Olli-Pekka Hinkkanen 
pöytäkirjan tarkastajat  Pirjo Nordström, Ritva Peltomaa 
ääntenlaskijat    Pirjo Nordström, Ritva Peltomaa 

  
4. Esityslista hyväksyttiin 

  
5. Tilannekatsaus: 

Suvibridge järjestyksessä, mainitaan jäsenille 
Puuvillan meni hyvin, kyselijöitä ja lehtimies paikalla 
Post meeting: Artikkeli ilmestyi 3.9. Porilaine-liitteessä. 

 
6. Kurssien mainostus 

Mainos viemättä: 
• Bepop 
• Isokarhu 
• Uimahalli(t) 
• SAMK 
• Muita? 

 
7. MP-kisat 23.-25.10. 

Valittiin paikaksi Yyteri, pelinjohtajana Kati Sandström. 
Pelimaksut: Pe 12 €/hlö, la ja su 15 €/hlö 
Ruokailun jokainen maksaa itse. 
Bilbossa jo ilmoitus kisoista. 
Pyritään saamaan ilmoitus myös Bridgelehteen, rahastonhoitaja Aarne päättää mihin kokoon on 
varaa. 

 
8. Pikkujoulut 

Pidetään pikkujoulut 28.11. Noormarkun kartanon juhlasalissa, pelitilana kabinetti. 
Kustannukset ovat n 50€/hlö. 

 
9. Pysyvä muutto 

Nimetään ryhmä (NN) jotka tutkivat tiloja. Lounasravintoloita ehdotettu. 
 

10. Muut esille tulevat asiat  
Yhdistyksen nimenkirjoittajat päivitetty, diaarinumero 2015/513119Y, liite. 
Yhdistys on rekisteröity 15.10.1957, täytämme 60-v kahden vuoden päästä 

 
11. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17:50 
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26.4.2016 
HALLITUKSEN KOKOUS 
Aika: 26.04.2016. 17:15 
Paikka: Satakunnan Ammattikoulun tekniikan Porin yksikkö 

Läsnä: Pekka Aarne, Esa Halminen, Pirjo Nordström, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa (varajäsen), Aulis Saa-
rinen (pelinjohtaja), Kimmo Jokivuori (varapelinjohtaja), Erkki Rahi (pelitilan yhteyshenkilö) 

 

1. Kokouksen avaus 17:18 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
3.1 kokouksen puheenjohtaja   Mikko Johansson 
3.2 kokouksen sihteeri    Olli-Pekka Hinkkanen 
3.3 pöytäkirjan tarkastjat    Pirjo Nordström, Pekka Aarne 
3.4 ääntenlaskijat     Pirjo Nordström, Pekka Aarne 

 

4. Hyväsyttiin kokouksen esityslista seuraavin lisäyksin: 
Toimihenkilöiden valinta 
Nimenkirjoittajat 
Yhdistyksen pankkitilin käyttöoikeus 

 

5. Toimihenkilöiden valinta 
5.1 varapuheen johtaja   Esa Halminen 
5.2 sihteeri      0lli-Pekka Hinkkanen 
5.3 taloudenhoitaja    Pekka Aarne 
5.4 muut tarvittavat toimihenkilöt 

 

6. Nimenkirjoittajat  
Yhdistyksen nimen kirjoittaa hallituksen puheenjohtaja yksin tai varapuheenjohtaja, sihteeri ja rahaston-
hoitaja kaksi yhdessä. 

 

7. Päätetään yhdistyksen pankkitilin käyttöoikeudesta 
Rahastonhoitaja, puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja hyväksyy kuluja. Pankkitilin käyttöoikeus on 
Pekka Aarnella, joka selvittää pankin kanssa mitä dokumentteja vaaditaan tilinkäyttöoikeuden lisää-
miseksi muille henkilöille.      

 

8. Uusi pelitila 
Päätettiin vuokrata pelitila Satakunnan perussuomalaisilta. Vuokrasopimus luonnokseen (liitteenä, muu-
tokset punaisella) ehdotetaan kahta muutosta: 
- Peliajan saatavuudesta on oltava tieto yli viikkoa etukäteen 
- Mahdolliset päivät, jolloin tila ei ole käytössä, korvataan alennetulla vuokralla (25€/kerta) 

  

9. Kesäbridge 
Päätettiin pitää elokuussa, tarkistetaan Rauman kesäbridgen päivät ennen lopullista päätöstä. Kolme eh-
dotusta nousi esiin paikaksi: 
- Nakkilan Villilän kartano 
- Grankulla Ulvilassa 
- Pyhäjärvi-instituutti Kauttualla 
Pirjo ja Ritva lupautuivat selvittämään paikkaa tarkemmin 

 

10. Muu kerhoaktiviteetti 
0lli-Pekka Hinkkanen ja Mikko Johansson edustavat kerhoa liiton 80-v juhlassa. 

 

11. Muut esille tulevat asiat 
 

12. Puheenjohtaja päätti kokouksen 17:55 
 
Puheenjohtaja        Sihteeri 
Mikko Johansson       0lli-Pekka Hinkkanen 
 
Pöytäkirjan tarkastaja      Pöytäkirjan tarkastaja 
Pirjo Nordström        Pekka Aarne 



Porin Bridgekerho ry. Hallituksen kokoukset 1957-                                                      131 
 

6.9.2016 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 06.09.2016 17:30 
Paikka: Satakunnan Ammattikorkeakoulun tekniikan Porin yksikkö 
Läsnä:  Pirjo Nordstrom, Pekka Aarne, Esa Halminen, 0-P Hinkkanen, Mikko Johansson, 

Ritva Peltomaa (varajäsen) 
 

1. Kokouksen avaus 17:30 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
3.1.1 kokouksen sihteeri 0lli-Pekka Hinkkanen 
3.1.2 pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pirjo Nordström 

 
4. Hyväksytään kokoukselle esityslista  

Esityslista hyväksyttiin. 
 

5. Aulis Saarisen esittäminen kunniajäseneksi. 
Aulis Saarista päätettiin yksimielisesti esittää hyväksyttäväksi kunniajäseneksi vuosikokouk-
sessa. Aulis Saarinen äänestettiin yksimielisesti kunniajäseneksi. 

 
6. MP-kisat 

Kaikki kunnossa, aloitetaan mainostaminen. 
 

7. Pikkujoulut 
Päätettiin pikkujoulujen ajankohdaksi la 19.11.2016 ja pelipaikaksi Ruukin juhlasali. 

 
8. BridgeMate tilaus 

Päätettiin tilata 14kpl uusia BridgeMateja. Kontaktoidaan Erkkiä, mikäli hän haluaa olla 
yhteyshenkilö. 

 
9. Muita asioita 

Päätettiin pitää alkeiskurssi vuoden 2017 syksyllä. Erkki Rahi lupautunut pitämään kurssia. 
 

10. Kokouksen päättäminen. 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 17:50 
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24.10.2016 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 

Aika: 24.10.2016 18:45 
Paikka:  Amarillo Pori 
Läsnä:  Pirjo Nordstrom, Pekka Aarne, Esa Halminen, 0-P Hinkkanen, Mikko Johansson, 

Ritva Peltomaa (varajäsen), Raija Uusitalo-Seppälä(vieras) 
 

1. Kokouksen avaus 18:45 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
  3.1 kokouksen sihteeri 0lli-Pekka Hinkkanen 
  3.2 pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pirjo Nordström 
 

a. Hyväksytään kokoukselle esityslista  
Esityslista hyväksyttiin. 

 

4. Ensikaudeksi uusi rahastonhoitaja. 
Pekka Aarne jatkaa tämän kauden loppuun rahastonhoitajana, mutta ei jatka ensi kaudella. 
Vaihtoehdoiksi mietittiin Kimmo Kotiniemeä ja Outi Rahia. 

 

5. Puheenjohtaja 
Nykyinen puheenjohtaja ilmoitti, että mikäli hänet äänestetään jatkamaan pestiä, ei hän välttämättä pysty 
suorittamaan sitä ensikaudella. Tästä johtuen tulevan varapuheenjohtajan tulee olla pystyvä ja halukas 
hoitamaan tarvittaessa PJ:n virkaa. 

 

6. 60-vuotisjuhlat 
• Mahdolliset tapahtumapaikat: 

o Scandic (Kyselyssä) 
o Rantakartano (011i Rahi selvittää, pöydät tarkistettava) 
o Diakonialaitos (tarvitsee hankkia omat juomat tarjoiluun) 
o Yyteri, äänestettiin ulos viimekertaisten näyttöjen perusteella. 

• Perustettiin huvitoimikunta vastaamaan juhlien järjestelyistä: 
o Pirjo Nordstrom,  
o Ritva Peltomaa 
o Raija Uusitalo-Seppälä 
o 011i-Pekka Hinkkanen 

• Alustavista järjestely ehdotuksista päädyttiin, että voitaisiin kysellä muilta kerhoilta lai-
naksi/vuokralle bridge-pöytiä. Lisäksi keskusteltiin mahdollisista ohjelmamuodoista, esille 
tuli esim. live bandi ja stand up esiintyjä. Post meeting: Liitolla on pöytiä Helsingissä 

• Päätettiin tukea osallistumista kerhon varoista. Tuki sidotaan osallistujien määrään (e/hlo). Annetaan 
budjettiehdotus kun kaikki tarjoukset on saatu. 

• Todettiin tärkeäksi alkaa mainostaa jo kisoja ja päätettiin, että yhtenä mainostus keinona toimii 
isoissa kisoissa kiertäminen ja siellä niistä puhuminen. 

• Tarkistetaan 50-vuotis juhlien budjetti vanhasta kirjanpidosta ja tulevien juhlien budjetti päätetään vi-
rallisesti vuosikokouksessa. 

 

7. Facebook-ryhmä 
Päätettiin perustaa Porin BK:n Facebook-ryhmä. Ryhmä palvelee tiedonjakamisessa olemassa 
olevien kanavien rinnalla ja helpottaa kerhon ulkopuolisten tahojen kanssakäymistä. 

 

8. Muita asioita 
• Pikkujoulut 

o Päätettiin pelimuodoksi henkilökohtainen kilpailu. 
o Pikkujoululahjojen hankita osallistujien kesken. Ei pakollinen. 

• Seuraava kokous pidetään viikon päästä viimeisen tilatarjouksen tultua. 
• Päätettiin risteilylle alustavaksi päiväksi 5.3 ja varapäiväksi 9.4. 

 

10. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 21:00 
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22.11.2016 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 22.11.2016 17:05 
Paikka: Perussuomalaisten tila Pori 
Läsnä:  Pekka Aarne, Esa Halminen, 0-P Hinkkanen, Mikko Johansson, 

Ritva Peltomaa (varajasen), Aulis Saarinen(vieras) 
 

1. Kokouksen avaus 17:05 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 

3. Kokousvirkailijoiden valinta 
  3.1 kokouksen sihteeri 0lli-Pekka Hinkkanen 
  3.2 pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pekka Aarne 
 

4. Hyväksytään kokoukselle esityslista 
 

5. Esityslista hyväksyttiin. 
 

6. Kevätristeily 
Risteilyä ei ole vielä varattu, odotetaan tarjousta. 

 
7. Facebook sivu 

Luodaan viikon sisällä. 
 

8. Rahastonhoitaja 
Kotiniemi Kimmo kieltäytyi paikasta. Kysytään Kari Seppää, Kirsti Syrjästä ja Arto 
Holmaa rahastonhoitajaksi kyseisessä järjestyksessä.     

 
9. SBL:n syyskokous 

Annettiin Porin Bridgekerhon valtakirja Johansson Mikolle liiton kokousta varten. Li-
säksi hyväksyttiin ehdotetut muutokset SBL:n esityslistaan. Porin BK esittää jäsenmak-
suksi 45€ / varsinainen jäsen. 

 
10. Porin Bridkekerhon 60-vuotisjuhla 

Päätettiin juhlapaikaksi Rantakartano. 
 

11. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 18:00 
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10.01.2017 

HALLITUKSEN KOKOUS 

Aika: 10.01.2017 17:20 
Paikka: Perussuomalaisten tilat, Pori 
Läsnä: Pirjo Nordstrom, Pekka Aarne, Esa Halminen, 0-P Hinkkanen, Mikko Johansson, 

Ritva Peltomaa (varajäsen) 
 

1. Kokouksen avaus 17:25 
 

2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
 
3.    Kokousvirkailijoiden valinta 

 3.1 kokouksen sihteeri 0lli-Pekka Hinkkanen 
3.2 pöytäkirjan tarkastajat Esa Halminen, Pirjo Nordström 

 
4. Hyväksytään kokoukselle esityslista  

Esityslista hyväksyttiin. 
 

5. 60-v juhlien valmistelujen tilanne 
 

6. Huvitoimikunnan kokous vasta tulossa. 
• Vuosikokouksen päivämäärä ja valmistelut 
• Valittiin kokous päiväksi 14.2 ja kellonajaksi 17:00 
• Kysytään Hinkkasilta onko toisella intoa lähteä rahastonhoitajaksi. 
• Peltomaa & Nordstrom hoitavat vuosikokouksen kattauksen. 

 
7. Vuoden pelaajan valinta 

Päätettiin että kolmihenkinen komitea valitsee vuoden pelaajan. Komitea koostuu 
puheenjohtajasta, varapuheenjohtajasta ja kilpailunjohtajasta. 

Komitean tulee ottaa paatoksessa huomioon (ei tärkeysjärjestyksessä): 
• Vuoden aikana kerätyt mestaripisteet 
• Kerhopisteet 
• Kehittynein pelaaja/yllättäjä 
• Hyvää henkeä osoittanut 

 
8. Aulis Saarisen lahja. 

Päätettiin hankkia Aulikselle täytekynä kaiverruksella. Hintaa kynälle n. 100€ max.  
 

9. Risteily 
• Halminen ja Aulis alustavasti keränneet nimiä laivalle ja tehneet listaa mahdollisista osallis-

tujista. 
• Katsotaan bussin tarpeellisuutta. Matkahuollolla menee vuorot samaan aikaan samaan hin-

taan. 
 

10.   Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 18:00 
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28.02.2017 
HALLITUKSEN KOKOUS 

 
Aika: 28.02.2017 17:15  
Paikka: Pelitila, Satakunnankatu 33-35B  
Läsnä: Pirjo Nordström, Olli Rahi, O-P Hinkkanen, Mikko Johansson, Ritva Peltomaa, Pekka Aarne (varajä-
sen)  
 
1. Kokouksen avaus 17:17  
 
2. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi  
 
3. Kokousvirkailijoiden valinta  

3.1 kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen  
3.2 pöytäkirjan tarkastajat Ritva Peltomaa, Pirjo Nordström  

 
4. Hyväksytään kokoukselle esityslista  

Esityslista hyväksyttiin.  
 
5. Toimihenkilöiden valinta:  

• varapuheenjohtaja: Olli Rahi  
• sihteeri: Olli-Pekka Hinkkanen  
• rahastonhoitaja: Mirja Hinkkanen  
• muut toimihenkilöt: ei tarvetta muille  

 
6. Nimenkirjoittajat  

Yhdistyksen nimen kirjoittaa hallituksen puheenjohtaja yksin tai varapuheenjohtaja, sihteeri ja 
rahastonhoitaja kaksi yhdessä.  

 
7. Päätetään yhdistyksen pankkitilin käyttöoikeudesta  

Myönnetään pankkitilin oikeus rahastonhoitajalle. Mirja Hinkkanen, 301252-1144.  
 
8. Kokouspäivät ja -tavat.  

Pidetään kokoukset tiistaisin ennen peli-iltoja. Tarvittaessa voi osallistua kokouksiin muilla 
keinoin esim. Skype.  

 
9. Kommunikaatio.  

Jatketaan tiedottamista internetsivulla, Facebookissa ja tiistaisin peli-illoissa.  
 
10. Risteily 5.3.  

Kaikki kunnossa. Selvitetään vielä Esa Halmiselta laivan lähtöaika ja mahdollinen kuljetus.  
 
11. 60-v juhla.  

Ensimmäinen tapaaminen on juhlien osalta ollut ja paljon loistavia ideoita. Olli Rahi kysyy 
edullisempaa bändiä. Hupitoimikunta kokoontuu 19.3 Rantakartanossa Rantakartanon väen 
kanssa.  
Alustava hinta juhliin pidetään vielä 25€:ssa. 
 

12. Napapiirin barometri vappuna.  
Päätettiin että tehdään yhteinen kutsu ja suunnitelma, jotka ilmoitetaan ennen kisoja. Seura ei 
tue rahallisesti.  

 
13. Muuta esille tulevaa.  

Ei muita esille tulleita asioita  
 
14. Kokouksen päättäminen.  

Kokous päätettiin klo 17:50.  
 
Mikko Johansson    Olli-Pekka Hinkkanen  
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10.04.2017 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: 10.04.2017 18:30 
Paikka: Ravintola Amarillo, Pori 

Läsnä: Mikko Johansson, Ritva Peltomaa, Pirjo Nordström, Olli Rahi ja Olli-Pekka Hinkkanen 
 

1. Kokouksen avaus 
-Kokous avattiin 18:30. 

  
2. Kokouksen päätösvaltaisuuden toteaminen  

-Kokous todettiin päätösvaltaiseksi. 
  

3. Hyväksytään kokoukselle esityslista 
-Esityslista hyväksyttiin lisäyksellä kohtaan 9 . 

 
4. 60-vuotisjuhla 

- Osallistumismaksuksi päätettiin SBL:n jäseniltä 30€ ja 60€ ei jäseniltä.  
- Huvitoimikunnalle budjetti on 1000€  

o päätettiin 300€ taikuriin, Juhani Heino 
o loput 700€ päätettiin bändiin ja sisustuksen tarvikkeisiin 
o Kuittia vastaan saa rahan tai kerho maksaa 

- Ilmoittautumiset Bilbon kautta, seuran jäsenet voivat ilmoittautua Aulikselle 
- Päätettiin vuokrata pieni huone kerhon käyttöön Rantakartanosta 
- Päätettiin tehdä kartta pöytien sijoittelusta nopeuttamaan järjestelyjä iltaa varten 
- Tarvitaan kutsun viimeinen versio viimeistään torstaiaamuun mennessä 

o Muutoksia kortin tekstiosioon: hinta, lisätään toinen majoitustarjous, poistetaan 
maininta mahdollisuudesta ilmoittautua kerhoilloissa, lisätään kerhon yhteystiedot 
ja Mikko Johanssonin puhelinnumero. 

 
5. Kortti- ja tarviketilaus 

- Tilataan 240kpl korttipakkoja, joista menee Kankaanpäähän 70kpl, Liisanpuistoon 33kpl, 
yksittäisille jäsenille 12kpl ja 125kpl kerholle. 

- Lisäksi tilataan prikkoja ja prikkavihkoja jäsenille ennakkotilauksien mukaan 
- Jäsenien omat tilaukset laskutetaan jäseniltä 

 
6. Napapiirin barometri vappuna 

- 5 henkeä osallistumassa 
 

7. SM (Suomen Mestaruus) – viikko 2017 
- Ainakin 1pari menossa 
- Päätettiin tukea matkustamista täysien autojen osalta tai kysytään Haloselta pikkubussia 
- Aloitetaan markkinointi vapun jälkeen 
 

8. Kesäbridge 
- Todettiin että kesäbridgen ei järjestetä, tilalla 60-vuotisjuhla ja SM-viikko 
- SM-viikko 2017, tuetaan jäseniä matkan ja osallistumisen kustannuksien merkeissä 

 
9. Muut esille tulevat asiat  

- Porin Bridgekerho ei osallistu Suomen bridgeliiton kevätkokoukseen 
- Hallituksen puheenjohtaja voi antaa soveltuvalle henkilölle valtakirjan sitä häneltä pyydet-

täessä 
 

10. Kokouksen päättäminen  
- Kokous päätettiin klo 19:50 
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 6.02.2018 
 

HALLITUKSEN KOKOUS 
  

Aika: 6.02.2018 17:15 
Paikka: Pelitila, Satakunnankatu 33-35B 
Läsnä: Pirjo Nordström, Pekka Aarne, Esa Halminen, O-P Hinkkanen, Ritva Peltomaa, Mirja Hinkkanen 
 
1.     Kokouksen avaus 17:25 
  
2.     Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
  
3.     Kokousvirkailijoiden valinta 
  

3.1     kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen 
3.2     pöytäkirjan tarkastajat Ritva Peltomaa, Pirjo Nordström   

  
4.     Hyväksytään kokoukselle esityslista 
  Esityslista hyväksyttiin. 
  
5.     Risteily 
  Risteily järjestetään 25.3. Aulis alkaa heti vastaan ottaa ilmoittautumisia ja kyselee haluk-

kuutta mahdolliselle yhteiskuljetukselle. 
 
6.     Vuosikokous 
 Vuosikokoukseen on järjestymässä tarjoilu, Pirjo ja Ritva hoitaa. 
  
7.     Budjetti 
 Budjetilla myötäillään edellisvuosien linjoja. Viime vuosi oli odotettua positiivisempi. 

  
8.     Toimintakertomus ja toimintasuunnitelma 
 Erkki hoitaa toimintakertomuksen ja toimintasuunnitelman. Pekalta saa viimevuoden pohjia 

malliksi. 
  
9.     Pelipaikka 
 Irtisanottu sopimus nykyisen tilan kanssa ja sovittu uusi sopimus vuoden loppuun Rantakarta-

non kanssa. 
  
10.     Muuta 
 Vuoden pelaajapalkinto on kaiverrettavana. 
 
  
11.      Kokouksen päättäminen 
 Kokous päätettiin klo 17:52 
 
 
   
_______________     _______________ 
Pekka Aarne    Olli-Pekka Hinkkanen 
  
   
_______________     _______________ 
Ritva Peltomaa            Pirjo Nordström 
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6.3.2018 
 

HALLITUKSEN KOKOUS 
  

Aika: 06.03.2018 17:16 
Paikka: Pelitila, Satakunnankatu 33-35B 
Läsnä: Pirjo Nordström, Pekka Aarne, Esa Halminen, O-P Hinkkanen, Ritva Peltomaa, Mirja Hinkkanen 
 
1.     Kokouksen avaus 17:25 
  

2.     Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
  

3.     Kokousvirkailijoiden valinta  
3.1     kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen 
3.2     pöytäkirjan tarkastajat Ritva Peltomaa, Pirjo Nordström   

  

4.     Hyväksytään kokoukselle esityslista 
  Esityslista hyväksyttiin. 

  

5.     Hallituksen järjestäytyminen 
• Varapuheenjohtajan valinta 

 Valittiin Ritva Peltomaa 
• Sihteerin valinta 

 Valittiin Olli-Pekka Hinkkanen 
• Rahastonhoitajan valinta 

 Valittiin Mirja Hinkkanen 
 

6.     Muutto 
 Muutto suoritetaan 4.4 klo 17, mikäli tämä sopii Rantakartanolle, varapäiväksi päätettiin 11.4. 

Osallistujia muuttoon aletaan värvätä heti peli-illassa. Pirjo selvittää onko heillä muuttoon tarvitta-
via laatikoita, jos ei ole ne niin laatikot vuokrataan jostain. Tavaroiden siirtoon kysytään paketti-
auto Jarmo Haloselta, jos tämä ei onnistu saamme käyttää Erkki Rahin peräkärryä. 

 Tarpeettomat tavarat hävitetään, mm. kahvinkeitin ja pienin kaapeista. 
 Hankitaan siivouspalvelu hoitamaan loppusiivous. 

Muuton jälkeen tarjotaan kahvit muuttoon osallistuneille. 
  

7.     Pikkujoulukisan päivämäärän 17.11.2018 
 Vahvistetaan Rantakartanolta, että kyseinen päivämäärä sopii heille. 

  

8.     Kesäkisan järjestäminen 
 Ehdotetaan Kankaanpään kerholle kesäkisojen järjestämistä viimevuotisten pikkujoulujen tyyliin. 

Kilpailusta peritään jäseniltä vain ruuan hinta, kerho tukee osallistumisen. 
  

9.     Bridgeristeily 
 Epäselvää on vielä yhteiskyydin osalta. Auto ei ole ihan täysi vielä joten auton hinta voi kallistua 

liian kalliiksi. 
Päätettiin tukea kuljetusta kerhon toimesta, käytetty raha koetetaan kerätä esim. arpajaisilla. 
Osallistumismaksua risteilystä peritään yhden hengen hytistä 80€, kahden hengen hytistä 70€ ja ei 
pelaajilta risteilyn hinta 55€. 

 

10.     Serverin hankinta vanhoille Bridgemateille 
Päätettiin hankkia uusi serveri vanhalle Bridgematelle, koska esim. uudet pelaajat voivat käyttää 
sitä, kun pelaavat omaa kilpailuaan tiistai iltaisin. 

 

11.   MP-kisan järjestäminen 
Kysytään kisojen vaihtamista Tampereen kerholta, kisat siirtyisivät kaksi viikkoa. Oman kisaviikon-
loppumme lauantaipäivä ei sovi Rantakartanolle. Mikäli tämä ei sovi Tampereen kerholle, järjestään 
lauantaipäivän kisa toisessa kilpapaikassa. 

 

12.     Muuta 
 Ilmoitetaan heti peli-illassa 6.3 myytävistä tuotteista, joita ei oteta muuton yhteydessä mukaan. 
 Selvitetään Kimmo Jokivuorelta onko mahdollista saada seuran nettisivuille ajankohtaista palsta. 

 

13.      Kokouksen päättäminen 
 Kokous päätettiin klo 17:45 
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8.5.2018 
 
Porin Bridgekerhon hallituksen kokous 8.5.2018  
 
Rantakartanossa klo 17.40 
Pöytäkirja 
Läsnä: Erkki Rahi, puheenjohtaja, Mirja Hinkkanen, Pirjo Nordström, Ritva Peltomaa, Esa Halminen 
 
1.Bridgekurssin järjestäminen syksyllä 2018 
Päätettiin järjestää syksyllä bridgekurssi Kansalaisopiston kanssa yhdessä 
2. MP-kisojen pelipaikka 
Päätettiin jatkaa neuvotteluja Cafe Hellmanin kanssa. Varaudutaan noin 200 euron tilavuokraan. Ateria ja 
kahvit yhteensä 15 € 
Perjantai ja sunnuntai pelataan Rantakartanossa 
3. Henkilörekisteri 
Bridgeliitto on luvannut selvittää asiaa. Jäädään odottamaan liiton selvitystä. 
4. Kesä-bridgen järjestely 
Lounaan ja kahvien hinnaksi 30 €. Kerholaisille ja aktiivisesti pelanneille ( 10+ kertaa) 20 € 
5. Muut asiat 
Ilmoitetaan Bridgeliitolle, että kerho on valmis järjestämään naisten pari-SM-kisan ja tarvittaessa miesten 
sivukisan, mikäli Rantakartano on vapaana, kun pelipäivä saadaan tietoon. 
Porissa 9.5.2018 
 
Erkki Rahi Mirja Hinkkanen Pirjo Nordström  Ritva Peltomaa 
 
Esa Halminen 
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28.8.2018 

 
Porin Bridgekerhon hallituksen kokous 28.8.2018 klo 17.30 
 
1 Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.30.  
Läsnä olivat Erkki Rahi pj, Mirja Hinkkanen, Pirjo Nordström, Ritva Peltomaa, Esa Halminen, Aulis Saari-
nen 
2 Alkeiskurssin mainostaminen  
 Lehti-ilmoitus  

Päätettiin panna ilmoitus UusiPori-lehteen. Hinta enintään 200 € 
 Mainoslaput kauppoihin ym. 

Hyväksyttiin kurssiesite jaettavaksi kauppoihin ym. Tuodaan tarjolle 2.9. peli-iltaan 
 Muut menetelmät 

Mirja ottaa yhteyttä tuntemaansa lehti-ihmiseen. Erkki kysyy Uusiporilta. 
3 Ralli/Grandslam-kisan anominen 

Päätettiin anoa Rallikisaa. 
4 Syksyn MP-kilpailujen järjestelyt 
 Ilmoittaminen Bilbossa? 

Erkki Rahi tiedustelee liitolta menettelyä 
 Tiedotteet kerhoille?  

Lähetetään sähköposti kerhoille 
 Miten pelaajat tilaavat ruokailun lauantaille 

Päätettiin rahastaa ateriat pelipaikalla ilmoittautumismaksujen yhteydessä. Päätettiin periä 
15,50 €:n ateriasta 15 € 

 Majoitusten mainostaminen Rantakartanossa 1hh 59 € ja 2hh 80 € 
 Tiedustellaan liitolta saako tiedot Bilboon? Erkki hoitaa 
 Muut asiat 
 Tuodaan Cafe Hellmaniin lisää valoja. Pirjo ja Erkki 
5 Naisten SM-kilpailujen järjestelyt 
 Päätettiin järjestää perjantaina Mixet ja lauantaina sivuparikilpailut? 
 Liitto hoitaa tiedottamisen 
6 Pikkujoulukisa 

Päätettiin joululounaan hinnaksi 30–35 €. Pelimaksu jäseniltä ja vähintään 7 kertaa kuluvana 
vuonna pelanneilta 10 € 

7 Yhteystietojen tarkistus ja käsittely  
 Asia siirrettiin myöhempään kokoukseen 
8 Merkkien saajien selvittely 
 Erkki tiedustelee Pekka Aarnelta, onko hänellä tietoja saajista. 
9, Risteily keväällä 
 Päätettiin lähteä sunnuntai-aamuna 9.2.2019, jos laivalla on tilaa 

Sunnuntai-aamulähtö maksaa A2-hytissä buffetlounaineen ja 12 tunnin varauksella pelitilaan 
80 € hengeltä 

10 Bridgen esittelytilaisuus 22.11.  
 Erkki tiedustelee Vatajankoskelta käytännön järjestelyjä 
11 Muut asiat 
 Todettiin tämänhetkinen taloustilanne. 
12 Kokouksen päättäminen 
 Kokous päätettiin klo 18.00 
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31.10.2018 
 

HALLITUKSEN KOKOUS 

  
Aika: 31.10.2018 17:35 
Paikka: Pelitila, Rantakartano 
Läsnä: Pirjo Nordstrom, Erkki Rahi, Esa Halminen, O-P Hinkkanen, Ritva Peltomaa, Mirja Hinkkanen 
 
1.     Kokouksen avaus 17:35 
  
2.     Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
  
3.     Kokousvirkailijoiden valinta 
  

3.1     kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen 
3.2     pöytäkirjan tarkastajat Ritva Peltomaa, Pirjo Nordström   

  
4.     Simultaanikilpailut 
 Osallistutaan juniorisimultaaniin, mutta ei Joulusimultaaniin. 
  
5.     Pikkujoulukisa 
 Päätettiin pikkujoulukisan pelimuodoksi parikilpailu. Palkintona voittajille annetaan seuran paidat 

ja lisäksi jotain pientä, mikäli joku keksii/saa jotain. 
 
6.     Merkkitilanteen selvittäminen 
 Tehdään kyselyä Auliksen pöydässä. 
  
7.     Taloustilanne 
 Taloustilanne on erittäin hyvä. Samaa luokkaa kuin viimevuonna. 

  
8.     Kilpailujohtajakoulutus 
 Rahi Olli ilmoittanut mielenkiintoaan koulutusta kohtaan. Selvitetään kurssin hintaa ja mietitään 

sitten, miten kerho tukee koulutusta. 
  
9.     Paidat 
 Kerholla vielä vanhoja paitoja jäljellä. Koetetaan keksiä mitä niillä tehdään. 
 
10.    Bridgeliigan karsinta 
 Korvataan myös karsintaan -korvaus osallistujille puolet valtion matkakorvausperusteesta. 

 
11.   Muuta 

• Kurssipelejä ruvetaan pitämään samaan aikaan peli-illan kanssa, kurssipeleille järjestään myös 
päiväkohtaisesti joku opastamaan/valvomaan uusien pelaamista. 

• Varattu Rantakartano valmiiksi ensivuotta varten: MP-, Naisten SM- ja pikkujoulukilpailuille. 
• Lisäksi Naisten SM-kilpailuihin koetetaan järjestää sermipöytä ja mahdollinen live-stream kysei-

sestä pöydästä. 
 
 
12.      Kokouksen päättäminen 
 Kokous päätettiin klo 17:55 
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12.2.2019 
 
Porin Bridgekerho hallituksen kokous tiistaina 12.2.2019 klo 17-18 Rantakartanossa 
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Läsnä: 
Hallitus: Mikko Vänni, pj ja siht., Taina Hanhinen, Pirjo Nordström, Janne Vesterinen, Olli-Pekka Hinkka-
nen poissa 
varajäsenet: Aulis Saarinen, Esa Halminen poissa kohdat 1-4 
Muut: Erkki Rahi, Olli Rahi, Kimmo Jokivuori, Mirja Hinkkanen 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.10 
 

2. Hallituksen järjestäytyminen, valitaan varapuheenjohtaja, sihteeri ja rahastonhoitaja 
Olli-Pekka Hinkkanen valittiin sihteeriksi. Janne Vesterinen valittiin varapuheenjohtajaksi.  
Rahastonhoitajaksi kutsuttiin Mirja Hinkkanen (ei kuulu hallitukseen). 
Taina Halminen ja Pirjo Nordström toimivat hallituksen kokouksen pöytäkirjantarkastajina. 
 

3. Kutsutaan muut mahdolliset vastuuhenkilöt 
• Kilpailunjohtaja Aulis Saarinen ja varakilpailunjohtaja Kimmo Jokivuori valittu vuosikokouksessa 
• Kilpailuvastaava: Olli Rahi kutsuttiin kilpailuvastaavaksi.  Tehtävän kuva käsittää yhteydenpidon 

SBL:ään kilpailubridgeen liittyvissä asioissa, Porin bridgekerhon edustusjoukkueiden kokoamisen 
sekä liiton kokouksiin liittyvien asioiden tuominen hallituksen käsiteltäväksi. 

• koulutusvastaava: keskusteltiin koulutusasioista.  Koulutusasioista koordinoivaksi henkilöksi kutsut-
tiin Outi Rahi.  Vuonna 2019 panostetaan jatkokoulutukseen: yritetään saada kansalaisopistoon syk-
syllä jatkokurssi. Timo Ollila on alustavasti lupautunut pitämään opetustuokioita tiistaisin ennen 
peli-iltaa (esim. klo 17-18) 

• tiedotusvastaava: Kimmo Jokivuori vastaa kotisivusta.  Myös Auliksella on salasanat.  Facebook –
sivustosta vastaa Olli-Pekka Hinkkanen. Hallitus ei erikseen valinnut/kutsunut tiedotusvastaavaa. 

• jäsenvastaava: Rahastonhoitaja Mirja Hinkkanen pitää jäsenrekisteriä. 
• kerhon muut pelitapahtumat: keskusteltiin Harjavallan maanantaipeleistä, Rantakartanon torstaipe-

leistä ja Kankaanpään maanantaipeleistä.  Todettiin, että Harjavallan maanantaipelit ovat kerhon vi-
rallista toimintaa, vetovastuussa Harjavallassa on Kimmo Jokivuori. Myös torstaiset päiväpelit todet-
tiin kerhon viralliseksi toiminnaksi, vetovastuussa on Esa Halminen.  Kankaanpään pelit eivät ole 
kerhon virallista toimintaa, vaikka osa pelaajista Kankaanpäässä kuuluukin Porin bridgekerhoon. 

 
4. Talousasiat 

Mirja Hinkkanen kertoi ajankohtaiset talousasiat.  Tammikuun tilinpäätös on 400 € tappiolla 
johtuen voittopisteiden tilityksestä SBL:oon. 
 

5. Naisten SM kilpailujen ja warm-up Mixed kilpailun järjestelyt 8.-9.3.2019 
Naisten SM-kilpailut pidetään Rantakartanossa 9.3.2019. Sivuparikilpailua ei järjestetä.   
Warm up –mixed kilpailu järjestetään perjantaina 8.3.2019.  Olli Rahi vastaa kilpailujen järjes-
telyistä.  Tuomarit ovat perjantaina Kati Sandström ja lauantaina Sami Mäki.  Pirjo Nordström 
vastaa palkintojen hankinnasta, johon hänellä on 200 euron budjetti. 
 

6. Kerhokilpailujen suunnittelu 
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Keskusteltiin Suomen Cup joukkueiden kokoamisesta ja pelaamisesta kerhokilpailujen yhteydessä 
esim. 2 ensimmäistä kierrosta.  Aulis Saarinen kyselee pelaajien halukkuutta. 
Muut kerhokilpailuohjelmaan liittyvät asiat siirrettiin seuraavaan kokoukseen. 
 

7. Tavarahankintatarpeet 
Tämäkin kohta siirrettiin ajanpuutteen vuoksi seuraavaan kokoukseen. 
 

8. Hallituksen kokouskalenteri 
Sovittiin seuraava kokous pidettäväksi ti 26.2.2019 klo 17-18.   
HUOM: aika ei sovikaan puheenjohtajalle eikä varapuheenjohtajalle. Sopisi seuraavaksi ajankoh-
daksi 5.3.2019 klo 17-18? 
 

9. Muut mahdolliset asiat 
Ei muita asioita 
 

10. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:05. 
 
Vakuudeksi 
 
Mikko Vänni 
kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri 
 
Pirjo Nordström   Taina Hanhinen 
pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
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5.3.2019 
 

HALLITUKSEN KOKOUS 
  
Aika: 5.3.2019 17:00 
Paikka: Pelitila, Rantakartano 
Läsnä:  Hallitus: Pirjo Nordström, O-P Hinkkanen, Mikko Vänni, Aulis Saarinen, Taina Hanhinen, Janne Ves-

terinen. Esa Halminen saapui klo 17:40 
Vieraat: Erkki Rahi, Outi Rahi, Olli Rahi ja Kimmo Jokivuori.   

 
 
1.     Kokouksen avaus 17:04 
  
2.     Todettiin kokous päätösvaltaiseksi 
  
3.     Kokousvirkailijoiden valinta 
  3.1     kokouksen sihteeri Olli-Pekka Hinkkanen 

3.2     pöytäkirjan tarkastajat Hanhinen Taina, Pirjo Nordström   
  
4.     Työlista ja edellisen kokouksen pöytäkirja 
 Työlista ja edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksytty 
  
5.     Talousasiat 

Viime kuukauden tilinpäätös ok. Tästä lähin kierrätetään aina edellisen kuukauden/kuukauksien tilinpäätös 
hallituksen kokouksessa. 

 
6.     Naisten SM kilpailujen ja warm-up Mixed kilpailun järjestelyt 

Kilpailujohtajat saatu molemmille päiville. Warm-up kisassa kaikki valmista, niin kuin naisten SM kilpai-
luidenkin. Vänni selvittää vielä mihin aikaan lauantain on ruoka tarjolla. 
Palkinnot hankittu lauantai kilpailuun ja alle budjetoidun. Pyydetään rahastonhoitajalta valmiiksi lauantain 
kisaan osallistuvien maksu, jotta saadaan maksu yhdelle laskulle. 

  
7.     Kerhokilpailujen suunnittelu 

12.3 pelataan kerhoillassa joukkis cup-ottelu. Joukkis korvaa maaliskuun ja huhtikuun IMP-kilpailun kerhoil-
lassa. Toukokuussa cup pelataan kotipelinä. Maaliskuun kilpailun ajankohta sovitaan myöhempänä. 
Kaikille joukkuille on tehty omat jaot ja tästä syystä myös suoritetaan pistelaskenta käsin. 
Aluksi pidetään pieni tietoisku joukkiksen ja parikilpailun eroista. Lisäksi ensimmäisellä tauolla kerrotaan 
hieman pistelaskusta 

  
8.     Tavarahankintatarpeet 

Tiedotetaan, että seura on tekemässä tilausta ja halukkaat saavat tarvitsemansa asiat samaan tilaukseen. Aulis 
kerää listaa tilaajista. Seura tilaa ainakin kelkan sermipöytää varten. 

  
9.     Hallituksen kokouskalenteri 
 Hallituksen kokous pidetään joka kuukauden ensimmäinen tiistai, ellei erikseen ilmoiteta. 
 
10.    Muuta 

• Kankaanpään kilpailuihin kysytty bussia, bussi saatavilla 16matkustajalle. Tällä hetkellä kyytiin ilmoit-
tautuneita 12kpl. Hinta tulee olemaan n. 10€ luokkaa henkilöä kohden. 

• Lähdetään järjestämään jatkokurssia työväentalolle, halukkuutta on. Koetetaan saada torstaipäivälle, 
koska silloin saataisiin myös Kankaanpäästä osallistujia autollinen. 

• Ruvetaan järjestämään joinain tiistai-iltoina koulutusta. Tapahtuma alkaa puolituntia ennen peli-iltaa. 
Järjestäjinä toimii Timo Ollila ja Outi Rahi. Aiheina pelinvientiä, puolustusta jne. Kyseinen tiistai ilmoi-
tetaan kerhon kotisivuilla aiheen kanssa. 

• Ruvetaan valmistelemaan jo bridgeristeilyä. Puheenjohtaja hoitaa Erkki Rahin avustuksella. 
 
 
11.      Kokouksen päättäminen 
 Kokous päätettiin klo 17:59 
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2.4.2019 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Porin Bridgekerho hallituksen kokous tiistaina 2.4.2019 klo 17:30-17:55 Rantakartanossa 
PÖYTÄKIRJA 
Läsnä: 

Hallitus: Mikko Vänni, puheenjohtaja ja kokouksen sihteeri, Taina Hanhinen, Pirjo Nordström, 
Janne Vesterinen POISSA, Olli-Pekka Hinkkanen POISSA 
varajäsenet: Aulis Saarinen, Esa Halminen SAAPUI KOHDASSA #4 
Muut: Erkki Rahi POISSA, Olli Rahi POISSA, Outi Rahi POISSA, Kimmo Jokivuori POISSA, 
Mirja Hinkkanen 

 
1. Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen 
 

2. Talousasiat  
Mirja esitteli maaliskuun tilinpäätöksen, mikä on liitteenä. Kerholla on pankkitilillä 11084 €. Kes-
kusteltiin tulorekisterin vaikutuksesta kerhon toimintaan.  Asiasta on SBL luvannut antaa ohjeet, jo-
ten odotamme niitä. 
 

3. SBL kevätkokousasiat  
SBL:n kevätkokous pidetään Hauholla 6.4.2019. Porin bridgekerhosta ei osallistu kukaan eikä anneta 
valtakirjaa kenellekään.  
 

4. Kesäohjelma  
Sovittiin loppukesän kilpailuohjelma, lista liitteenä, Kimmo laittaa sen kotisivulle. Kesäkilpailua 
myöhennetään viikolla Võsun bridgekilpailujen vuoksi, eli Kesäkilpailu pidetään su 11.8. Rantakar-
tanossa. 
 

5. Tavarahankinta  
Sovittiin Jannerstenilta tehtävät tavarahankinnat.  Kerholle hankitaan 1 virallinen pöytä.  Lisäksi han-
kitaan tarjouslaatikoita ja brikkoja.  Erkki tekee tilauksen. 
 

6. Muut mahdolliset asiat  
Keskusteltiin kerhotason kilpailujohtajakoulutuksesta. Todettiin, että sellaisen koulutuksen saaminen 
paikallisesti Poriin voisi olla tarpeellinen.  Kokous valtuutti Mikon selvittämään asiaa. 
 

7. Kokouksen päättäminen Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17:55 
 
Vakuudeksi 

Mikko Vänni, puheenjohtaja ja kokouksen sihteeri 
 
 

Taina Hanhinen                            Pirjo Nordström 
pöytäkirjantarkastaja                       pöytäkirjantarkastaja 
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4.6.2019 
 

HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Porin Bridgekerho hallituksen kokous tiistaina 4.6.2019 klo 17-18 Rantakartanossa 
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Läsnä: 
Hallitus: Mikko Vänni, puheenjohtaja ja kokouksen sihteeri, Taina Halminen, Pirjo Nordström, Janne Veste-
rinen, Olli-Pekka Hinkkanen - tavoitettavissa puhelimitse 
Varajäsenet: Aulis Saarinen, Esa Halminen 
Muut: Erkki Rahi, Olli Rahi – poissa, Outi Rahi, Kimmo Jokivuori, Mirja Hinkkanen 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:00 

 
2. Talousasiat 

Mirja Hinkkanen esitteli tilitilanteen (kiersi kokouksessa ja on pöytäkirjan liitteenä).  Tilillä on tällä 
hetkellä 11066 €, tappiolta viime vuoteen verrattuna noin 700 €, josta noin 250 € varauksena voitto-
pisteistä Bridgeliitolle. 
 
Tulorekisteri: Tulorekisteri-ilmoitukset otetaan käyttöön välittömästi. Ensimmäisen puolivuotiskau-
sikilpailun (1.1 – 30.6 2019) ja kerhoiltojen pelimenestyksen mukaiset voittosummat tilitetään pe-
laajien tilille elokuun alkupuolella. Palkintojärjestelmä säilyy ennallaan. Pelaaja voi halutessaan luo-
pua palkinnoista. Jokaisen rahapalkinnon saajan on ilmoitettava taloudenhoitajalle tilinumeronsa ja 
henkilötunnuksensa heinäkuun loppuun mennessä.  Pelaajat voivat luopua voittosummastaan kerhon 
hyväksi. Myös voittosummasta luopuminen tulee ilmoittaa taloudenhoitajalle.   
 
Osallistumismaksut: Suomen Cup ja Bridgeliiga 
Suomen Cup osallistumismaksu Bridgeliitolle on 8 €/pelaaja/kierros. Runsaan Suomen Cup osallis-
tumismäärän (10 joukkuetta Porista, joissa 37 Porin bk:n jäsentä, 3 muun seuran jäsentä) vuoksi 
Suomen Cupista kerättiin kerhomaksu 5 € / pelaaja /kierros.  Kerho maksaa 3 €. Parhaan joukkueen 
(Pori J) viidennen ja kuudennen kierroksen pelimaksut maksaa kerho kokonaisuudessaan. 
Bridgeliigaan on ilmoitettu 2 joukkuetta (1 joukkue ykkösdivisioonaan ja 1 joukkue 2. divisioo-
naan).  Kerho maksa osallistumismaksut. Olli Rahi kokoaa Bridgeliigan joukkueet. 

 
3. Kerhotason kilpailujohtajakoulutus syksyllä 

Päätettiin järjestää kerhotason kilpailujohtajakoulutus syksyllä.  Kati Sandström on lupautunut pitä-
mään kurssin.  Kerho maksaa 5 osallistujan osallistumisen (yht. 500 €). Kurssia tarjotaan kaikille 
kerhon jäsenille ja halukkaista hallitus valitsee 5.  Hallitus kaavaili, että kurssille osallistuisi eri ker-
hoiltojen vetäjät (Harjavalta, Kankaanpää, torstain eläkeläisbridge) mutta myös tulevaisuutta ajatel-
len olisi nuorten osallistujien osallistuminen toivottavaa. 

 
4. Tasomerkit 

Taina Hanhinen lupautui ystävällisesti hoitamaan tasomerkkien hankintaa ja tasomerkkitaulukon 
ylläpitoa. 

 
5. Kerho-ohjelma syys-lokakuu 

Hyväksyttiin kerho-ohjelma lokakuun loppuun asti. 
 

6. MP-kilpailut 13.-15.9.2019 
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Porin mp-kilpailut ovat 13.-15.9 Rantakartanossa.  Järjestelyt ovat kunnossa.  Janne Vesterinen lu-
pasi hommata tuotepalkinnot lähinnä 50% sijoittuneille pareille. Pyydetään, että Olli Rahi tekisi kil-
pailuun mainokset, joita kerhon jäsenet jakavat kesän aikana kilpailuissa. 

 
7. Ensi talven risteily 

Erkki Rahi ja Mikko Vänni järjestävät ensi talven bridgeristeilyä. Risteily varataan mahdollisimman 
ripeästi, siten että lähtö Turusta on lauantaiaamuna ja paluu sunnuntaiaamuna.  Mikko Vänni kar-
toittaa Viking Linelta helmi-tammikuun vapaita tiloja. 

 
8. Muut mahdolliset asiat 

Bridgen jatkokurssi on kansalaisopistossa torstaisin klo 18:40-20:10, 10 kertaa, aloituspäivämäärä ei 
ole vielä tiedossa.  Ilmoitus kurssista laitetaan kotisivulle ja facebookiin, kun aloituspäivämäärä saa-
daan tietoon. 
Erkki Rahi ilmoitti, että kerholla ei ole julkisesti nähtävillä rekisteriselostetta henkilötietojen käsitte-
lystä.  Mikko Vänni tekee tästä luonnoksen seuraavaan hallituksen kokoukseen, jonka jälkeen se 
laitetaan kotisivulle. 

 
9. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17:55. 
 
Vakuudeksi 
 
Mikko Vänni 
puheenjohtaja ja kokouksen sihteeri 
 
Pöytäkirjan tarkastajat: 
 
 
Pirjo Nordström  Taina Hanhinen 
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6.8.2019 
 
Porin Bridgekerho hallituksen kokouksen PÖYTÄKIRJA 
 
AJANKOHTA: tiistaina 6.8.2019 klo 17:15- 17:50 Rantakartanossa 
 
Läsnä: 
Hallitus: Mikko Vänni, pj+ sihteeri, Taina Hanhinen, Pirjo Nordström, Janne Vesterinen, POISSA, Olli-
Pekka Hinkkanen, sihteeri. POISSA 
varajäsenet: Aulis Saarinen, Esa Halminen 
Muut: Erkki Rahi, POISSA, Olli Rahi. POISSA, Outi Rahi, Kimmo Jokivuori, POISSA, Mirja Hinkkanen 
 

Käsitellyt asiat: 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen, puheenjohtaja toimii myös kokouksen sihteerinä 
 

2. Talousasiat 
Mirja esitteli talousasiat: tilillä on rahaa 11584 €, josta vajaan 400 €:n varaus SBL:lle voitto-
pisteistä. 
Tammi-kesäkuun 2019 kerhokilpailuista maksettiin voittoja 678 €, voitot maksettiin käteisenä 
kuittauksella ja ne ilmoitettiin tulorekisteriin.  57 % kokonaissummasta maksettiin kilpaili-
joille, 43 % summasta kilpailijat lahjoittivat kerholle. Heinäkuun tilinpäätös (liite) kiersi ko-
kouksen osallistujien nähtävänä. 
 

3. Kesäjuhla 11.8.2019 – järjestelyt, ohjelma ja ruokailun hinta 
Kesäjuhlan menuksi valittiin 40 € maksava vaihtoehto.  Kesäjuhlaan osallistunee max 40 osal-
listujaa. Kerho maksaa menusta 25 €, joten osallistumismaksuksi jää 15 €. Valitettavasti taso-
merkkien luovutus siirtyy pikkujouluun, koska liitto ei ole pystynyt lähettämään merkkejä 
ajoissa. 
 

4. Kerhotason kilpailujohtajakoulutus la 28.9.2019 klo 11-18 
Pääkilpailunjohtaja Kati Sandström tulee pitämään Porissa kerhotason kilpailujohtajakoulutuk-
sen, koulutus pidetään Olli Rahin työpaikalla. Liitteenä ilmoitus, joka laitetaan kotisivulle ja 
facebookiin. Hallitus (3.9. kokouksessa) valitsee kiinnostuneiden joukosta 5 henkilöä, joiden 
osallistumisen kerho maksaa (100 €), mukaan voi tulla myös maksamalla itse osallistumisen. 
 

5. Kerho-ohjelma marras-joulukuu 
Hyväksyttiin kerho-ohjelma vuoden loppuun asti (liite). Vuoden 2 viimeisenä tiistaina 24.12 ja 
31.12 ei järjestetä kerhopelejä, mutta sen sijaan tapaninpäivänä 26.12 järjestetään ”Tapanin-
bridget” Rantakartanossa klo 15. SBL:n simultaaneihin osallistutaan, mutta niiden ajankohtia 
ei ole vielä julkaistu. 
 

6. Rekisteriseloste 
Kerhon rekisteriseloste hyväksyttiin (liite).  Rekisteriseloste on näkyvissä kotisivulla ja Face-
bookissa. 
 

7. Muut mahdolliset asiat 
Keskusteltiin pelitilan lisävalaistuksesta. Päätettiin keskustella asiasta Rantakartanon omistajan 
kanssa ja mahdollisesti osallistua kustannuksiin. 
Bridgen jatkokurssi (ohjelma liitteenä) järjestetään kansalaisopistossa. Kurssin opettajana toi-
mii Outi Rahi. Ilmoittautumiset kansalaisopistoon. 
 

8. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17:50. 
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3.9.2019 
 

Porin Bridgekerho hallituksen kokous tiistaina 3.9.2019 klo 17:15 Rantakartanossa 
 
KÄSITELTÄVÄT ASIAT 
 
Läsnä: 
Hallitus: Mikko Vänni, pj, Taina Hanhinen; saapui 17:21, Pirjo Nordström, Janne Vesterinen; poissa, Olli-
Pekka Hinkkanen, sihteeri 
Varajäsenet: Aulis Saarinen, Esa Halminen; saapui 17:16 
Muut: Erkki Rahi, Olli Rahi, Outi Rahi, Kimmo Jokivuori, Mirja Hinkkanen 
 
Käsiteltävät asiat: 
 

1. Kokouksen avaus: Kokous avattiin klo 17:15 
 

2. Talousasiat: Talous on hyvällä mallilla. Budjetti on inan miinuksella, johtuen mp-merkkien ostosta. 
 

3. MP-kilpailut:   
− Kerholaiset tuovat omia pöytiä kilpailuihin, että saadaan oikean kokoisia. 
− Mate ja vastaanotin jätetään Poriin 10.9 kilpailuja varten. 
− Välipalkinnot parhaille pelaajille parittomilla kierroksilla. Lahjat hoitavat Pirjo ja Mikko. 
− Bilpossa kyytitilatut juna-asemalta: kuljettajat katsotaan myöhemmin. 
− Koetataan katsoa lisävalaistusta saliin. 

 
4. Kerhotason kilpailujohtajakoulutus-osallistujien valinta: Valittiin: Arto Anttila, Esa Halminen, Olli 

Rahi, Kimmo Jokivuori ja Aulis Saarinen. Tarvitsee Magic-lisenssin päivityksen, Rahi Olli hoitaa. 
 

5. Tulevat kilpailut: - 2021 saatu pääsiäis bridge Poriin. 5päiväinen kilpailu to-ma. Rantakartano varattu 
jo. 

2020 mp-kisat ehdotettu liitolle päiville 25-27.9, Rantakartano  alustavasti  varattu kilpailuja 
varten. 

 
6. Kerhon maksamat osallistumismaksut ja matkakustannukset: 

− SM-kilpailu A ja B: maksettu osallistuminen, ei kyytejä. 
− Kerholiiga: Maksettu osallistuminen ja yli 100km matkalta puolet valtion maksamasta kor-

vauksesta. 
− Suomen Cup: Kerho maksoi ylimenneen hinnan verrattuna normaaliin kerhoiltaan ja Porin 

ulkopuoliset kilpailut. 
 

7. Muut mahdolliset asiaa: 
− Kerhopisteet tältä vuodelta maksetaan Joulukuussa halukkaille. 
− Kertauskurssi alkaa 12.9 ja koetetaan saada sinne vanhojakin pelaajia. 

 
8. Kokouksen päättäminen: Kokous päätetty klo 17:55 
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3.12.2019 
 

Porin Bridgekerho hallituksen kokous tiistaina 3.12.2019 klo 17:05 Rantakartanossa 
 
KÄSITELTÄVÄT ASIAT 
 
Läsnä: 
Hallitus: Mikko Vänni, pj Taina Hanhinen, Pirjo Nordström; poissa, Janne Vesterinen; poissa, Olli-Pekka 
Hinkkanen 
varajäsenet: Aulis Saarinen, Esa Halminen 
Muut: Erkki Rahi, Olli Rahi, Outi Rahi, Kimmo Jokivuori, Mirja Hinkkanen 
 
käsiteltävät asiat: 

1. Kokouksen avaus: Kokous avattiin klo 17:05 

2. Talousasiat: Talous on hyvällä mallilla. Taloustiedot kiersivät kaikki. Tappiota vuodesta tulee noin 
1200-1350€. Voittopisteistä maksetaan liitolle n. 600€ ja pelaajille 700€. Joulusimultaani maksaa 5€ 
pelaajalle ja kerho tukee tästä puuttuvan euron pelaajaa kohden. 

3. Koulutussuunnitelman valmistelu vuodelle 2020 
2019 jatkokurssilla oli 10 kertaa, joista keskimäärin oli 12-13 osallistujaa. Parhaimmalla kertaa osal-
listujia oli 17osallistujaa. Syksylle 2020 voisi alkaa miettiä alkeiskurssia, koska keväällä niin paljon 
ohjelmaa kurssin pitäjillä. Lisäksi aikaa suunnitella kurssia. 

4. Tulevat tapahtumat. 
Järjestetään keväällä kerhon mestaruus kilpailut, jonka tulos otetaan kolmesta pelikerrasta kahden 
parhaimman keskiarvo. Ensimmäinen merkitse kilpailu pelataan tiistaina 24.3, seuraavat kaksi ker-
taa ovat huhti- ja toukokuussa. 
Bridgeristeily on täynnä ja puolet jo maksaneetkin risteilyn. 
Tapahtumista listaus lopussa maaliskuun loppuun. 

5. MP-kilpailut 13-15.3.2020 
MP-kilpailut järjestetään keväällä, jotta saadaan osallistujia. Bridgeliiton kalenteri on täynnä syk-
synosalta isoja kilpailuja. Sunnuntai päivälle ehdotetaan joukkuekilpailua IMP-kisan sijasta. Bridge-
lehteen tulee mainos kilpailuista ja muistutus Rantakartanossa olevasta majoitusmahdollisuudesta. 
Lauantain kilpailu alkaa klo 10, jotta junalla saapuvilla ei ole niin paljoa odoteltavaa ennen kilpai-
luita. 

6. Vuosikokouksen valmistelu 
Vuosikokous pidetään 25.2.2020, jota ennen tilintarkastajat ovat tarkastaneet tilintarkastuksen. Sih-
teeri Hinkkanen OP valmistaa toimintakertomuksen ja rahastonhoitaja kirjoittaa ensivuoden budje-
tin. Kutsu lähetään sääntöjen mukaan ajoissa ja heti kun esityslista vuosikokoukselle on valmis. 
Vuoden pelaajan valintaa varten jokainen keksii tammikuun kokoukseen ehdokkaan ja kriteerit, jolla 
hänet valinnut. 

7. Kerhokilpailujen tuomarointi 
Kerhokilpailuissa tästä lähin on tuomareilla kierto, jotta uusilla kerhotuomariluvan omaavilla pelaa-
jilla säilyy koulutus ja säännöt muistissa. Kerhokilpailun tuomarin julistaa Aulis Saarinen ennen kil-
pailun alkua ja tuomari vaihtuu viikoittain. 
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8. Muuta 
Tietoisku: Aletaan pitämään tietoiskuja kerran kuussa halutuista aiheista, joita voi ilmoittaa lapuin 
tai sähköpostilla. Tietoiskuja pidetään kerran kuussa ja ensimmäinen on 14.1.2020. Tieto iskujen 
nimi on "Outin tietoisku", paikalla oleva ja aiheesta osaava pitää tietoiskun. Tietoiskut alkavat klo 
17:40 ja päättyvät n. 5min ennen kilpailua. 
 
Facebook: Kysytään haluaako Raija Uusitalo-Seppälä ylläpitää Porin bridgekerhon Facebook-sivua. 
Lisäksi lisätään sivun ylläpitäjäksi kaikki, jotka haluavat. Sivuilla voi olla ylläpitäjiä, niin paljon 
kuin halutaan. Hallituksesta kukaan ei halua ylläpitää sivuja. 
 
Kilpailutulosten tarkastus: 
Kilpailutulokset, joista saa mestari- tai voittopisteitä tarkastetaan ja korjataan kuten ennenkin. Epävi-
rallisista kilpailuista, kuten kesäkilpailu ja pikkujoulut, korjataan vain räikeimmät virheet. 
 
TULEVAT TAPAHTUMAT MAALLISKUUN 2020 LOPPUUN ASTI 

− ti 3.12 IMP-laskenta (Hallituksen kokous klo 17) 
− ti 10.12 Joulusimultaani 
− ti 17.12 Parikilpailu 
− (ti 24.12 ja 31.12 ei kerhokilpailua) 
− Tapaninpäivänä 26.12 Tapaninbridget Rantakartanossa klo 15 
− ti 7.1 IMP-laskenta 
− ti 14.1 Tammisimultaani, Outin tietoisku 
− la 18.1 Bridgeristeily (parikilpailu) 
− ti 21.1 Parikilpailu 
− ti 28.1 Tasoitettu parikilpailu 
− ti 4.2 Helmisimultaani (hallituksen kokous klo 17) 
− ti 11.2 Parikilpailu, Outin tietoisku 
− ti 18.2 Parikilpailu 
− ti 25.2 Porin bk vuosikokous ja Parikilpailu 
− ti 3.3 Maalissimultaani (uuden hallituksen järjestymiskokous klo 17) 
− ti 10.3 Parikilpailu 
− pe 13.3 klo 18 MP-kilpailu MIXED 
− la 14.3 klo 10 MP-parikilpailu 
− su 15.3 klo 10 Joukkuekilpailu 
− ti 17.3 Parikilpailu, Outin tietoisku 
− ti 24.3 Parikilpailu 
− ti 31.3 Tasoitettu parikilpailu 

 
9.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätetty klo 18:00 
 


	16.9.1957
	23.1.1958
	23.9.1958
	23.2.1959
	7.3.1960
	27.2.1961
	27.3.1962
	4.9.1962
	2.4.1963
	31.3.1964
	16.3.1965
	30.3.1965
	8.3.1966
	29.3.1966
	13.9.1966
	7.2.1967
	14.2.1967
	4.9.1967
	6.2.1968
	15.10.1968
	28.1.1969
	11.2.1969
	3.2.1970
	10.2.1970
	9.2.1971
	15.2.1972
	15.2.1972
	25.2.1975
	2.3.1976
	7.9.1976
	21.9.1976
	1.3.1977
	28.2.1978.
	20.2.1979
	12.2.1980
	12.2.1980
	20.1.1981
	17.2.1981
	9.2.1982
	8.2.1983
	22.2.1983
	13.12.1983
	31.1.1984
	14.2.1984
	6.3.1984
	15.1.1985
	12.12.1985
	28.4.1987
	16.2.1988
	23.2.1988
	12.4.1988
	9.1.1989
	14.2.1989
	22.5.1989
	30.5.1989
	19.9.1989
	10.10.1989
	13.2.1990
	22.1.1991
	5.2.1991
	12.3.1991
	16.04.1991
	16.01.1992
	4.2.1992
	7.4.1992
	26.8.1992
	24.11.1992
	22.12.1992
	11.1.1993
	19.1.1993
	9.2.1993
	5.4.1993
	14.10.1993
	15.3.1994
	25.8.1994
	2.11.1994
	13.1.1995
	21.3.1995
	14.9.1995
	5.1.1996
	05.03.1996
	21.03.1996
	17.09.1996
	10.12.1996
	4.2.1997
	25.02.1997
	11.03.1997
	08.04.1997
	19.08.1997
	20.1.1998
	3.3.1998
	24.9.1998
	30.11.1998
	11.12.1998
	13.1.1999
	9.3.1999
	18.5.1999
	2.2.2000
	14.3.2000
	29.8.2000
	12.9.2000
	6.02.2001
	11.09.2001
	22.01.2002
	21.5.2002
	10.9.2002
	4.2.2003
	4.3.2003
	2.9.2003
	23.9.2003
	13.1.2004
	23.3.2004
	31.8.2004
	9.11.2004
	8.3.2005
	30.8.2005
	11.10.2005
	18.10.2005
	29.11.2005
	7.3.2006
	2.5.2006
	29.8.2006
	21.11.2006
	27.2.2007
	27.8.2007_2
	17.4.2007
	28.8.2007
	20.11.2007
	15.1.2008
	11.3.2008
	22.4.2008
	26.4.2008
	2.9.2008
	22.10.2008
	18.11.2008
	2.12.2008
	30.12.2008
	21.4.2009
	16.6.2009
	11.8.2009
	29.9.2009
	20.10.2009
	12.1.2010
	4.5.2010
	19.10.2010
	25.1.2011
	15.3.2011
	23.8.2011
	4.10.2011
	11.10.2011
	25.10.2011
	7.2.2012
	15.5.2012
	7.8.2012
	25.9.2012
	8.1.2013
	26.3.2013
	25.6.2013
	6.8.2013
	5.11.2013
	13.1.2014
	4.2.2014
	1.4.2014
	6.5.2014
	19.8.2014
	18.11.2014
	24.2.2015
	19.5.2015
	26.5.2015
	14.7.2015
	1.9.2015
	26.4.2016
	6.9.2016
	24.10.2016
	22.11.2016
	10.01.2017
	28.02.2017
	10.04.2017
	6.3.2018
	8.5.2018
	28.8.2018
	31.10.2018
	12.2.2019
	5.3.2019
	2.4.2019
	4.6.2019
	6.8.2019
	3.9.2019
	3.12.2019

